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نماینــده مردم آمــل در مجلس 
شورای اســامی گفت: متاسفانه به 
دلیل عدم نظارت وزارت جهاد، هزینه 
کرد و خرج کشاورزان پرداخت نشده و 
محصول آنها کیلویی ۵۰ الی ۶۰ هزار 
تومان خریداری شــده که بزرگترین 

خیانت به کشاورزان شده است.
رضــا حاجی پــور در نطق میان 
دستور خود، گفت: امروز تعدادی از 

خبرنگاران غرب مازندران مهمان قوه مقننه هســتند از این رو روز خبرنگار را به اهالی 
رســانه تبریک می گویم. وی با اشــاره به اینکه ترور کوردلانه داعشی ها در شیراز که 
موجب شهادت و مجروح شدن هموطنان شد امری محکوم است، اظهار کرد: حجاب و 
عفاف زینت زنان و مردان ما محســوب می شود. نماینده مردم آمل در مجلس شورای 
اسامی ادامه داد: وزارت ارتباطات به مردم و افراد فعال در فضای مجازی که کسب و کار 
دارند، وعده داد محدودیت ها در این عرصه کاهش یابد تا این افراد بتوانند فعالیت خود 

را ادامه دهند. بر این اساس منتظر هستیم وزارت ارتباطات این قول را عملیاتی کند.
حاجی پور خطاب به رییس جمهور و وزیر صمت، افزود: صنعت اســتان مازندران با 
محوریت شهرستان آمل باید مورد توجه قرار بگیرند؛ متاسفانه به دلیل قطعی برق، این 
صنایع با مشــکات متعدد مواجه شده و شاهد اخراج کارگران هستیم. به عبارتی برنامه 
ریزی های صنعتگران و تولیدکنندگان با عدم مدیریت وزارت نیرو محقق نشده و کارخانه 
های بزرگی مانند کاله، هراز، قند، فولادین ذوب، کابل شمال و آمل و غیره تحت تاثیر قرار 
گرفته اند. عضو کمیســیون آموزش، تحقیقات و فناوری مجلس شورای اسامی تصریح 
کرد: اقتصاد آمل مبتنی بر کشاورزی و صنعت است لذا باید مورد توجه ویژه قرار بگیرد؛ 
همه کارخانه های صنعتی در این شهرســتان دچار آسیب های زیادی شده اند و حتی 
کشــاورزان نیز با چالش های فراوانی مواجه شده اند. حاجی پور گفت: همچنین در این 
راستا باید یادآور شد خانوارهای آملی نیز به دلیل قطعی های مکرر با مشکل روبرو شده 
و شــاهد سوختن وسایل برقی آنها هستیم که خسارت های زیادی را به بار آورده است. 
وی خطاب به رییس جمهور، اظهار کرد: امروز تحصن نمایندگان شمال کشور در جایگاه 
هیات رییسه صحن مشاهده کردید؛ وزیر کشاورزی به استان مازندران سفر کرد تا مشکل 
برنج کیفی سال گذشته برطرف شود اما هیچ اتفاقی رخ نداده است. فقط تصمیمی برای 
خرید برنج پر محصول گرفته شــده که هیچ برنج این چنینی وجود ندارد.نماینده مردم 
آمل در مجلس شورای اسامی ادامه داد: همچنین به برخی از پایانه ها و مراکز خرید برنج 
امکانات و تسهاتی ارائه شد اما عما قیمتی که وزارت جهاد و حوزه معاونت بازرگانی اقدام 
به خرید کرده کیلویی ۷۰ و ۸۵ هزار تومان اســت؛ متاسفانه به دلیل عدم نظارت وزارت 
جهاد، هزینه کرد و خرج کشاورزان پرداخت نشده و محصول آنها کیلویی ۵۰ الی ۶۰ هزار 
تومان خریداری شده که بزرگترین خیانت به کشاورزان شده است. فراموش نشود رهبر 
انقاب در این سالها در راستای حمایت از تولید داخلی مکر را تذکر می دهند. این نماینده 
مردم در مجلس یازدهم خطاب به رییس جمهور و معاون اول وی، افزود: سرانه جمعیت و 
تولید کشاورزان در حوزه برنج را مقایسه کنید که حساب و کتاب مشخصی است. چرا نمی 
خواهید به بخش کشاورزی و برنج کاران توجه کنید و اقدام به وارد کردن برنج کرده اید؟.

عضو کمیســیون آموزش، تحقیقات و فناوری مجلس شورای اسامی تصریح کرد: 
رهبر انقاب در مورد حمایت از تولید داخلی صحبت می کنند اما شما در ایام برداشت 
برنــج، اقدام به توزیع برنج می کنید. در مرکز پایانه صادرات برنج، برنج وارداتی در حال 

توزیع شدن است. چون دوست دشمن است، شکایت کجابریم؟.
به گزارش صبح آمل و به نقل از خبرگزاری خانه ملت، حاجی پور خاطرنشــان کرد: 
کشاورزان و تولیدکنندگان نیازمند ایجاد بارقه امید هستند؛ ۲ میلیون و ۱۰۰ هزار تن 
برنج وارد شــده اما معاونت بازرگانی عنوان می کند فقط ۳۰۰ هزار تن بوده است! مگر 
می شود بدون مجوز برنج خارجی وارد کشور شود و حتی توزیع آن صورت بگیرد؟. آیا 

باید تحصن کنیم تا به داد کشاورزان برسید

استاندار مازندران:

هیچ مدیری حق ندارد 
از خبرنگاری به واسطه 

انتقادش نسبت به مجموعه 
دولت شکایت کند

 آیت الله عبدالله جوادی آملی

 در دیدار با استاندار مازندران:

 نباید فرصت خدمت 
را از دست بدهیم
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آقای استاندار متخلفین 
ساختمانی در مازندران 
پشت شان به چه کسانی 

گرم است

مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارشهر ساحلی سرخرود در گفت گو با صبح آمل؛

سرخرود تنها شهر بلند مرتبه سازی در استان مازندران است
•  با خرید دستگاه سیم تریلر و تجهیزات، زباله مستقیم از محل جمع آوری و 

حتی دپوی موقت هم در شهرداری سرخرود نداریم
• شهر سرخرود در شش ماه آینده کوچه ای خاکی نخواهد داشت

• با توجه به آمار بالای پروژه های ساخت و ساز، بیکاری در شهر سرخرود 
معنایی ندارد و کسی نمی تواند بگوید که من در این شهر بیکار هستم

مسئول دفتر مرجعیت حضرت آیت الله جوادی آملی:
امیدآفرینی یکی از ارمغان هایی است که با اشتغال معلولان 

 ایجاد می شود  و این مهم در مجموعه  صبح آمل
 به خوبی عینیت بخشیده شد

رئیس هیات مدیره خانه دریا سرخرود؛

 آقای استاندار  مجوز ساخت گرفتند!
اما نه قانونی! با رانت و نفوذ

• علیرغم مخالفت 400 خانواده  و مغایرت با مصوبه وزارت مسکن مجوز غیرقانونی آپارتمان سازی در خانه دریا   دادند
 • شهرک خانه دریا با قدمت نیم قرن و داشتن طرح مصوب و صراحت قانونی  در خصوص کاربری

 در این شهرک به جولانگاه متخلفی که پشتش گرم است تبدیل شده است

تخلف در آمل
 جناب آقای استاندار دولت سیزدهم، جای رانت  و جولانگاه یقه سفیدها نیست

• مراقب باشید پوست خربزه زیر پایتان نگذارند
 • حضور شما به همراه فرماندار آمل -معاون - شهردار -نماینده مجلس و ... 

در بازدید از ابرتخلف ساختمان سازی درآمل با 50 شاکی نشانه چیست؟

اســتاندار مازندران در آئین 
تجلیــل از خبرنگاران اســتان 
گفت: روایت هــای خبرنگاران 
در دفاع مقدس باعث شــد تا 
بعد از هشــت سال دنیا متوجه 
شد مظلومیت مردم عزیز ایران 
اســت  واقعی  در دفاع مقدس 
لذا به خواســته های جمهوری 
اســامی ایران تــن داد و این 

نقش خبرنگاران بود.
به گزارش صبح آمل ، دکتر سید محمود حسینی پور با بیان اینکه مازندران 
استان بزرگی اســت که مردمان بزرگی دارد و شــهدای زیادی به خاطر مردم 
جانشــان را تقدیم کرده اند، افزود: ما در اســتانی هستیم که جوانان ما در همه 
عرصه های علمی، نخبگی، دانش بنیانی، شــخصیت های برجسته ای را تقدیم 

کرده اند.
وی اظهار داشت: اگر بعد از دفاع مقدس در عرصه های مهم تاریخی ایران در 
رویدادهای مختلف داخلی و بین المللی ما توانستیم عبور کنیم و توفیقات زیادی 
را کسب کنیم نقش برجسته خبرنگارانی بود که براساس شرافت شغلی خودشان 
و تعهدی که به مردم دادند و نســبت به ایران عزیز داشتند نقش برجسته ای را 

ایفا کردند.
حســینی پور با بیان اینکه در دولت مردمی سیزدهم نقش خبرنگاران نقش 
برجسته ای بود؛ افزود: همراهی و حمایت همه جانبه رسانه های مازندران همراه 
با نقدهای ســازنده ای که نسبت به مســئولین اجرایی استان داشتند توانست 

توفیقات بزرگی را به ارمغان بیاورد.
اســتاندار مازندران تصریح کرد: مازندران طی دو سال گذشته رتبه دوم نرخ 
ایجاد اشتغال در سطح کشور را به خود اختصاص داد و اجرای طرح توانمندسازی 
اقتصاد روســتاها که ۵۰۰ روستای اســتان در این طرح قرار گرفت و بناست با 
اجرای این طرح مهم و اســتراتژیک تمام روستاهای مازندران به مرکز تولید و 

همچنین به مقصد گردشگری گردشگران قرار بگیرد.
حسینی پور گفت: اگر بناست مازندران قوی داشته باشیم و بتوانیم آن را که 
بهشت ایران اسامی است از منظر طبیعت منحصر به فرد منطقه و جنگل های 
هیرکانی که مردم متمدن مازندران حفظ کردند در حالی که در تمام دنیاجنگل 

های هیرکانی از بین رفته است.
وی افزود: امروز این طبیعت زیبا برای گردشگران دنیا جذاب است و اگر قرار 
است مازندرانی بسازیم که مقصد گردشگری بین المللی قرار بگیرد نیازمندتعامل 
و همکاری بیشتر خبرنگاران با مجموعه اجرایی استان هستیم. استاندار مازندران 
نقد منصفانه برای حرکت به سمت جلو را خواستار شد و اظهار داشت: آن چیزی 

که رسالت عظیم رسانه ها است کمک به مردم و مسئولان است.
حســینی پور در بخش دیگری از ســخنانش به موضوع طرح شکایت علیه 
خبرنگاران اشــاره کرد و گفت: در طول این دو سال گذشته هیچگونه شکایتی 
را از هیچ رســانه و خبرنگاری نداشتم و مجموعه استانداری را هم مکلف کردم 
که کســی حق ندارد از خبرنگاری به واسطه انتقادش نسبت به مجموعه دولت 
شــکایت کند و اگر کسی در این زمینه مورد شــکایت واقع شده حتما به من 

مراجعه کندکه من اطاعی ندارم.
حسینی پور در پایان تاکید کرد: کلیه مدیران دستگاه های اجرایی درصورت 
شــکایت از رسانه ها، تا شنبه باید نســبت به مختومه کردن شکایت خود اقدام 

کنند.

قیمت 10000 تومان
نیمه اول شهریور ماه 1۴0۲ 
سال نهم
دوهفته نامه
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نماینده مردم آمل در مجلس شورای اسلامی:

واردات بزرگترین خیانت به کشاورزان است
استاندار مازندران:

هیچ مدیری حق ندارد از خبرنگاری به واسطه 
انتقادش نسبت به مجموعه دولت شکایت کند

افشین لاریجانی 
مدیر مسئول صبح آمل

فرمانده انتظامی آمل در بازدید از دفتر صبح آمل :

رسانه ها نقش امید آفرینی در جامعه دارند

فرمانده انتظامی آمل بر نقش رسانه ها به عنوان ابزاری قدرتمند در راستای امید 
آفرینی در جامعه تأکید کرد و گفت: رسانه ها نقش امید آفرینی در جامعه دارند لذا  

نقاط مثبت و عملکرد درست مسئولین در جهت نظام را بیشتر برجسته کنند.
به گزارش صبح آمل نیوز، سرهنگ داداش تبار با حضور در دفتر پایگاه خبری صبح 
آمل که با همراهی جانشین فرماندهی و معاونت اجتماعی صورت گرفت جایگاه اهالی 
رســانه را امیدآفرینی در مقابل یاس آفرینی دشمنان دانست و خاطرنشان کرد: امروز 
راهبرد جمهوری اسامی ایران تقویت ایمان و امید جامعه است و دولت و خبرنگاران 
در این عرصه ماموریت مشترکی دارند؛ دولت در عرصه اقدام و عمل و خبرنگاران در 
عرصــه تبیین و تنویر افکار عمومی بــه دنبال تقویت ایمان و امید جامعه به ویژه در 

میان نسل جوان هستند.
وی با تأکید بر اینکه مجموعه صبح آمل صاحب اندیشــه، قلم و ایده های ناب و 
ســبک ویژه رسانه ای است؛ گفت: از آن جایی که همه فعالان رسانه های شهرستان 
آمل در موضوع کلیت نظام و حفظ آرمان ها و در خط رهبری بودن و منافع اســتان 
با هم تفاهم دارند، لذا با استفاده از این تریبون باید با همدلی از ابزار قدرتمند رسانه 
برای امید آفرینی در جامعه استفاده کنند. فرمانده انتظامی آمل با بیان اینکه دشمن 
از امپراطوری قوی رســانه ای به خوبی بهره گرفته، عنوان داشــت: دشمن در جنگ 
روایت ها تاش می کند تا بیشترین استفاده را برای برجسته کردن نقاط ضعف ببرد 

که خوشبختانه همیشه با شکست مواجه است.
سرهنگ داداش تبار با تأکید بر اینکه خواستار آن نیستیم که همیشه فضای خوب 
از وضعیت شهرستان ترسیم کنیم؛ افزود: در کنار نقاط قوت باید به شکل مناسب به 
موارد ضعف هم اشــاره شود. وی بیان داشت: نباید عملکرد ما طوری باشد که سبب 
ایجاد یأس و ناامیدی در جامعه شود زیرا دشمن با بهره گری از تکنیک تکرار درصدد 
ایجاد ناامیدی در بین افراد جامعه است.  سرهنگ داداش تبار با اشاره به اینکه تقابل 
نابرابری بین حق و باطل در جهان در حال انجام اســت، تصریح کرد: در چهار دهه 
گذشته کارهای خوبی در نقاط مختلف انجام شده اما با وضعیت مطلوب فاصله زیادی 
داریم. وی با اشــاره به اینکه مهم ترین نیاز هر دولت و حاکمیت امنیت است، گفت: 
خدا را شاکریم که به واسطه جانفشانی و ایثارگری های رزمندگان اسام، هدایت های 
داهیانه مقام معظم رهبری »مدظله العالی« و به برکت خون شهدا ما دارای کشوری 
باثبات و در امنیت کامل هستیم. فرمانده انتظامی آمل با یادآوری اینکه امروز انتظامی 
حضور معنادار و اثرگذاری در اقصی نقاط کشــور دارد، گفت: پلیس در همه وقایع و 
اتفاقات کشور به موقع حضور داشته و هر مسئولیتی که بر عهده اش بوده را به نحو 
احسن انجام داده است که جا دارد در همین جا به جهت مجاهدت های شبانه روزی 

که کارکنان انجام می دهند از آنان تشکر کنیم.
ســرهنگ داداش تبار خاطر نشان کرد: ان شاء الله بتوانید هر آنچه وظیفه است و 
شهدا بر عهده ما گذاشتند را بر اساس تدابیر و هدایت های مقام معظم رهبری انجام 
داده و گام های بلندتری را مانند گذشته بر داشته  و به لطف و عنایت الهی در همه 

عرصه ها با موفقیت به پیش بروید.
وی با قدردانی از نقش تعیین کننده انتظامی در تأمین امنیت پایدار اجتماعی در 

شهرســتان آمل، گفت: تحقق امنیت اجتماعی مطلوب، بدون داشتن پلیس مقتدر، 
هوشــمند، توانا و باکفایت که دغدغه اصلی او پاسداری از جان، مال، ناموس و آبروی 

انسان هاست و در این راه از هیج کوششی دریغ نمی ورزد، محقق نخواهد شد.
فرمانده انتظامی آمل خاطرنشــان کرد: پلیسی که آرمانش عشق به مردم و تاش 
برای تامین امنیت همه جانبه آنان است، به یقین در قلب مردم جای خواهد داشت و 

این خود مهم ترین اسباب تحقق اقتدار برای پلیس خدمت گزار است.
ســرهنگ داداش تبار بر توجه به اهمیت رسانه و اطاع رسانی در خصوص تامین 
امنیت اجتماعی تاکید کرد: امروز پلیس و رسانه در برقراری امنیت و احساس امنیت 
در جامعه کنار یکدیگر قرار دارند و به مثابه دو بال هستند و معتقدیم هرچه با مردم 
شــفاف تر و صریح تر صحبت کنیم، مردم نســبت به پلیس اعتماد بیشتری خواهند 

داشت و امروز همین اعتماد مردم بالاترین سرمایه برای پلیس است.
وی تصریح کرد: پلیس در تراز انقاب اســامی همواره از مردم، با مردم و در کنار 

مردم است و برای روشنگری افکار عمومی در کنار اصحاب رسانه است.
فرمانده انتظامی آمل با بیان اینکه امنیت مردم خط قرمز پلیس است، گفت: امروز 
مسئله امنیت یک مقوله بسیار مهم و از مسائل دیگر از اهمیت بیشتری برخوردار است.

سرهنگ داداش تبار در بخش دیگری از سخنانش معاونت اجتماعی فراجا را یکی 
از معاونت های مهم و اصلی در انتظامی دانست و گفت: معاونت اجتماعی فراجا جایگاه 
ویژه و نقش محوری دارد و پل ارتباطی بین مردم و انتظامی و رابط میان مســئولان، 
رســانه ها و پلیس است. وی خاطرنشان کرد: امروز یکی از نیازمندی های اصلی این 
اســت که در مقابله با آســیب های فضای مجازی بهتر عمل کنیم و با برنامه ریزی و 

اقدامات پیشگیرانه از وقوع جرایم در این حوزه جلوگیری کنیم.
فرمانــده انتظامی آمل آموزش را پیش نیاز اصلی برای همه موضوعات دانســت و 
گفت: یکی از وظایف معاونت اجتماعی فراجا »آموزش همگانی« اســت چرا که مردم 
بــه پلیس اعتماد دارند و بهره مندی از ظرفیت آموزش همگانی می تواند در کاهش 
آسیب ها و جرایم عمومی و ارتقاء آگاهی مردم موثر باشد لذا باید به صورت جدی به 
آن پرداخته شود. سرهنگ داداش تبار با بیان اینکه نیروی انسانی بالاترین سرمایه در 
انتظامی است، افزود: این سرمایه بدون آموزش معنا ندارد و مقوله آموزش یکی از رکن 

های مهم و ویژه برای انتظامی به شمار می رود.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به کارکرد مراکز مشاوره و مددکاری 
در کانتری ها و مراکز انتظامی عنوان کرد: راه اندازی مراکز مشــاوره در کانتری ها 
یکی از اقدامات خوب معاونت اجتماعی بود و امروز در ســطح کانتری، مشاوران ما 
حضــور دارند و موفق شــدیم در این مراکز، درصد زیــادی از پرونده های ارجاعی را 
به صلح منتج کنیم. فرمانده انتظامی آمل با  تأکید بر لزوم تقویت مراکز مشــاوره و 
مــددکاری اجتماعی کانتری ها و توجه بــر امر آموزش همگانی عنوان کرد: یکی از 
برنامه های اصلی معاونت های اجتماعی پلیس های تخصصی و رده های استانی باید 
توجه به این دو مقوله باشد . وی خاطر نشان کرد: هشدارها و توصیه هایی که از طریق 
رســانه ها و یا آموزش های چهره به چهره و همگانی به مردم منتقل می کنیم موثر 

واقع می شود و باید چنین رویه هایی را ادامه دهیم.
فرمانده انتظامی آمل با اشــاره به آسیب های اجتماعی و تاش برای کاهش آنها، 
عنوان کرد: پلیس باید با تمام توان و ظرفیت در عرصه مبارزه با آسیب های اجتماعی 

حضور فعالانه داشته باشد.
سرهنگ داداش تبار بر لزوم احصاء آسیب های اجتماعی تأکید کرد و گفت: در این 
راســتا اقدامات پیشدستانه و پیشگیرانه می تواند کارگشا  و موثر باشد و باید در این 
عرصــه با بهره مندی از ارتباط با مردم، معتمدین محلی، فرهیختگان، ائمه جماعت، 
روحانیون، فرهنگیان و ... برنامه ها را دنبال و اجرایی کنیم، چرا که اســتفاده و بهره 

مندی از ظرفیت های مردم در پیشبرد اهداف پلیس موثر است.
وی در پایان تاکید کرد: ما حافظ جان، مال و ناموس مردم هســتیم و ان شاء الله 

بتوانیم در این عرصه به خوبی عمل کنیم و فرصت خدمتگزاری را قدر بدانیم.

ادامه مطلب در صفحه 3 

ادامه مطلب در صفحه 7 

یادآوری اظهارات آیت الله رئیسی:
• اجرای عدالت برای ما خط قرمز ندارد
 •یقه سفیدهایی که قانون را دور می زنند

 باید با آنها برخورد شود
 •با فساد فساد گفتن مشکل حل نمی شود 

مبارزه با فساد در ذات انقلاب اسلامی نهفته است



رییس شورای اسامی شهر آمل در مراسم تجلیل 
از خبرنگاران در هتل شهرگفت: اصحاب قلم و رسانه 
آنقدر حرمــت دارند که خداوند در قــرآن از قلم به 

سوگند یاد می کند.
احمد محمدی ضمن دعوت از اصحاب رسانه برای 
حضور در جلسات رسمی شورا در روزهای یکشنبه و 
چهارشنبه هر هفته افزود: خبرنگاران و اصحاب رسانه 
رابط بین مســئولین و مردم هستند، شما می توانید 
مطالبه گر باشید و اطاع رسانی کنید اما تقاضا دارم 

واقعیت ها را اطاع رسانی و مطالبه گری کنید .
وی با اشــاره به اینکه شاید در بین اعضای شورا 
اختاف نظر وجود داشــته باشد اما هدف همه یکی 
اســت ادامه داد: اگــر همدلی بین اعضای شــورا و 
شــهردار نبود مطمئنا در شش ماهه اول سال جاری 

در پرداخت حقوق با مشکل مواجه می شدیم .
محمدی با اشــاره به اینکه در دو سال اخیر هیچ 
نیرویی به بدنه شهرداری تحمیل نکردیم تصریح کرد: 
در آغاز به کار این دوره از شــورا شــهرداری خریدار 
آســفالت بود ولی امروز شهرداری آسفالت مورد نیاز 

شــهر را خودش تولید و الحمــدا… در حال حاضر 
روکش آســفالت معابر زیادی از شهر در حال انجام 

است که شهروندان عزیز شاهد این امر هستند.
وی خاطرنشــان کرد: اتفاقات و زیرساخت های 
بسیار خوب و تامین منابع مالی زیادی در سال سوم 
شورای دوره ششم در حال رقم خوردن است چرا که 
ما ســوگند یاد کردیم تا به مردم شهر خدمت کنیم 
و قسم خوردیم هرجا مانعی بر سر راه بوده با تاش 

و همت برداریم .
شــهردار آمل نیــز در این آئین اظهار داشــت: 
الحمــدا… با حمایــت و همراهی اعضای شــورا با 
حداکثــر توان و مدیریت زمان به اینجا رســیدیم و 
مطمئن باشــید ریل گذاری در مسیر درستی اتفاق 

افتاده است .
علی داودی افزود: در دوران مسئولتیم به عنوان 
شهردار آمل نشســت های خبری ماهانه به صورت 
مستمر برگزار می گردد و به جرات می توانم بگویم 
هیچ شهرداری همانند بنده پاسخگو نبوده است، بنده 
نقد را پذیرا هستم، مهم نیست چه کسی می گوید، 

مهم این است که چه چیزی را نقد می کنند .
وی با بیان اینکه در ۵ ماه اول سال جاری حدود 
۲۰۰ هزار متر مربع آسفالت معابر انجام شده است که 
حاصل حمایت و همراهی اعضای شورا بوده تصریح 
کرد : شــورا مشکات مردم را از شهردار مطالبه می 
کند و شهردار وظیفه اش این است که در صدد رفع 

آنها تاش کند .

به گزارش صبح امل و بــه نقل از روابط عمومی 
شهرداری، شــهردار آمل بیان داشت : یکی از سالم 
ترین رابطه مدیریت شــهری با رســانه در این دوره 
اتفاق افتاده است و ما هم وظیفه داریم هرکاری که از 
دستمان بر می آید با تمام توان به این شهر خدمت 
کنیم و امیدوارم به واسطه این همدلی روزهای خوب 

و بهتری را شاهد باشیم .

شهردار آمل:

هیچ شهرداری همانند بنده پاسخگو نبوده است
صبح آمل: نمی دانیم گریه کنیم یا بخندیم!؟ از کدام پاسخگویی  حرف می زنید

آیت الله عبدالله جوادی آملی  در دیدار با استاندار مازندران:

نباید فرصت خدمت را از دست بدهیم

مدیرکل جهاد کشاورزی مازندران:

پرداخت مطالبات برنجکاران 
مازندرانی، ۴۸ ساعت پس از تحویل

آیت الله عبدالله جوادی آملی از مراجع تقلید 
با بیان اینکه نباید فرصت خدمت را از دســت 
بدهیم، گفت: سد هراز با در نظر گرفتن تمامی 
ماحظات علمــی و فنی بــرای بهره مندی 

کشاورزان از این ظرفیت زودتر تکمیل شود.  
وی در دیدار اســتاندار مازنــدران، اظهار 
داشــت: براســاس آموزه های دینی و روایی 
استفاده از زمان بسیار مورد تاکید است و نباید 

فرصت خدمت را از دست بدهیم.
آیت الله جوادی آملــی با بیان اینکه، واقعه 
ششم بهمن آمل از جمله حوادثی است که باید 
به نسل بعدی منتقل شود، گفت: همه باید از 
عاشورا و مکتب اباعبدالله )ع( درس بگیریم و 

در زندگی خود بکار گیریم
استاندار مازندران در این دیدار بیان داشت: 

مازنــدران در حــال حاضــر ۱۲۰ قلم کالای 
صادراتی را در بازار روسیه هدف گذاری کرده 
اســت که این امر رونق اقتصادی استان را به 

ارمغان می آورد.
ســیدمحمود حســینی پور گفت: کریدور 
شــمال جنوب یک ظرفیت ممتازی است که 
مازندران بایــد از آن در قالــب ترانزیت کالا 
اســتفاده کند و از طرفی دیگر دروازه صادرات 

به روسیه و کشورهای منطقه باشد.
نماینده عالــی دولت در مازنــدران اظهار 
داشــت: یکی از برنامه های جدی ما صادرات 
محصولات کشــاورزی مازندران اعم از برنج و 
مرکبات است . وی اضافه کرد: با رونق صنعت 
بسته بندی برنج مازندران را در مدار صادرات 
قرار دادیم و امیدواریم که این امر شتاب گیرد.

حســینی پور ایــن را هم گفــت که برای 
صادرات مرکبات به کشــور چین برنامه ریزی 
هــای خوبــی انجــام داده ایم و بــا توجه به 
معیارهای بهداشتی سختی که این کشور در 
حــوزه واردات دارد مرکبــات مازندران هم به 

چین رسید.
این مقام مســوول از آیت الله جوادی آملی 
درخواســت کرد تا با دعای خیر خود پشتوانه 

گرمی برای خدمتگذاران به مردم باشد.

مدیرکل جهاد کشاورزی مازندران 
با بیان اینکه خرید برنج های در انبار 
مانده از دو هفته قبل با دســتور وزیر 
جهاد کشاورزی در استان های شمالی 
آغاز شده است، گفت: در این طرح به 
صورت حمایتی برنج های سال گذشته 

از شالیکاران خریداری می شود.
حسن عنایتی افزود: شرکت غله و 
خدمات متولی این کار شده است و ۹ 
مرکز خرید وابسته به این شرکت و ۲ 
مرکز خرید مستقل برنج های در انبار 
مانده شالیکاران مازندرانی از گلوگاه تا 

فریدونکنار را خریداری می کند.
وی با تاکید بر اینکه این طرح فقط برای خرید برنج های پارساله کشاورزان است، ادامه داد: هر 
کیلوگرم برنج رقم ندا در این طرح ۳۵ هزار و ۳۰۰ تومان، رقم شیروی ۴۰ هزار و ۵۰۰ تومان و 

رقم فجر ۴۶ هزار و ۶۰۰ تومان از کشاورزان خریداری می شود.
به گزارش صبح آمل نیوز، مدیرکل جهاد کشــاورزی مازندران گفت: مقرر شد با تامین منابع 

مالی مطالبات کشاورزان ۴۸ ساعت پس از تحویل برنج به حساب آنان واریز شود.

عضو شــورای شــهر آمل در حاشیه  
نشســت  انجمن فنــاوری مازنــدران با 
موضوع پســماند گفت: ۱۶ میلیون یورو 
اعتبار اولیه برای پســماند آمل اســت و 
حل مشــکل پســماند نیازمند همدلی 
همه مسئولان شهری ، رسانه ها و فعالان 

اجتماعی و محیط زیست می باشد.
مهندس محمــد توکلی با بیان اینکه 
مشکل پسماند در آمل از نقطه بحرانی نیز 
گذشته است تصریح کرد: دیگر زمان برای 

فرصت سوزی نداریم.
وی افزود: مهمترین موضوع در پروژه 
پسماند در آمل رعایت کلیه استانداردهای 

جهانی و به روز شــده می باشــد در این 
خصوص سامت مردم خط قرمز اعضای 

شورای اسامی شهر آمل می باشد.
مسوول کمیسیون خدمات و بهداشت 
و محیط زیست شورای  شهر آمل  ادامه 
داد: ما تا به حال و در ادامه کار نیز حامی 
شرکت های دانش بنیان برای حل پسماند 

در آمل هستیم.
توکلی با بیان اینکه اولویت ما حمایت 
از شرکت های بومی می باشد تصریح کرد: 
ما توانمندی های شرکت های این منطقه 
را به سازمان دهیاری ها و شهرداری های 

وی با بیان اینکه صرفاً با زباله ســوز کشور معرفی کردیم.

مشکل پســماند حل نخواهد شد اظهار 
کــرد: طرح موجــود که نهاد ریاســت 
جمهوری پیگیری می شــود حل کلی 
مشکل پسماند در آمل می باشد در این 
طرح موضوعاتی همچون هاضم ، تصفیه 
زهرابه ناشی از ماند زباله و کمپوست  در 
فازهای بعدی و بــه صورت جامع دیده 
شــده و تکمیل کننده طرح جامع شهر 
آمل می باشــد.وی افزود: شــرکت های 
مجری باید همه مشکات را حل کرده و 

زباله صفر تحویل دهند.
به گــزارش صبح آمل و بــه نقل از 
هرازنیوز و به گفته کارشــناس پسماند 

وزارت کشور مهندس توکلی جزو اعضای 
شورای شــهری اســت که از دوره های 
گذشته شورا تا کنون اقدامات اثر بخشی 

برای حل مشکل زباله داشته است .
گفتنی اســت تکمیل خــط پردازش 
۲۵۰ تنی زباله، ایجاد سوله مجاور جهت 
احداث تفیــک زبالــه ۵۰۰ تنی، جذب 
اعتبار ســرمایه ۱۴ میلیارد تومانی خط 
پردازش، پیگیری برای تصفیه خانه زهر 
آبــه  و همچنین زهرابه عمارت، پیگیری 
راه اندازی اپلیکیشــن تفیکیک زباله در 
آمل که در حال راه اندازی است از جمله 

اقدامات این عضو شورای شهر است

مدیرکل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی مازندران:

۲۱ هزار مازندرانی 
بیکار هستند

مدیــرکل تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی مازندران گفت: شــمار 
کارجویان استان پس از پایش به 

۲۱ هزار نفر کاهش یافته است.
علی با بیــان اینکه باید بانک 
از بیکاران  اطاعاتــی جامعــی 
اســتان داشــته باشــیم، افزود: 
خوشــبختانه تمامــی انتظارات 
استان در سامانه جستجوی شغل 

هدفگذاری شده است.
وی با اظهــار اینکه ۴۱ هزار 
نفر در استان جویای کار هستند، 
بانــک اطاعاتــی جامع  گفت: 
بیکاران در اســتان تشکیل شده 

است.
بانک  اینکــه  با عنــوان  وی 
اطاعاتی جامع بیکاران شــهر و 
روستا باید شناسایی شود، گفت: 
آمــار ۴۱ هزارنفر بیکاران پس از 
پایش به ۲۱ هزار نفر رسیدند و 
باید به ســامانه جستجوی شغل 

هدایت شوند.
مدیــرکل تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی مازندران با اظهار اینکه 
سامانه جســتجوی شغل دارای 
قابلیت های زیــادی دارد، گفت: 
کارجو و کارفرما در این ســامانه 
را  خود  نیازمندی های  می توانند 

پیگیری کنند.
به گزارش صبح آمل و به نقل 
از مهر، باقری با اشاره و تاکید بر 
مهارت آمــوزی کارجویان گفت: 
فنی و حرفه ای وظیفــه دارد با 
توجه به نیــاز کارفرما آموزش ها 
را ارائه دهنــد و این طرح برای 
مزیت هایی  دارای  نیز  کاریابی ها 

هستند.

مدیرکل شیلات مازندران:

جایگاه ویژه شهرستان آمل 
در تولید ماهیان سرد آبی

مازندران   مدیرکل شــیات 
گفت: شهرســتان آمل با تولید 
بیــش از ۵هــزار تــن ماهیان 
ســردآبی در سال از جایگاه مهم 
پرورش ماهیان قزل آلا در استان 

است
قاســم کریــم زاده در بازدید 
میدانی از ۴ مزرعه پرورش ماهی 
در منطقه صعب العبور و ییاقی 
اندوار و نشــل شهرستان آمل با 
اشــاره به اینکه تولید کنندگان 
آمل  شهرستان  سردآبی  ماهیان 
فعالیت های  در  مهمــی  جایگاه 
شیاتی استان دارند درخصوص 
ظرفیت هــای پــرورش ماهیان 
ســردآبی در حــوزه فعالیتــی 
شهرســتان آمل گفت: در سطح 
استان ۴۱۲ واحد پرورش ماهیان 
ســردآبی در تولید ماهیان قزل 
آلا فعالیــت دارندکه حدود ۱۱۰ 
مزرعه )۲۷٪( در قلمرو فعالیتی 

این شهرستان واقع شده است.
وی در ادامــه تولیــد ماهیــان 
سردآبی در ســال گذشته در استان 
مازندران را بیــش از۱۶ هزار و ۶۰۰ 
تن اعام نمود و افزود: شهرســتان 
آمل در این زمینه ۵هزار و ۵۸۰ تن 
)۳۳٪( ماهیان سردآبی را تولید و به 
بازار عرضه نمودند که نشان از جایگاه 
مهم پــرورش ماهیان قــزل آلا در 
سطح استان است ضمن اینکه حدود 
۳۴۰ نفر دراین بخش از آبزی پروری 

دراین شهرستان اشتغال دارند.
به گزارش صبح آمل و به نقل از 
خبرگزاری صدا و سیمای مازندران، 
مدیرکل شــیات مازندران در این 
بازدید تــاش و کوشــش پرورش 
دهنــده ماهی قــزل آلا در منطقه 
صعب العبور و دور دست کوهستانی 
را ســتود و از تــاش آنان در جهت 
رشد تولید و تامین بخشی از پروتئین 
موردنیاز جامعه تشکر کرد و با توجه 
پروران  آبــزی  درخواســت های  به 
مذکور در زمینه تسهیات، افزایش 
ظرفیت تولید و نیز مکانیزاســیون 
رهنمود هــا و دســتورات لازم را به 
رئیس اداره شــیات شهرستان آمل 
که مدیرکل شیات استان را در این 
بازدید همراهی می کرد برای پیگیری 

صادر نمودند.

خبرخبر

مسوول کمیسیون خدمات و بهداشت و محیط زیست شورای  شهر آمل:  

۱6 میلیون یورو اعتبار اولیه برای پسماند آمل است

معاون سیاسی،  امنیتی و اجتماعی استاندار مازندران:

ثبت طلاق در مازندران کاهش یافت

فرمانده انتظامي شهرستان آمل

دستگیری سارق و کشف ۴۰ میلیاردی 
اموال سرقتی در آمل 

معاون سیاســی،  امنیتی و اجتماعی اســتاندار 
مازندران بــا تاکید بر اینکه کاهش آســیب های 
اجتماعی در اولویت برنامه هــای دولت قرار دارد، 
 گفت:  در همین راســتا آمار ثبت طاق در استان 

کاهش یافته است.
 روح الله ســلگی افزود: با راهبری اســتانداری و 
تاش هماهنگ دســتگاه های مسئول مازندران در 
زمینــه طاق از رتبه اول به جایگاه پنجم رســید 
که نشانه توفیق برنامه های اجرای مدیریت استان 

است.
وی ادامه داد:  رویکرد دولت سیزدهم بر تمرکز 
مدیران دستگاه های اجرایی و فرهنگی این استان 
برای کنترل آســیب های حوزه اجتماعی است و 
مدیران دســتگاه های اجرایی و فرهنگی در حوزه 

آسیب های اجتماعی نیز باید پاسخگو باشند.
معاون سیاســی،  امنیتی و اجتماعی اســتاندار 

مازنــدران با اشــاره به اهمیت ارائــه آموزش های 
مهارتی در جامعه برای کنترل آسیب های اجتماعی 
خواستار مشارکت جدی رسانه های جمعی در این 

ارتباط شد.
سلگی با اشاره به نقش مشاوره در مقابله با آسیب 
های اجتماعی از فعالیت موثر واحدهای مداخله در 
بحران بهزیســتی مازندران تقدیر کــرد و افزود: با 
فعالسازی ۲۱۱مرکز مشــاوره رایگان بهزیستی در 
مازندران میزان شــیوع آسیب های اجتماعی بویژه 

طاق در استان تحت کنترل قرار گرفت.
وی افزود: بهزیستی با برگزاری جلسات تخصصی 
مشــاوره با خانواده هــا وتاثیرگــذاری در کاهش 
اختافات خانوادگی، مانــع افزایش آمار طاق در 

استان شده است.
معاون سیاســی،  امنیتی و اجتماعی اســتاندار 
مازندران با بیان اینکه انفعــال در حوزه اجتماعی 
پذیرفتنی نیست اظهار کرد: تدوین اطلس فرهنگی 
با هدف کنترل و پیشگیری از آسیبهای اجتماعی در 

مازندران ضرورت دارد.
بــه گزارش صبح آمل و به نقل از ایرنا، ســلگی 
افزود: دستگاه های آموزش و پرورش، ارشاد اسامی، 
جهاد دانشــگاهی، دانشــگاه های مازندران و علوم 
پزشکی و ورزش و جوانان در تهیه اطلس فرهنگی 

باید تاش کنند.

فرمانده انتظامي شهرســتان آمل از دستگیري 
سارق حرفه ای منزل و کشف ۴۰ میلیاردی اموال 

سرقتی در آن شهرستان خبر داد. 
به گزارش صبح آمل نیوز سرهنگ “علی داداش 
تبار” ، گفت: در پی وقوع چندین فقره ســرقت از 
منزل در ســطح شهرستان آمل، موضوع در دستور 

کار پلیس آگاهی این شهرستان قرار گرفت
وی تصریــح کــرد: در اجرای ایــن ماموریت، 
کارآگاهان اداره مبارزه با ســرقت پلیس آگاهی و 
ماموران کانتری ۱۱ این شهرستان با انجام اقدامات 

اطاعاتی و تقویت گشــت هاهی کنترلی، سارق را 
شناسایی کردند .

سرهنگ داداش تبار، خاطرنشان کرد: ماموران 
در عملیاتــی ضربتی و غافلگیرانــه متهم را حین 
سرقت از منزلی در این شهرستان با یک خودروی 

پاک جعلی به دام انداختند .
وی از کشــف ۴۰ میلیارد ریالی اموال سرقتی 
شــامل طاجات، ضبــط وباند، تابلــو فرش های 
گران قیمت ، ســاعت های مچــی زینتی ومقادیر 
زیــادی لوازم خانگی از مخفیــگاه متهم خبر داد و 
اظهار داشت: این سارق حرفه ای در بازجویی های 
به عمل آمده تاکنون  به ۱۸ فقره ســرقت در این 

شهرستان اعتراف کرد.
فرمانده انتظامي شهرســتان آمل با اشــاره به 
معرفي متهم به مراجع قضایی، به شهروندان توصیه 
کــرد: از نگهداري وجوه نقد و طا به مقدار زیاد در 
منزل بپرهیزند و یــا در صورت لزوم از گاوصندوق 

ایمن و مطمئن استفاده کنند.

سرمقالهسرمقاله
آقای استاندار متخلفین 
ساختمانی در مازندران 
پشت شان به چه کسانی 

گرم است
با روی کار آمدن دولت ســیزدهم ماست 
خیلی ها کیسه شد آقازاده ها و یقه سفیدها 
خودشــان را جمع کردنــد و صحنه را برای 
جولان و رانت خواری ها و ســوء استفاده ها 
مناسب ندیدند آنجا بود که خروج آنها از 
کشور شروع شد، عده ای دبی و ترکیه که 
نزدیک ترین به کشــور بود تا کانادا را که 
دورترین بود را به عنوان محلی برای ایجاد 
پایــگاه های خود انتخاب کردند یک پا در ایران و یک پا در پایگاه های خود رفت 

و آمد کردند و منتظر بودند.
فساد ستیزی مبارزه با یقه سفیدها، جلوگیری از رانت و فساد، اجرای عدالت، 
مبارزه با ویژه خواری و امضاهای طائی همه و همه از شعارهای دولت سیزدهم بود 
که با توجه به ســابقه آیت الله رئیسی خیلی ها عرصه را تنگ دیدند اما با گذشت 
زمان و مشکات ریز و درشت تحریم ها و تامین نیاز کشور پرداختن به این شعارها 
و اهداف به نظر می رسد کم رنگ تر شده چرا که آنهایی که احساس ترس کرده 
بودند کم کم دوباره به عرصه رانت خواری و فساد برگشتند برخوردهای زیادی با 

فساد در دولت سیزدهم انجام شد اما ظاهرا کافی نبود.
اینبار ریشه های فساد در آقازاده ها و یقه سفیدهایی که نام پدر و پدربزرگ را 

قاطی تخلفات خود می کنند را می توان مشاهده نمود.
پســر فان شخص بودن فقط کافی اســت تا متاسفانه بعضی از مسئولین، پا 
روی اهداف دولت ســیزدهم بگذارند این پسران نوح از تخریب والد خود هم برای 
رسیدن به اهداف خود واهمه ندارند نام آنها را خرج می کنند در صورتی که روح 
آن بزرگواران خبر ندارد و همه اینها موجب بدبینی به مسئولین کشور شده است.

متاســفانه در آمل و حومه نیز شــاهد ظهور دوباره یقه ســفیدها هستیم، دو 
گزارش این شماره صبح آمل مصداق آن است البته سوژه هایی که بسیاری از مردم 
با این رسانه مطرح می کنند به حدی است که احساس می کنیم جای دستگاه های 
امنیتی و سازمان های بازرسی و حراست بسیار خالی است و حتما به مرور به آن 

می پردازیم. 
شهرهای مازندران به خصوص آمل جولانگاه اشخاصی شده که حتی زیر پای 
مسئولین خدوم ما نیز پوست خربزه می گذارند.  متاسفانه سوء استفاده از رزمنده 
بودن و هیاتی بودن و جهادی بودن و انقابی بودن و پســر فان شخصیت دینی 
و سیاسی بودن هم در حال شکل گیری است چه بسیار دلسوزان و مومنینی که 
استخوان در گلو نظاره می کنند.  قرار بود رسانه به عنوان یکی از ارکان روشنگری 
نقش خود را داشته باشــد اما اگر قرار بود رسانه خطر کند، تهدید شود، به جای 
دســتگاه های ذی ربط گزارش تخلف و فســاد را منتشر کند اما برخوردی صورت 
نگیرد و آنان که باید پیگیری کنند خود را به خواب بزنند پس فاتحه رسانه را هم 

باید خواند فاتحه عدالت و فساد ستیزی را هم باید خواند.
 جالب اینکه بخش ســاختمان و زمین خواری بیشترین جذابیت را برای این 
گونه افراد داراست طرف طبقه روی طبقه خاف می سازد و آپارتمان های متری ۶۰ 
میلیون می فروشد و شهردار شهرمان در پاسخ به شکایت مجاورین می گوید کاری 
از دســت ما بر نمی آید به دادســتان نامه نوشتم و پرونده متخلف را به ماده ۱۰۰ 
می فرستیم!! اما چه نهادی پرونده های ماده صد را بررسی می کند؟ چه اتفاقاتی در 
کمیســیون ماده صد خواهد افتاد چه مبالغی به عنوان جریمه محاسبه می گردد؟ 
چرا شــهردار در مقابل چک های برگشتی که همین متخلفین به شهرداری بابت 
همین ماده صدها داده اند و برگشــت خورده و حتی یک دهه از تاریخ آن گذشته 
ســکوت می کند و اقدامی انجام نمی دهد.  مدیر کارخانه شــهرک صنعتی بابکان 
التماس می کند که اســتاندار فقط ۵ دقیقه از کارخانه تعطیل شده بازدید کنید و 
به حرف تولید کننده گوش فرا دهد اما خبری نمی شــود اما استاندار و معاون و 
فرماندار و شهردار و نماینده استان و شهر آمل روز جمعه به بازدید پرونده ابر تخلف 
ساختمانی می روند! چرا ؟ آیا این بازدید گروهی برای پاسخ به ۵۰ شاکی آن پروژه 

است یا تطهیر کردن پروژه ای که صاحب آن یقه سفید آملی است!؟
 اســتاندار مازندران آقای حســینی پور خود از نهاد امنیتی به پست اجرائی 
استانداری به عنوان بالاترین مقام اجرایی استان آمده خوب می داند چه خبر است 
خود او کارشناســی خبره است، سخنوراست، سیاســت مدار است تا مقام وزارت 
لیاقت دارد چون توانمند است اما باید مواظب باشد دور و بری های استاندار پوست 

خربزه زیر پای او نگذارند .

رییس هیات تکواندو مازندران:
اعطای میزبانی مسابقات بین المللی تکواندو 
جام فجر و جام باشگاه های آسیا به مازندران

رییس هیات تکواندو مازندران از موافقت فدراسیون تکواندو با برگزاری 
دو مسابقه مهم ومعتبرتکواندوجام باشگاه های آسیا و همچنین مسابقات 

بین المللی جام فجراز نیمه دوم دی ماه دراین استان خبر داد.
فیض الله نفجم در حاشــیه برگزاری اردوی تیم ملی تکواندو نوجوانان 
ایران درخانه تکواندو شــهید نجفدری آمل گفت: خوشبختانه فدراسیون 
تکواندو موافقت کامل خود را برای میزبانی مازندران ازاین دو رویداد معتبر 
داده و این مســابقات در نیمه دوم دی ماه در شهرستان سوادکوه برگزار 

خواهد شد.
وی افــزود: تیم تجارت نو به عنوان اسپانســر تیــم مازندران درفصل 
گذشته مســابقات لیگ برترتکواندوبانوان کشور به مقام قهرمانی رسید و 

یکی از نماینده های مازندران درجام باشگاه های آسیا خواهد بود.
نفجم اضافه کرد، با توجه به میزبانی شهرســتان سوادکوه ومازندران، 
برای تیم مردان نیز شــرایط میزبانی وجود دارد، قطعا حامی مالی تعیین 

ودرمسابقات شرکت داده خواهد شد.
وی با اشاره به اینکه برخی مقدمات میزبانی ومحل برگزاری مسابقات 
درشهرســتان سوادکوه انجام وفراهم شده اســت، تصریح کرد، مسئولان 
واحد های مربوط فدراسیون نیز به شهرســتان سوادکوه سفر واز نزدیک 
در جریان شرایط برگزاری مسابقات واینکه چه سهم مازندران وفدراسیون 
تکواندو در برگزاری مســابقات چه مقدارباشــد و دو طرف تامین وتعهد 

خواهند شد، درجلسه ای مشخص وتصمیم گیری خواهد شد

                            صاحب امتیاز : شرکت طلوع صبح آمل
                        مدیر مسئول و سردبیر: افشین جمشیدی لاریجانی
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هنوز کارگران پشــت پرده های آبی رنگ در لا به لای درختها روی زمینی در 
قطعه؟؟؟ و میان خانه های ویایی در شهرک خانه دریا با آن همه حساسیت در 
ورود و خروج به داخل مشغول به کارند و مالک نیز با اقتدار خاص و پشت گرمی 
به آقازاده ها و دوســتان بهتر از آقای طبری خودش بر سر پروژه سراسر تخلفش 
ایستاده تا کسی جرات نگاه چپ نکند. زمینی که همین چند وقت پیش با توجه 
به طرح مصوب شــهرک خانه دریا در سال ۱۳۸۵ متاسفانه قطعه مذکور در زون 
ویایی قرار گرفت و بعد از آن هم مشــخص شد ساخت آپارتمان در آنجا مطلقا 
ممنوع اســت و ته همه اینها را که بگیری می بینید یک جایی گیر و گور قانونی 
داشته اند و یک جوری همان گیر و گور را در ادارات به راحتی حل  و فصل کرده اند و 
طبقه روی طبقه گذاشته اند و بر تخلفات شان افزوده و از قانون و ایمنی و... زده اند. 
علیرغم اینکه با عینک خوش بینی قوانین و کمیســیون و وظایفش اتوکشیده و 
خوب به نظر می رســد، اما فکر نمی کنم یک نفر را هم پیدا کنید که روایتی غیر 
از منبع درآمدزایی برای برخی کار چاق کن ها داشــته باشد و هر جا که قانون را 
نادیده بگیرند و همین اتفاق دوباره تصدیق همان ماجرای ما می توانیم است که 
پشت قباله هر دوره از مدیریت مدیران حق به جانب اما متخلف است و این ادعا 
که مدیران شهری از مسیرهایی غیر قانونی به قانون می رسند و مهم تر اینکه آن 
را فقط برای افراد عادی لازم الاجرا می دانند. تا اینجا چیزهایی که گفتیم ســوار 
بر این استدلال بود که بعضی مدیران با اختیارات قانونی که دارند، هم می توانند 
سختگیرانه حافظ امنیت و قانون باشند و هم می توانند چشم بر تخلفات ساختمانی 
ببندند و با دریافت جریمه، ضمن درآمدزایی موی دماغ بســاز و بفروش ها نشوند 
و بی خیال آینده و بایی که این چشم بســتن ها به سر شهرک و مالکین می آورد، 
رای موافق صادر کنند. اما اجرای عدالت باید به گونه ای باشد که هیچکس در هیچ 
جایگاهی حق دور زدن قانون را نداشــته باشد. پیامی که تاکیدا سالها به صورت 
شفاهی چون شــعاری روی صفحه کاغذ جا خشک کرده و با تمام پیگیری ها و 
شاید نظارتها ابطر مانده و اجرایی نشده و دارای ضعف فراوان است. باز هم ردپای 
مافیای ســاخت و ســاز غیر مجاز اما با مجوز در بستر قانون و با تحت فشار قرار 
دادن مقامات محلی، این بار خانه دریا که ماههاست سوژه ای داغ و خبرسازترین 
منطقه محموداباد سرخرود تبدیل شده  است و تغییر کاربری وساخت غیر قانونی 
آپارتمان هفت طبقه در«زون ویایی« دوباره آن را سر زبانها انداخته است. ردپای 
متخلفی که دور زدن قانون را خوب بلد است و آگاهانه و با استفاده از رانت و شاید 
رفاقتی چون طبری کارهایش را پیش می برد و دور و برش مدیرانی را دارد که هر 
چه بخواهد حتی غیر قانونی برایش فراهم می کنند. متخلفی که در روز روشن و 
جلوی انزار عمومی بی هیچ ترس و مقاومتی آهسته و با آرامش کارش را انجام می 
دهد و با روح و روان مردم و ساکنین شهرک بازی می کند. متخلفی که دور زدن 

قانون را با پشتیبانی دوستانش امثال طبری ها خوب بلد است.

اما علت »تامّه« این خبرسازی ها نه در خود تخلّفات، بلکه در روشنگری است 
و البته آنچه جذابیت خبری مضاعفی به روشــنگری ها بخشــیده آن است که از 
تریبون یک رسانه تاثیرگذار مطرح می شود؛  موضوعی که تقریباً  مسبوق به سابقه 
نبوده و کمتر پیش آمده اســت که خبرنگار یا رســانه ای به صــورت مداوم و با 

ممارست و بدون محافظه کاری پیگیر چنین پرونده هایی باشد.

نکته  هوشــمندانه ای که به طــور مکرر در گزارشــها و مصاحبه های قبلی در 
خصوص تخلفات مدیران گوشــزد شده این اســت که اینها همه سرریز تخلّفات  
است« و ربطی به مدیران دلسوزو انقابی ندارد. در عین اینکه به واسطه عِرقی که 
به زادگاه خود دارد، از مسامحه های صورت گرفته در قبال ساخت آپارتمان آنهم در 
بستر قانون و با شعار من می توانم و پشتم به بعضی ها ... گرم است بسیار گله مند 
اســت، اما به همان اندازه به دستگاه قضا بسیار امیدوار است و می گوید انگیزه و 
منویــات مدیران قوه قضاییه در صورت به اجرا درآمدن می تواند مانع گســترش 
تخلّفات و بلکه جبران کوتاهی های گذشته شود. )با نگاهی حتی گذرا به گزارش 
البته ابهامی حول وجود تعارض منافع باقی نمی ماند و با وجود مدیران سخت گیر 
و دلسوز و در عین حال قانونمند اما بدون حق رای و با اعمال نفوذ؟ شاید! کارها 
باب میل مالک متخلف پیش رفت و با یک پشتوانه بسیار محکم اداری مجوز را نیز 
گرفته منتها این چیزی بود که تا الان بود و ضمانت قانونی سفت  و سختی نداشت. 
حالا اما ماجرا کمی فرق کرده و این مساله که من هم دوست دارم نامش را قانون 
فروشی بگذارم، لباس قانونی تری به تن کرده و قانون هم پای کار آن آمده است و 
همین عامل مهم صبح آمل را بر آن داشت تا در گزارشی اختصاصی برخی از زوایا 
و قانون گریزی ها رادر جائی که بسیار حساسیت به خرج داده می شود به اطاع 

خوانندگان پیگیر و همیشگی برسانیم و فعا در حد نقل خبر می نویسم و بس. 
رئیــس هیئت مدیره انجمن مالکان خانه دریا گفت: شــهرک خصوصی خانه 
دریا به وســعت ۱۷۰ هکتار متشــکل از ۲ هزار زمین ویایی، آپارتمان تجاری و 
جهانگردی اســت و طی طرح مصوب سال ۱۳۸۵ زون های همه زمینهای داخل 

شهرک مشخص شده است.
به گزارش صبح آمل، یوســف پور ارتباطات وسیع را عامل رانت در اخذ مجوز 
ساخت و ساز نام برد و افزود: متاسفانه طی یکسال گذشته با مشکل بزرگی مواجه 
شدیم و مالک یکی از قطعات که در زون ویایی قرار داشته با توجه به ارتباطات 
وسیع ؛ توانسته مجوز ساخت و ساز آپارتمان هفت طبقه روی پیلوت با ۱۵ واحد 

را از کارگروه استان بگیرد که مغایر با طرح مصوب سال۸۵  شهرک خانه دریاست 
و با جرات می گویم حتی استاندار وقت مازندران در جریان نبوده است.

وی تصریح کرد: با توجه به طرح مصوب شــهرک خانه دریا در ســال ۱۳۸۵ 
زون تمام زمینها مشخص شد و یکسری زمینها ویایی، تعدادی ویایی تجاری، 

جهانگردی و متاسفانه این قطعه در زون ویایی قرار گرفت.
رئیس هیئــت مدیره انجمن مالکان خانه دریا، اظهار داشــت: نامه نگاری 
های زیادی با اســتان و در راس آن با مســئولین و ارگانها و سازمانها صورت 
گرفت که متاســفانه تا به امروز به نتیجه ای نرسید و آقای مالک با ارتباطات 
و تهدید و ارعاب و توهین نســبت به هیئت مدیره و مالکین و شــاکیان کار 

خودشان را پیش بردند.
وی خاطرنشان کرد: سال ۱۳۹۹ استانداری مازندران درخواستی را به شهرک 
می دهند که با آن مخالفت و کار به اســتان کشــیده می شود و آنها نیز اعضای 
انجمن مالکان خانه دریا را دعوت می کنند که هیئت مدیره وقت مخالفت صریح 

خود را اعام می کند و در جلسه کارگروه این طرح به تصویب نمی رسد. 
رئیس هیئت مدیره انجمن مالکان خانه دریا، از به جریان افتادن مجدد پرونده 
بعد از یکسال خبر داد و گفت: آبان ۱۴۰۰ مجددا این پرونده به جریان می افتد و 
طرح آپارتمان هفت طبقه توسط کارگروهی در استانداری مازندران و بدون حضور 
اعضای انجمن و نمایندگان شهرک خانه دریا به تصویب می رسد که استاندار وقت 
اعام کردند هیئت مدیره خانه دریا مخالف بلند مرتبه سازی بودند که در همان 

لحظه یکســری از دوســتان این موضوع را رد کردند و گفتند موافق هستند لذا 
ایشان)مالک( چندین بار در خصوص پروانه با ما مکاتبه کردند که شروع به ساخت 

کنند و ما هم قبول نکردیم. 
یوســف پور به اقدامات صورت گرفته از سوی مالک متخلف برای تسلیم خود 
خبر داد و افزود: نزدیک به یکســال تاش کردم تا جلوی کار را بگیرم که نهایتا 
در جریان پرونده، بارها از ســوی دستگاهی نامعلوم با من تماس گرفتند که پای 
خودت را از این داستان بیرون بکش. حتی برخی ها تلفنی تهدید کردند که ویایم 
را آتش می زنند و )۳۰ دســتگاه نیسان به شهرک می فرستند( و بایی به سرم 
مــی آورند که مرغان هوا به حالم گریه کنند و در حضور پرســنل به من توهین 
کردند و تهدیدات زیادی صورت گرفت اما من همچنان محکم تر از قبل ایستادم 

و ساکت نمی نشینم.
وی افزود: نامه ای از وزارت مســکن و شهرســازی در اسفند ۱۴۰۱ به دست 
ما رســید که طی آن به کارگروه استان تاکید کرد بررسی های لازم در خصوص 

ســاخت آپارتمان در زون ویایی انجام گیرد که با مخالفت رد شد و مجددا نامه 
ای را در اردیبهشت تنظیم و ارسال نمودیم که متاسفانه برای چندمین بار مورد 
قبول واقع نشد و با توجه به فشارهایی که از ناحیه استان به بخشدار وارد شد در 

۱۴۰۲/۲/۲۳ پروانه ساختمانی آپارتمانی برای مالک صادر شد.
رئیس هیئت مدیره انجمن مالکان خانه دریا، به اعمال فشــار بر روی مدیران 
در جهت صدور مجوز اشاره کرد و گفت: بخشدار ساعی و پرتاش درجهت احقاق 
حق مالکین پیگیری های زیادی را انجام داد تا صدور پروانه را به تاخیر بیندازد که 
متاسفانه تحت اعمال برخی فشارهای بیرونی از سوی آقایان مسئول، به اجبار تن 

به رضایت برای صدور مجوز داد. 
یوســف پور با بیان اشــاره به تاکید رئیس محترم جمهوری مبنی بر توسعه 
افقی شهرها خاطرنشــان کرد: مکاتبات زیادی را با جناب دکتر علیزاده فرماندار 
محمودآباد نیز انجام دادیم که قول مســاعد دادند اما نمی دانیم چه دستهایی در 
کار اســت که با وجود همراهی مدیران شهرستانی و دستور صریح رئیس جمهور 
در روزهای ابتدایی مرداد ماه ســال جاری در وزارت راه و شهرســازی )به منظور 
نظارت ستادی به عملکرد وزارتخانه ها( مبنی بر توسعه افقی شهرها به جای بلند 
مرتبه ســازی، اما شــخص متخلف با اســتفاده از ارتباطات و لابی گری و رانت و 
حمایت افرادی پشــت پرده توانسته با نفوذ، مجوز غیر قانونی را در لوای مدارک 
قانونی بگیرد و حتی قانون ساخت و ساز را دور بزند و کارهایش را پیش ببرد و در 
واقع به اینکار رنگ و بوی سیاسی دادند و با جرات می توانم بگویم پشت این آقا 
به جائی گرم اســت و ارتباطات ناسالم قوی دارد اما ایمان دارم و معتقدم خدائی 
هست و هیچوقت ماه پشت ابر نمی ماند و با همت و و دستور مسئولین رده بالای 

کشور جلوی این کار گرفته می شود. 

رئیــس هیئت مدیره انجمن مالکان خانه دریا، تصریح کرد: وزارت مســکن و 
شهرســازی طی نامه ای به استانداری مازندران نوشت؛ مالک این قطعه با علم بر 
اینکه زمین زون ویایی است و بعد از طرح مصوب ۸۵ خریداری شده هیچ حقوق 
مکتسبه ای برای مالک در نظر گرفته نمی شود و خواستار لغو مصوبه کارگروه شد. 
یوسف پور بیان داشت: با توجه به صدور پروانه ساختمانی تنها دیوان عدالت می 
توانســت این پروانه را باطل کند لذا شکایتی را در آنجا به عنوان مرجع رسیدگی 
مطرح کردیم و پرونده در جریان است اما متاسفانه هنوز جوابی داده نشده و مالک 

محترم این قطعه شروع به ساخت و ساز کرده است.
وی با تاکید بر اینکه تغییر کاربری و سطح اشغال بر تراکم از ویایی به آپارتمان 
مغایر با سیاست استانداری است؛ تصریح کرد: مطابق با طرح مصوب شهرک خانه 
دریا در ســال ۱۳۸۵ قطعه مذکور دارای کاربری مسکونی ویایی است و  تغییر 
کاربری و سطح اشغال و تراکم آن از ویایی به آپارتمان در هفت طبقه روی پیلوت 
در ۱۵ واحد کاما مغایر با سیاســتهای استانداری و مراجع بالادستی می باشد و 
اجرای آن دارای تبعات بسیاری برای شهرک و ویاهای ضلع های شمالی و جنوبی 
خواهد بود و با شک و تردید در آینده مالکین ویاهایی که در جوار ویای مذکور 
هستند در صدد تغییر کاربری از ویایی به آپارتمانی بر خواهند آمد و استانداری 

چاره ای جز موافقت با درخواست تغییر کاربری نخواهد داشت.  
رئیس هیئت مدیره انجمن مالکان خانه دریا، به زیرساختهای فرسوده شهرک 
اشــاره کرد و گفت: بیشتر زیر ساخت های شــهرک خانه دریا فرسوده است و با 
مشــکات فراوانی چون کمبود آب مواجه هستیم و آب چاه را پس از تصفیه در 
اختیار مالکین قرار می دهیم و اگر آپارتمان سازی در اینجا انجام شود دیگر حتی 
نه سیستم آبرسانی که برق رسانی و ... نیز جوابگو نخواهد بود. یوسف پور با بیان 
اینکه پافشاری بر ساخت آپارتمان تبعات زیادی را به همراه خواهد داشت؛ تاکید 
کرد: متاسفانه با صدور مجوز برای مالک متخلف و اقدام به ساخت و ساز، مالکین 
ویاهای ضلع شــمالی و جنوبی نیز می توانند اقدام به آپارتمان ســازی کنند و 
اســتانداری هم چاره ای جز موافقت با درخواســت تغییر کاربری آنها را نخواهد 

داشت چرا که از نتایج مخالفت، مواجه شدن با تبعیض نارواست.
 رئیس هیئت مدیره انجمن مالکان خانه دریا، گفت: با توجه به مطالب یاد شده 
و با اعمال نظر به اینکه تغییر کاربری این قطعه ویایی آپارتمانی مطلقا ممنوع می 
باشد لذا مراتب مخالفت خودمان را با آپارتمان سازی خصوصا در زمینهای دارای 
زون ویایی اعام می کنیم و همچنان پیگیر مسئله تا حصول نتیجه خواهیم بود 
و از استاندار و مراجع بالادستی خواهشمندیم نسبت به لغو مصوبه کارگروه و پروانه 

آپارتمانی این قطعه اقدامات لازم را انجام دهند.  
یوســف پور با تاکید بر اینکه مالکین و خواسته های به حق آنان برای هیئت 
مدیره جایگاه ویژه ای دارد؛ خاطرنشــان کرد: دو هزار مالک ســاکن خانه دریا به 
جز یک نفرهمگی)مالک ســاخت آپارتمان غیر مجاز( مخالف این اقدام هستند و 
در مخالفت با ساخت آپارتمان در زون ویایی بالای ۴۰۰ امضا از مالکین محترم 

داریم که هر لحظه بر تعداد امضا شوندگان اضافه می شود و حتی سه نامه هم از 
وارت مســکن و شهرسازی داریم که این مصوبه باید بررسی شود لذا از مسئولین 
ذی ربط و دســت اندرکار عاجزانه می خواهیم بررسی های لازم را انجام بدهند و 
خانه دریا را با بلند مرتبه سازی به انحطاط نکشند چرا که با این کار مردم دیگر 
برای مسافرت و اقامت به اینجا رجوع نمی کنند چون اقتصاد این منطقه به خانه 
دریا وابســته است و حضور مسافرین و مردم با توجه به ۲ هزار مالک در شهرک 

خانه دریا بسیار موثر است.

در گفت و گوی صبح آمل با رئیس هیات مدیره خانه دریا عنوان شد؛

   علیرغم مخالفت 400 خانواده  و مغایرت با مصوبه وزارت مسکن
مجوز غیرقانونی آپارتمان سازی در خانه دریا   دادند

 شهرک خانه دریا با قدمت نیم قرن و داشتن طرح مصوب در سال 1385 و صراحت قانونی در خصوص کاربری در این شهرک به جولانگاه متخلفی که پشتش گرم است تبدیل شده است
متخلفی که دور زدن قانون را با پشتیبانی دوستانش امسال طبری ها خوب بلد است و دور و برش مدیران متخلفی دارد که هرچه بخواهد حتی غیر قانونی برایش فراهم می کنند و تبدیل به قانون می کنند!! 

مالک مجوز گرفته و از نگاه او تخلفی نکرده است اما ...؟
منتظر رسیدگی شکایت در تنها مرجع ذی صلاح در دیوان عدالت اداری هستیم

پافشاری بر ساخت آپارتمان تبعات زیادی را 
به همراه خواهد داشت

 با استفاده از ارتباطات و لابی گری و رانت و 
حمایت افرادی پشت پرده توانسته با نفوذ، مجوز 

غیر قانونی را در لوای مدارک قانونی بگیرد و حتی 
قانون ساخت و ساز را دور بزند.

حتی برخی ها تلفنی تهدید کردند که ویایم را 
آتش می زنند و )۳۰ دستگاه نیسان به شهرک می 
فرستند( و بایی به سرم می آورند که مرغان هوا به 
حالم گریه کنند و در حضور پرسنل به من توهین 

کردند و تهدیدات زیادی صورت گرفت

تغییر کاربری و سطح اشغال و تراکم آن از ویایی 
به آپارتمان در هفت طبقه روی پیلوت در ۱۵ واحد 

کاما مغایر با سیاست های استانداری و مراجع 
بادستی می باشد اما مجوز صادر شده و با مجوز 

قانونی کار ساخت را آغاز کرده است
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ربابه محمدزاده- گفتگوی بیش از 50 دقیقه ای در دفتر شهردار سرخرود 
انجام شد و در حرفهایش ارادت و شیفتگی خاصی نسبت به مردمی موج می 
زد و آنها را مســتحق داشتن شهری زیبا با ارائه بهترین خدمات می دانست. 
کبود فیروزجائی خود را بیگانه با فضای سرخرود نمی داند و از حضور خود در 
دو دوره شــهرداری این مهم را یکی از انگیزه های اصلی برای پاسخ مثبت به 

دعوت شورای اسلامی شهر برای قبول مجدد پست شهرداری می داند. 
وی ضمن تشــکر و قدردانی از شــهروندان فهیم و خونگرم سرخرود از 
حمایت های همه جانبه مجموعه خدوم شورای اسلامی شهر و همکاران عزیز 
خویش در شــهرداری سرخرود نیز که حقیقتا نیروهایی با پتانسیل بالا و نیز 
همراه با همراهی کامل اراده خود را در رفع مشکلات شهروندان نشان دادند 
قدرشناســی کرد. خط قرمزش مردم هستند و با اشاره به جایگاه شهرداری 
و مراودات روزانه تاکیدا روزهای ســه شنبه هر هفته را به ملاقات عمومی به 
مردم اختصاص داد اما نه به این معنی که در روزهای دیگر درب اتاقش بر روی 
مراجعین بسته باشــد که از همکاران اداری خویش خواست با نهایت گشاده 
رویی و برخورد خوب پاســخگوی آنها باشند تا کسی با ناراحتی از شهرداری 

خارج نشود. 
اندیشه هایش حاصل حساب و کتاب دیروز و امروز نیست و افکارش حاصل 
سالها مدیریت در جایگاههای مختلف است و مهم ترین راز رازهایش را در این 
می داند که به نیروهای فعال، متعهد، کاربلد و خلاق به چشم یک سرمایه نگاه 
می کند و معتقد است کارمندی که شرافت کاری بالا دارد، به کار و هدف خود 
متعهد و پایبند است و برای آن ارزش قائل است و به پیشرفت خود و مجموعه 
اش می اندیشد و هر روز یک نکته جدید می آموزد، در حقیقت یک سرمایه 
گرانبهاست که یک مدیر باید به آن توجه کامل و کافی داشته باشد و در حفظ 
نیروهایــی که این امتیازات را دارند تلاش کند چرا که حفظ این نیروها یعنی 
کمک به حفظ بقا و پیشرفت مجموعه و سرعت بخشیدن به رشد و توسعه آن 

سازمان.  
جرات و جســارت یکی از ویژگی ها و صفات بارزوی می باشد و به شدت 
معتقد است یک مدیر محافظه کار هرگز نمی تواند مجموعه ای پویا و پرتحرک 
داشــته باشد و اصولا چنین مدیری با یک کارشــناس معمولی هیچ تفاوتی 
نخواهد داشــت چنانچه در تمامی جوامع بشری از بدو خلقت تاکنون افرادی 
ظهور کرده اند که قدرت تصمیم گیری و شعور انتخاب آنها در حل مشکلات 
و ابداع فرایندهای چشــمگیر از آنها افراد برتری ساخته است و این   گونه 
شاخصه ها رابطه خوبی با سوء استفاده، رانت خواری، تلف کردن منابع طبیعی 
جامعه، فرصت طلبی و ... ندارند و چون نقاشــان به نام، نویسندگان بزرگ، 
شاعران خوش ذوق به ســود خود فکر نمی کنند بلکه به اثر ماندگاری که از 
خود به یادگار می گذارند دلخوش هستند لاجرم از اینگونه افراد دزد و مفسد 
اقتصادی بیرون نمی آید و آنهایی که انتظار دارند از اینان سوء استفاده ای را 
ببرند که از دیگران برده اند ســخت در اشتباهند و به طور یقین تیرشان به 
ســنگ خواهد خورد که این ویژگی های بارز مدیریتی مهندس محسن کبود 
فیروزجائی شهردار دلسوز و پرتلاش شهر ساحلی سرخرود مجموعه رسانه 
ای صبح آمل را بر آن داشت تا طی گفتگویی اختصاصی در فضایی صمیمی و 
دور از قوانین اداری بخشی از آن را در اختیار خوانندگان عزیز خود قرار دهیم؛

اهداف و رویکردهای ما در شهرداری، توجه ویژه به مردم، حفظ کرامت شهروندان و 
عدالت محوری اســت؛ به طوری که همه محات شهر و همه مردم را یکسان نگاه کنیم 
و خدمات و منابع میان مردم و محات به صورت عادلانه توزیع شــود و در این زمینه 

تبعیضی وجود نداشته باشد
صبح آمل؛ اگر بخواهید شهرداری را تعریف کنید چه جایگاهی است؟

مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ شــهرداری در واقع، سازمانی 
محلی اســت که مطابق با اصل عدم تمرکز اداری و به منظور اداره امور محلی از قبیل 
عمران و آبادی در محدوده شــهرها، بهداشت و رفاه ساکنان هر شهر، تاسیس می شود. 
به عبارت دیگر، شــهرداری را باید حکومت یا دولت محلــی نامید که نه تمام وظایف 
حاکمیتی بلکه برخی از آنها را عهده دار می شــود که بر اساس همان اصل تمرکززدایی 
اداری استوار است. در ایران، اداره شهر بر دو رکن اصلی شورا و شهرداری استوار است که 
شورا با رای مستقیم مردم و شهردار با رای اکثریت مطلق اعضای شورای شهر، انتخاب 
می شود لذا اداره امور شهر بر عهده سازمان شهرداری است که شهردار در راس آن قرار 
دارد. در واقع، شهردار مطابق با قوانین موضوعه و نیز مصوبات شورای شهر، وظیفه اداره 

امور شهر را بر عهده دارد. 
صبح آمل؛ انتصاب فردی مناسب به عنوان شهردار چه اهمیتی دارد؟

مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ انتخاب شهردار برای یک شهر 
اهمیت زیادی دارد؛ شــهرها امروزه مشکات و معضات بسیار گسترده و عمیقی دارند 
و با مسائل مختلف اجتماعی، کالبدی، زیست محیطی، تأمین خدمات و تأمین آسایش 
و آرامش مردم روبرو هستند. هرچقدر که شهر بزرگ تر باشد، مسائل آن نیز گسترده تر 
و عمیق تر است و مدیریت چنین شهری نیز دشوارتر خواهد بود. بنابراین ابعاد مدیریتی 

یک شهر بسیار پیچیده است و نمی توان با سعی و خطا یک شهر را اداره کرد. 
صبح آمل؛ اختیارات شهردار تا چه اندازه می تواند عملکرد او را تحت تأثیر 

قرار دهد؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ شهردار قدرتمندترین فرد اجرایی 

شهر است و اقدامات او ابعاد مختلف کالبدی، اجتماعی، اقتصادی و زیست محیطی شهر 
را تحت تأثیر قرار می دهد که باید در چهارچوب های قانون، برنامه های مصوب شــورای 
شهر و طرح های توسعه شهری اعم از طرح جامع و تفصیلی و دیگر طرح ها عمل کند و 
اختیارات مطلق ندارد. از طرفی علیرغم اینکه محدودیت ها ساختارها و چهارچوب های 
مشخصی پیش روی شهردار قرار می دهد، چنانچه شخص شهردار و تیم اجرایی وی یک 
سری ویژگی ها و خصوصیات داشته باشند، می توانند در قالب همین طرح ها و مصوبات، 

شهر را در مسیر توسعه قرار دهند و آسایش و رفاه شهروندان را رقم بزنند.
صبح آمل؛ مهمترین ویژگی یک شهردار خوب چیست؟ 

مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ شــخصی که برای این سمت 
انتخاب می شود، باید فردی علمی بوده و پشت او به یک تیم متخصص و پژوهشگر گرم 
باشد تا مسائل شهر را به صورت علمی حل کنند اما چنانچه شهردار و تیم وی دیدگاه 
درستی نسبت به شهر و مسائل آن نداشته باشند، به طور مثال دفن پسماند در محلی 
انجام بگیرد که تحقیقات درستی بر روی آن انجام نشده است یا از گونه هایی در فضای 
سبز شهری استفاده شود که در این شرایط خشکسالی نیاز زیادی به آب دارند و بازدهی 
بیولوژیکی خوبی نیز ندارند، در این صورت منابع شهری هدر می رود. ترافیک سنگین در 
شهرها، آلودگی هوا و آلودگی صوتی، کمبود خدمات و رفت و آمدهای بیهوده مردم به 
نقاط مختلف شهر، همه این مسائل می تواند نتیجه اقدامات غیر اصولی شهردار یک شهر 
باشد، شهرداری که با مسائل به صورت علمی برخورد نمی کند و شهر را دچار مشکل و 
حتی بحران می کند؛ نظام حکمرانی ملی و محلی را در نظر مردم سخیف کرده و اعتماد 
شهروندان را به شدت کاهش می دهد. لذا شهردار باید فردی علمی، خاق و نوآور باشد 
تا فعالیت ها و اقدامات خود را به صورت علمی و نه بر مبنای روش ســعی و خطا انجام 

دهد و این مهم ترین ویژگی یک شهردار است.
 صبح آمل؛ شهردار علاوه بر تخصص چه وظایفی دارد؟

مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ شهرداری یک نهاد اجرایی است 
که تعداد زیادی نهاد از جمله مدیریت شهرســازی، مدیریت خدمات شهری، مدیریت 
ترافیک، مدیریت فضای سبز و مدیریت طراحی شهری و سازمان های بسیار زیاد دیگری 
مثل سازمان تاکسیرانی، سازمان اتوبوسرانی، سازمان آرامستان ها و سازمان های دیگری 
زیر مجموعه آن هســتند. مدیریت این نهادها و سازمان های شهری باید بر عهده فردی 
اجرایی باشــد و داشــتن تخصص و نوشــتن مقاله، به تنهایی نمی تواند یک فرد را در 
ســمت شهردار یک شــهر موفق کند و باید یک مدیر شایسته بوده و در زمینه اجرایی 
عملکرد قوی داشته باشد. بنابراین شخصی باید به عنوان شهردار انتخاب شود که سابقه 

درخشانی از مدیریت محلی، استانی و ملی دارد و به عبارت بهتر دارای کارنامه است.
 صبح آمل؛ وضعیت مالی شهرداری شهر سرخرود در چه حالی است؟

مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ خدا را شکر در شهرداری سرخرود 
با توجه به همراهی و همدلی که بین پرســنل و مسئول واحدها، اعضای محترم شورای 
اســامی و ســرمایه گذاران وجود دارد همه چیزخوب است و تمام تاش مان را به کار 
گرفتیــم که بگوئیم داریم و نگاه ما هم در این زمینه نگاه الهی اســت که می فرمایند 
همیشــه شاکر و سپاسگزار باشید لذا قدردان همه عزیزان خصوصا بخش خصوصی که 
همکاری بسیار تنگاتنگی هم دارند هستیم و ارتباطات اداری و کاری و رفاقت دلی نیز در 

این موضوع باعث شد که وضعیت مالی ما به سمت رو به رشد جلو برود.
صبح آمل؛ آیا شهرداری شما طلبکار مالی هم دارد؟ 

مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ شهرداری همیشه طلبکار است و 
فرایند گردش مالی آن مثل بانک دائما در حال گردش بدهکار و بستانکار عمل می کند 
و این با توجه به پروژه های مختلف در ایام ســال و ســرمایه گذاری های جدید و حتی 
عوارضات دچار تغییرات بزرگی در روند مالی می شود که به نوعی لازم و ملزوم یکدیگر 

می شوند یعنی هم درآمد و هم هزینه داریم. 
صبح آمل؛ آیا قصد دارید به ســمت مردم سپاری و برون سپاری حرکت 

کنید؟
 مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ اعام کردیم از همه فعالین حوزه 
فرهنگ و هنر شــهر حمایت می کنیم. به این ترتیب که هم مانع فعالیت آنها نشــویم و 
کمک های زیرســاختی و مادی نیز در اختیارشــان قرار دهیم. در این دوره بنا نداریم 
شهرداری به صورت مستقیم میدان دار فعالیت های فرهنگی باشد. البته در همین زمینه 
هم اگر مردم فعال شوند می توان اتفاقات بهتری را رقم زد. در مجموع معتقدم شهرداری 
بایــد بــه کارهایی بپردازد که در عهده و توان مردم نیســت اما در بحث حوزه خدمات 
شرکتهایی که در مناقصه برنده شدند جمع آوری زباله، رفت و روب و دیگر مسائل را به 
صورت برون سپاری و شرکتی اتفاق می افتد همچنین در کار فضای سبز هم نگهداری، 
اجرا و آبیاری هم برون سپاری شده است و مهم تر کارهایی که به صورت پروژه ای هست 
مثل اجرای پروژه عمرانی که با انتخاب پیمانکاران به صورت برون سپاری انجام می شود 
همچنین یکســری از کارها هم در حوزه نرم افزاری، نوسازی، ممیزی ازجمله کارهایی 
است که به صورت قراردادی و مشارکت با حوزه دستگاههای مرتبط به صورت مشارکتی 
یا برون ســپاری اتفاق می افتد و بقیه کارها که صرف اداری هســت و دستورالعمل ها 
باید بر اســاس ســیکل اداری انجام بگیرد که اختصاصا در حوزه اداری شهرداری باید 

انجام بشود. 
صبح آمل؛ چقدر تضمن می کنید سرخرود بعد از شما شهر بدهکار نباشد؟ 
مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ همینقدر قول می دهم بدهکار 
که خوب است سالیان سال هم هزینه بکند باز هم اندوخته و ذخیره در زمینه انباشت 

و ذخیره مالی را داشته باشد.

صبح آمل؛ آیا با آنچه پیش از آمدن شما به شهرداری فکرمی کردید تفاوت 
دارد؟

 مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارســرخرود؛ بله، شهر نمونه گردشگری 
سرخرود دارای پتانسیل های بالقوه بسیاری می باشد که با حضور این حقیر و حمایت 
اعضای محترم شــورای اسامی شهر این پتانســیل ها روز به روز به بالفعل تبدیل می 
گردند. وقتی به قول هایی که شروع فعالیتم در شهرداری به مردم عزیز و دوستداشتنی 
ســرخرود و دوستان شورا داده بودم فکر می کنم جز زمین ۳۰ هکتاری که با توجه به 
تمام تاشــی که کرده بودیم میسر نشد بقیه طرحها و برنامه های اعام شده الحمدالله 
اجرائی و عملی شد حتی موضوعاتی هم که به دلیل عدم اشرافیت و آگاهی منفعل مانده 
بود بعد از پیگیری و بررسی فکر می کنم براساس آن چیزهایی که تصمیم گرفتیم فراتر 

از آن دارد اتفاق می افتد. 
صبح آمل؛ چه مســائل و موضوعاتی در شهرداری وجود دارد که برای شما 

دور از انتظار بوده و قبلا به آنها فکر نکرده بودید؟
 مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ بحث ایجاد تفرجگاه و گردشگری 
و تفریحی، سواحل و ساحل)با توجه به کارکردهای ما در استان نسبت به ساحل توجه 
کمتری داشــتیم(، کارهای زیربنائی مثل رودخانه هراز، ساماندهی رودخانه هراز، ایجاد 
دیوار حفاظتی، تبدیل رودخانه هراز و تهدید رودخانه هراز به یک فرصت گردشگری و 
اقتصادی از جمله موضوعاتی بود که بعدا الهاماتی به ما داده و ایجاد پارک ســاحلی، از 
جمله اتفاقاتی است که دارد الان رقم می خورد لذا فکر می کنم در توسعه شهری بسیار 

می تواند اثرگذار باشد. 
صبح آمل؛ اولویت کاری شما در دوره مدیریتی چه خواهد بود؟ 

مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارســرخرود؛ در این دوره مدیریت شهری، 
امیدواریم با ریل گذاری های شــورای شهر مبنی بر تغییرات در حوزه رویکردهای کلی 
شــهرداری و خدمت رسانی به مردم بتوانیم سریع تر، بهتر و بی منت عمل کنیم؛ در این 
دوره با همراهی و هماهنگی اعضای شورای شهر چند رویکرد جهت اجرا در دستور کار 
قرار گرفته  و در این راســتا اجرای برخی از برنامه ها شروع شده  و سایر برنامه ها هم در 
حال برگزاری اســت. اهداف و رویکردهای ما در شــهرداری، توجه ویژه به مردم، حفظ 
کرامت شهروندان و عدالت محوری است؛ به طوری که همه محات شهر و همه مردم را 
یکسان نگاه کنیم و خدمات و منابع میان مردم و محات به صورت عادلانه توزیع شود 
و در این زمینه تبعیضی وجود نداشــته باشد.کارها باید با شفافیت کامل، نظم، انضباط، 
قانون و دقت انجام شــود و رعایت این موارد به زیرساخت های مناسب نیاز دارد؛ تاش 
ما این بوده اســت که این زیرســاخت ها را به اندازه زیادی تأمین  کنیم لذا  آماده سازی 
زیرســاخت شهری، جمع آوری آبهای سطحی، ایمن نمودن رودخانه ها، سواحل، ایجاد 
طرحهای ترافیکی برای ایمن های رانندگی و تردد داخل شهری، بحث روشنائی، فضای 
سبز، پسماند و نظافت شــهری و ایجاد مبلمان و منظر شهری خاص که مختص شهر 

سرخرود باشد. 
صبح آمل؛ اگر مبلغ درشتی به شهرداری بدهند ضروری ترین و اورژانسی 

ترین طرح که به ذهن شما می رسد چیست؟
مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ اگر این سوال را از یک شهردار 
شــهر غیر ساحلی می پرســیدید در جواب می گوید ایجاد کمربندی، کنارگذر، حفظ 
ســاماندهی ترافیکی و غیره اما خوشــبختانه با توجه به وضعیت وضع موجود سرخرود 
و ایجاد خیابانهای خوب و عریض، ما ســالیان سال در شهر سرخرود ترافیک نخواهیم 
داشت ولی این دلیل بر این نمی شود که در حوزه توسعه ترافیکی طرحی ارائه نشود با 
این حال به نظر من اولین و مهم ترین طرح، در زیر ساختهای دریا و رودخانه و سواحل 
جزء عمده کارهای خاص سرخرود می باشد و با توجه به اینکه این شهر ۴ تا ۵ کیلومتر 
ساحل دارد که هیچگونه تعرض و تملکی وجود ندارد. در بحث تملک دولتی با حضور و 
دســتور صریح و تاکید ویژه آقای استاندار موانع برطرف و قسمتی از سواحل آزاد شد و 
انشاءالله به زودی پارک بزرگ ۳ هکتاری ساحلی را احداث می کنیم. همینطور پارکینگ 
های اطراف و خیابانهای دسترســی را که اینها زیرساخت های شهری است و وقتی می 
گوئیم یک شهر گردشگری ساحلی باید امتیازات خاصی را داشته باشد و شرایط در آن 

فراهم باشد که هر مسافری با ورود به آن ماندگار شود.
 صبح آمل؛ یکی از حوزه های مغفول در مدیریت شهری، بحث فرهنگ شهر 
اســت که البته متولیان زیادی دارد؛ اما از نظر وظیفه ای هم که شهرداری بر 

عهده دارد، چقدر در این زمینه اولویت بندی و برنامه ریزی کرده اید؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ معتقد هستیم که شهر به عنوان 
مجموعه ای که از انســان های زنده تشکیل شده  است و خودش نیز قطعاً یک مجموعه 
زنده اســت، مثل یک انسان عاوه بر غذای جسم به غذای روح هم نیاز دارد و توجه به 
این حوزه، یکی از استراتژی های ما است که تا حدی ورود پیدا کردیم. توجه به مسائل 
دینی و معنوی و اجتماعی در این دوره به شدت پررنگ تر و فعالیت های زیادی نیز برگزار 
شده است، همچنین برنامه های مفصلی برای آینده در حال برنامه ریزی است. استفاده از 
ظرفیت نخبگان فرهنگی، فکری و تشکیل اتاق های فکر هم از دیگر اهداف ما در رویکرد 

فرهنگی و اجتماعی است.
صبح آمل؛ چقدر تا حالا پیوست فرهنگی و اجتماعی را رعایت کرده اید؟

 مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ تاش کرده ام همیشه آن را به 
طور کامل رعایت کنم اما در مجموعه ای که در آن مدیریت می کنم شــاید باقی افراد 
نسبی به این باور رسیده باشند زیرا در بخش هایی از پروژه که کار به دست عمرانی ها 
است به انرژی و زمان فراوانی نیاز است. عمرانی ها و افرادی که بخش ترافیکی را انجام 
می دهند تصورشــان این است که ترافیک اصل تعادل را در یک شهر ایجاد می کند و 
همه این افراد هم جزو ذی نفعان هســتند و هماهنگ کردن آنها با هم بسیار وقت گیر 

است.
صبح آمل؛ شهردار باید رونق اقتصادی ایجاد کند؟ 

مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ بله صد درصد و همچنین باید 
از مردم مراقبت کند و اصاً این ایده را نمی پســندم که کســی بگوید شهروند خودش 

مسئول چنین کاری است. 
صبح آمل؛ در بسیاری از شهرهای دنیا خدماتی مانند نظافت و یا تمیز کردن 
ایســتگاه های اتوبوس را به مردم ارائه نمی دهند و بیشتر مردم را مجاب می 
کنند به اینکه مراقبت کنند و قرار نیســت شهرداری به طور مداوم برای این 
گونه موارد هزینه کند شما چقدر توانسته اید مردم را با شهرداری همراه کنید؟ 
مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارســرخرود؛ ما در موقعیت طبیعی خوبی 
هستیم. من در شهر ســرخرود وقتی می خواهم پروژه ای را انتخاب کنم حتماً به این 
موضوع فکر می کنم که پروژه کاربر باشد و از نیروی انسانی در آن استفاده شود و مجبور 
هستم این نکته را در نظر بگیرم که پروژه ای را انتخاب کنم که نیرو و کارگر ساده انسانی 
بیشــتری در آن به کار گرفته شود که این افراد در چهار راه ها به دنبال کار نباشند. به 
هر حال حاکمیت چقدر به مردم خدمات می دهد و به وظایف خود عمل می کند. اگر 
امروز نهادی وظیفه خود را انجام نمی دهد و باعث نارضایتی مردم شــده است مدیران 

باید هزینه کنند و مشکل را حل نمایند. 
صبح آمل؛ نظرتان در خصوص منظر شهری چیست؟

مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ بین روشنایی معابر و امنیت تردد 
شــهروندان به خصوص در ساعات پایانی شــب رابطه مستقیم وجود دارد و در راستای 
تحقق شــعار شهر نشــاط و زندگی، در حوزه زیباسازی شــهری با توجه به اینکه هم 
تامین روشنایی شهری و هم زیباسازی شهری مدنظر بود چندین اقدام در زمینه تامین 
روشنایی و نورپردازی انجام شده است و تقویت روشنایی معابر اصلی و تامین روشنایی 
پیاده روها در دســتور کار شهرداری قرار گرفت و تمامی معابر شهری با اشکال مختلف 
نورپردازی شدند. همچنین فضاهای سبز شهری نقش مهمی در زندگی شهروندان دارد و 
با توجه به این مهم موجب نشاط و شادابی و فراهم سازی بستر گذراندن بیشتر مسافران 
در شهر می شود که شامل فضای سبز خوب و شکوفا، نظافت، شست و شوی خیابان و 
میادین و جوی ها، جمع آوری زباله و نبودن زباله در شــهر خود یک امتیازاتی را برای 
یک شهر به عنوان شهر خاص بودن ایجاد می کند بنابراین نتیجه می گیریم که در هر 
شرایطی به ایده های بالاتر از درآمدمان به بنیان و اساس زیرساخت شهری مراجعه می 

کنیم که آنجا را آماده کنیم. 
صبح آمل؛ برای دیوار حفاظتــی رودخانه ها تا به حال چه اقداماتی انجام 

دادید؟
مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارســرخرود؛ در خصوص دیوار حفاظتی 
رودخانه ها با توجه به اینکه ۵ متر رودخانه داریم حدود ۸۰۰ متر مانده تا تمام رودخانه 
های داخل شــهر ایمن شــوند و با احداث دیوار حفاظتی در صورت مواجهه با سیاب 
و طوفان و ... کاما ایمن ســازی باشــند که با وجود این زیر ســاختها طرح به برنامه 
گردشــگری می رود و اتفاقات زیباتر و بهتری برای آن رقم می خورد. نگاه ما این است 
شــهر سرخرود نیاز به ایجاد زیرساختهای اساسی و ضروری دارد که اگر مهیا شود بقیه 

اتفاقات به صورت ریلی در مسیر توسعه قرار می گیرد. 
صبح آمل؛ رابطه تان با اعضای شــورای اسلامی شهر و نحوه تعامل میان 

جنابعالی و شورا چگونه است؟ 
مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ مجموعه خدوم شورای اسامی 
شهر سرخرود و همچنین همکاران خودم در شهرداری که حقیقتا نیروهایی با پتانسیل 
بالا و نیز همراه هستند و در این مدت باهمراهی کامل اراده خود را در رفع مشکات شهر 
و شهروندان نشان دادند و خوشبختانه اینجانب نیز به تفکر شورایی کاما واقف می باشم 
و خود را به عنوان عضو دهم شورا و برادر کوچکتر در کنار دیگر برادرانم دانسته و همواره 
ســعی خود را جهت تحقق اهداف و آرمانهای شورای اسامی شهر به کار می گیرم و با 
توجه به اینکه رسالت اصلی شورای اسامی شهر پاسخگویی و جلب رضایت مردم، نظارت 
بر عملکرد شــهرداری و مسائل شهری، به دور از سیاست زدگی است و شورای اسامی 
منتخب مردم است و انتظارات نیز از این شورا بسیار بالاست لذا از تمامی شهروندان می 
خواهم تا با ارائه پیشنهادات سازنده خود در راستای هرچه بهتر شدن فعالیت های عمرانی 
و فرهنگی در راستای ایجاد شهری آباد و شاد با شهرداری همکاری کنند و مطمئن باشند 
که بنده برای تک تک نظرات و پیشــنهادات آنها وقت خواهم گذاشت و بررسی خواهیم 

کرد تا بهترین ها را برای اعتای شهر سرخرود عزیز به کار ببندیم. 
صبح آمل؛ تعریف شهردار؟

 مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ شهردار مدیر اجرائی مصوبات 
شورا می باشد و اگر مصوبات نداشته باشم پروژه ای را نمی توانم اجرا کنم و از آن طرف 
هم اگر شــورا مصوبه ای ندهد در شــهر اتفاقی نمی افتد پس نمی توانیم به هیچ وجه 
بین شــورا و شهردار تفاوت قائل شویم و مانع ایجاد کنیم و همه ما برای یک موضوع و 
آن هم خدمت رســانی به شهر است که باید روی آن اتفاق نظر داشته باشیم تا اتفاقات 

خوب بیفتد. 
صبح آمل؛ شهرداری تا چه اندازه توانســته است انتظارات و برنامه های 

شورای اسلامی شهر را برآورده کند؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ اثبات این مهم با اعضای شورای 
اسامی شهر می باشد که آیا این حقیر توانسته آرمانهای شهر سرخرود را تحقق نمایم 

یا خیر.
 صبح آمل؛ از روزهای ملاقات مردمی بگوئید که آیا مورد تاکید شما هست؟

 محســن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ با اشاره به جایگاه شهرداری و مراودات 
روزانه مردم با این نهاد روزهای سه شنبه هر هفته را به ماقات عمومی به مردم اختصاص 
داده ایم ) که این به این معنی نیســت که در روزهای دیگر درب اتاق شــهردار بر روی 
مردم بسته است ( و از همکاران محترم اداری هم خواسته ام که با نهایت گشاده رویی 

و برخورد خوب پاسخگوی مردم باشند، تا کسی با ناراحتی از شهرداری خارج نشود. 
صبح آمل؛ قطعا شهروندان رکن اساسی توسعه هر شهر هستند در این مورد 

چه انتظاری دارید؟
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ خوشبختانه اینجانب در 

شــهری افتخار خدمت را دارم که مردمی نیکوکار و خیراندیش درآن بیشــمارند و 
همواره یکی از حامیان اصلی توســعه شــهری به شما می آیند و انتظار حقیر از ایشان 

این است که همچون گذشته به رشد و توسعه شهر خود بیش از پیش کمک نمایند. 
صبح آمل؛ وظیفه مهم شهردار چیست؟ 

مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ شهردار در واقع پلی است بین 
ســازمان اداری شهرداری و شورای شــهر و وظیفه دارد که از یک سو اطاعات لازم را 
درباره مسائل شهری در اختیار شورا بگذارد و از طرف دیگر دستورات و مصوبات شورا را 
برای اجرا به سازمان شهرداری اباغ کند. از سویی دیگر بایستی ساز و کار دقیق قانونی 
بر نصب و عزل شــهردار و مخصوصاً بر نظارت شورای شهر بر شهرداری تعریف شود تا 
شــهردار به مجری صرف و بی  اراده تصمیمات شورا مبدل نشود و از طرف دیگر وجهه 
مردمی شورا حفظ شود تا بتواند پاسخ گوی نیازهای مردم باشد و از مجرای قانون وظایف 

خود را انجام دهد. 
صبح آمل؛ اعتبارات امسال شهرداری سرخرود چقدر بوده و تا به امروز چند 

درصد از آن محقق شد؟ 
محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ اعتبار سال ۱۴۰۲ شهرداری سرخرود برابر 
با ۱۵۵ میلیارد تومان بود و الان بالغ بر ۳۰۰ میلیارد تومان اعتبار درآمد داریم و براساس 

مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارشهر ساحلی سرخرود در گفت گو با صبح آمل؛

سرخرود تنها شهر بلندمرتبه سازی استان است
 با خرید دستگاه سیم تریلر و تجهیزات، زباله مستقیم از محل جمع آوری و حتی دپوی موقت هم در شهرداری سرخرود نداریم

 شهر سرخرود در شش ماه آینده کوچه ای خاکی نخواهد داشت
 با توجه به آمار بالای پروژه های ساخت و ساز، بیکاری در شهر سرخرود معنایی ندارد و کسی نمی تواند بگوید که من در این شهر بیکار هستم
 با خرید600 میلیون تومان تجهیزات امسال اصلا غریق منجر به فوت نداشتیم و با کاهش 90 درصدی غریق نیز روبرو بودیم

به جرات می توانم بگویم که سرخرود شهر بدون متکدی است 
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آنچه که فکر می کردیم مازاد ۸۰ درصد آن محقق شد . 
صبح آمل؛ به سمت شهرداری الکترونیک حرکت کردید؟

مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ در حال حاضر یکی از معضاتی 
که همه شــهرداری ها با آن روبرو هســتند، مراجعات زیاد مردم به آنهاســت و یکی از 
راهکارها هم الکترونیکی کردن فرایندها است و از بدو ورود اینجانب مقدمات اتوماسیون 
شــهرداری در دستور کار بوده و هم اکنون اقدامات قانونی مربوطه صورت پذیرفته و در 
حال پی ریزی برای ایجاد فیبر نوری هستیم تا سرخرود رابه عنوان شهر هوشمند پایلوت 
در اســتان معرفی کنیم لذا در این خصوص نشست های زیادی را با دست اندرکاران و 
گروههای مختلف در حوزه های هوشمند ســازی برگزار کردیم و پیمانکاری را هم در 
حوزه ســاماندهی دولت الکترونیک در شــهرداری انتخاب کردیم همچنین مدیریت و 
تســهیل فرآیند اموراتی که مردم با شــهرداری دارند از دیگر اهداف ما است؛ البته ادعا 
نمی کنیم که همه مسائل رفع شده و شرایط خیلی خوب است، ولی روند کار به نسبت 
ماه های گذشته بسیار تغییر کرده است و نگاه ما این است که شهرداری سرخرود بتواند 
در حوزه های هوشمندسازی و برقراری ارتباط با شهروندان عزیز به صورت غیر مستقیم 

و غیر حضوری طرحهایی را اجرا کند تا شاهد اتفاقات خوب در این شهر باشیم. 
صبح آمل؛ برای جلوگیری از ساخت و سازهای غیر مجاز و بی رویه در شهر 

چه اقداماتی را انجام دادید؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ ساخت و ساز غیر مجاز و تغییر 
کاربری ســاختمان ها شامل ساختمان هایی می شود که ساخت و ساز آن در محدوده 
شهر نباشد و پروانه شهرداری نداشته باشد که خوشبختانه شهر سرخرود در این زمینه 
جزو نادرترین شهرهایی است که سازندگان آن بدون پروانه و مجوز ساخت و ساز نکردند 
و این خیلی مهم اســت و دراین زمینه یکی از مشــکات ما بحث طبقات است و شاید 
برخی ها آن را به عنوان ســاخت و ساز غیر مجاز بدانند درحالی که برای هشت طبقه 
براساس ضوابط طرح تفصیلی پروانه می دهیم و شاید روی این موضوع یکسری تخلفاتی 
انجام دهند اما خواستگاه و عرضه تقاضا شهروندان و سازندگان ما در اینجا رقم می خورد. 

صبح آمل؛ در خصوص بلندمرتبه سازی سرخرود چگونه می باشد؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ در بحث بلند مرتبه سازی، شهر 
ســرخرود پایلوت در استان مازندران معرفی شد و در شورای عالی معماری شهرسازی 
کشور مصوبه و اباغ آن را گرفتیم و درحال حاضر شهرداری سرخرود تنها شهر بلندمرتبه 
ســازی استان اســت و این مهم یک امتیاز و نشان خاصی می باشد و از آنجائیکه شهر 
ســرخرود دارای ۵۷۰ هکتار می باشد که ۷۰ هکتار از آن طالب بر انبوه سازی و ارتفاع 
سازی را دارد و به ما در کاهش بحث تغییر کاربری، تجاوز و هجوم به زمینهای کشاورزی 
کمک زیادی می کند و اعتقاد ما بر عمودسازی است لذا از دستگاههای ذی ربط انتظار 
داریم که با توجه به خواســتگاه عرضه و تقاضا برای ســاخت و ساز در این شهر بیشتر 

خدمات بدهند تا جلوی تخلفات حداقلی گرفته شود. 
صبح آمل؛ برنامه شــما برای جلوگیری و حل مفسده های مالی و دلالی و 

مشکلات مربوط به اخذ پروانه چه اقداماتی انجام شده است؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ در هیچ دستگاه دولتی جز روش 
اداری هیچ روش دیگری حاکم نیست و ما اینجا دلال را نمی شناسیم بلکه مالک و وکیل 
او را می شناســیم و به این دو گروه خدمات می دهیم حالا هر خدماتی که بر اســاس 
ضوابط و آئین نامه و دفترچه ما باشد و جز این از حوزه خود ما قابلت پذیرش ندارد اما 
نباید غافل بود که معضل دلالی و غیره همه جا وجود دارد و مردم از این مشــکات و 
روند اداری ناراحت هستند؛ اولین قدم برای حل این معضل تقویت نظارت است، یعنی 
نظارت اولیه و جلوگیری از ســاخت و سازهای خاف؛ چرا که اگر ساخت و ساز خاف 
حتی هسته اولیه اش شکل بگیرد، برخورد با آنها وارد پیچ و خم اداری و ماده ۱۰۰ و غیره 
می شود که مشکات خودش را دارد؛ قانون هم آن قدر قوی نیست که شهرداری محکم 
و مستقیم بتواند برخورد کند، چون دچار چالش های دیگری می شود. از جمله اقدامات 
ما این بوده که تیم اجرایی خود را ۲ برابر کردیم تا ســاخت و ســاز خاف از نقطه صفر 
شکل نگیرد و همانجا متوقف شود و تیم اجرایی ما شبانه روزی در حال فعالیت هستند و 
حتی در شیفت شب هم فعالیت می کنند. البته با الکترونیکی شدن فرایندها، پرونده های 
قدیمی را وارد سیســتم کردیم و خود این کار، فساد و دستکاری در پرونده های قدیمی 
را از بین می برد؛ همچنین در حال حاضر شفاف ســازی در حال انجام اســت و اعضای 
کمیسیون ماده ۱۰۰ شهرداری به شدت حساسیت دارند و ما هم پیگیری می کنیم که 
حتی اگر حکم صادر شود و ببینیم حکم صادره، بازدارندگی لازم را ندارد، خود شهرداری 

اعتراض می کند تا تجدیدنظر صورت گیرد.
 صبح آمل؛ با توجه به اینکه در شهر ســرخرود نیروهای جوان انقلابی و 
باانگیزه وجود دارد برای برون ســپاری برنامه هــای فرهنگی و تقویت جبهه 

فرهنگی انقلاب اسلامی چه اقدامی انجام شده است؟
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ در حوزه فرهنگ اجتماعی وارد 
شــدیم و برای حمایت از گروه های مردمی بســتر لازم را فراهم کردیم؛ در این راســتا 
شهرداری برنامه هایی اجرا کرده است که با هماهنگی و مشارکت فعالان فرهنگی از جمله 

بسیج و هیأت های مذهبی بوده است. 
صبح آمل؛ در حال حاضر در ارتباط با حوزه پسماند در چه مرحله ای قرار 

دارد و چشم انداز شما چیست؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ پسماند موضوعی نیست که هر 
شــهرداری بخواهد به صورت جداگانه برای رفع آن برنامه ریزی کند بلکه این مهم یک 
مدیریت استانی و همت واحد می خواهد که بر اساس آن اتفاقی بیفتد مثل ساماندهی 
سواحل اما خدمت عزیزان مسئول عرض کردیم که براساس شرایط وضع موجود شهرها 
و پهنه بندی هایی که اتفاق می افتد تجمیع داشــته باشیم و با کم کردن سایتها و بالا 
بردن ظرفیت سایتها باعث قوی شدن از نظر گردش مالی و تصمیم گیری های مناسب 
جهت کســب درآمد سایتها شویم. لذا سایتهای پسماند ما باید به سمت خودگردانی و 
درآمــد پایدار بروند چرا که زباله همان طای کثیف می باشــد و بی توجهی به حوزه 
آن دفن ثرت می باشــد و خوشبختانه از روزی که من به عنوان شهردار مشغول به کار 
شــدم در حدود ۱۵ هزار تن زباله حاصل ده ســال پیش را ظرف شش ماه برداشت و از 
اینجا خارج کردیم و با حضور میدانی در سطح شهر سرخرود در می یابید که یک کیلو 
زباله را دفن و دپو نمی کنیم و با خرید دستگاه سیم تریلر و تجهیزات با سایتهای دیگر 
قرارداد بستیم و زباله را مستقیم از جائی که جمع آوری کردیم در سیم تریلر حمل و در 
نقطه مورد نظر جابجا می کنیم و حتی دپوی موقت هم در شهرداری سرخرود نداریم و 

اعتقادی هم به این موضوع نداریم. 
صبح آمل؛ در بحث آسفالت ریزی خیابان چه اقداماتی انجام شده است؟ 

مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردار سرخرود؛ الحمدالله با ورود به شهرداری و 
با توجه به بررسی های بعمل آمده و آمار گرفته شده حدود ۱۲۰ کوچه خاکی داشتیم 

و در ســه فاز تعریف کردیم و امروز کار آن تمام شــد و در حال بستن قرارداد چهارم 
هستیم و فکر می کنم شهر سرخرود در شش ماه آینده کوچه ای خاکی نخواهد داشت. 

صبح آمل؛ شهرداری از بودجه های استانی و ملی چه سهمی می برد؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردار شهر سرخرود؛ هیچ. به نظر من جز ۲۰۰ 
تــن قیر دولتی و۴۰۰ میلیون تومان با تخصیــص ۵۰ درصدی از ۴۰۰ میلیون تومان 
یکسری اعتبارات کمیته برنامه ریزی )که سالیان سال مرسوم بوده( اعتبارات دیگری 

را به صورت دولتی نداشتیم. 
صبح آمل؛ با توجه به اینکه سرخرود یک شهر توریستی است و در خصوص 

میزبانی شایسته از مسافرین تابستانی جه اقداماتی صورت گرفته است؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردار ســرخرود؛ در نوروز امسال با تاش بی 
وقفه همکارانم در شــهرداری، شهر را برای اســتقبال از بهار آماده کرده ایم و خود را 
متعهد و ملزم کردیم با بسیج تمامی امکانات و نیروها، به منظور ارائه خدمات مطلوب 
و بهینه و همچنین ایجاد محیطی شــاد و در شأن همه شهروندان عزیز در قالب طرح 
اســتقبال از بهار، اقدام به اصاح هندسی معابر و خیابانها، لکه گیری و آسفالت معابر، 
پاکســازی و تنظیف و شستشوی خیابانها و معابر، نخاله برداری، رنگ آمیزی جداول، 
نقاشی دیواره های سطح شهر، نصب المانها، نورپردازی میادین، کاشت گلهای فصلی 
در سطح شــهر، ایجاد ایستگاه اطاع رســانی میهمانان نوروزی، تهیه و توزیع نقشه 
گردشــگری شهر بوشهر، راه اندازی و تجهیز پارک)خودچادری(،احداث سرویس های 
بهداشــتی، تامین آب شرب مورد نیاز، ایجاد غرفه های نوروزی موقت و ... نمودیم لذا 
اگر سری به سواحل شهر سرخرود بزنید در می یابید که زیبا ترین و پاک ترین، ساحل 
اســتان را داریم و این بر می گردد به جمع آوری زباله و فاضاب در ســواحل و پارکها 
از ســوی واحد خدمات شهرداری که به صورت شــبانه روزی در حال خدمات رسانی 
به مســافران و گردشــگران اســت چرا که معتقدیم باید حرمت و کرامت مسافرین و 

گردشگران حفظ شود. 
صبح آمل؛ مســافرین و گردشــگران چگونه می توانند مشــکلات یا 

پیشنهادات خودشان را مطرح کنند؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ سرخرودی ها مردمانی صبور ، 
آرام و مهمان نواز هســتند که در غریب نوازی شهره اند، لذا شایسته است مهمانان و 
گردشگران نوروزی که به شهر ما وارد می شوند، در کمال آرامش و با توجه به امکانات و 
خدمات تدارک دیده شده و به منظور حفظ زیبایی ساحل و استفاده بهینه و حداکثری 
از این قابلیت برای عموم مردم، از برپایی چادر در ساحل و پارکها خودداری نمایند و در 
صورت مشاهده هر گونه مشکل و کاستی، نظرات و انتقادات یا پیشنهادات سازنده خود 
را از طریق سامانه ۱۳۷شهرداری که ۲۴ ساعته فعال می باشد مطرح و پیگیری نمایند 

که شعار ما ))هر شهروند، یک شهردار (( است. 
صبح آمل؛ ســاخت مجموعه ورزشــی کنارگذر کمربندی سردار شهید 

سلیمانی در چه مرحله ای قرار دارد؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ زمین ورزشی اختصاصی برای 
شــهرداری نداریم و فقط پــارک ورزش و زمین فوتبال و چمــن مصنوعی در حوزه 
شــهرداری است و امسال تمام چمن مصنوعی را تعویض و به روز کردیم و شهروندان 
در حال استفاده از آن هستند. همچنین از طریق ماده ۲۷ برای سالن منطقه وزرامحله 
که کلنگ آن دوازده ســال پیش توســط اداره ورزش و جوانان زده شد اقدام کردیم و 
با هزینه کرد شش میلیارد تومان از طریق اعتبارات شهرداری انشاءالله تا ایام الله دهه 
فجر افتتاح و به بهره برداری خواهد رسید. زمین پیست اسکیت در کنارگذر کمربندی 
متعلق به اداره ورزش اســت و در اختیار شهرداری نیست و ظاهرا با توجه به ماده ۲۷ 

شخص یا گروهی در مزایده 
برنده شدند و اقدامات بهسازی و نوسازی آن در حال انجام است. 

صبح آمل؛ در حوزه پروژه های مشارکتی به ویژه جذب گردشگر یا سرمایه 
گذار برنامه ای در نظر گرفته شده است؟ 

مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ بله ۵بسته سرمایه گذاری را آماده 
کردیم و طی چند دوره نشست با سرمایه گذاران به یکسری توافقاتی رسیدیم و انشاءالله 
تا دو ماه آینده اتفاقات خوبی در حوزه گردشــگری خواهد افتاد اما این منوط به آماده 
کردن بســتر اســت که در همین خصوص ساخت جاده ســامت و دیوار حفاظتی در 
رودخانه هراز تا دریا همچنین در پارک ســاحلی فرصت سرمایه گذاری را مهیا کردیم 
و ســرمایه گذاران نیز بســته ها را آوردند و برای ایجاد مشارکت و همکاری در سرمایه 
گذاری که برای عملیاتی شــدن اول خودمان باید استارت را بزنیم و انگیزه ایجاد کنیم 
و طرح ارائه دهیم تا سرمایه گذاران با امید و دلخوشی پای کار بیایند. در این خصوص 
چهار پروژه هست که سرمایه گذاران درخواست دادند و به شورا هم فرستادیم و رایزنی 
های اولیه هم دارد انجام می شود که امیدوارم بتوانیم تا سه ماه آینده اتفاقات خوبی را 

در حوزه سرمایه گذاری رقم بزنیم. 
صبح آمل؛ منابع تامین مالی شهرداری سرخرود از کجاست؟

مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارســرخرود؛ منابع مالی همه شهرداری ها 
خصوصا شهرداری شهر ساحلی سرخرود از طریق مشارکت مردمی تامین می شود و در 
حال حاضر هم با تعریف زیر ساخت ها و سرمایه گذاری ها به سمت درآمد پایدار حرکت 

کردیم چرا که حوزه سواحل بزرگترین ظرفیت برای درآمد پایدار می باشد. 
صبح آمل؛ در خصوص طرح همسان سازی نمای شهری چه اقداماتی انجام 

شد؟
 مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ از همان ابتدای سال ۹۷ اقداماتی 
را شــروع کردیم و در خیابان بهار و امام رضــا)ع( به عنوان محات قدیمی ۸۰ درصد 
همسان سازی تابلوها را شروع کردیم همچنین پروژه بازار نیزدر حال انجام است و فکر 

می کنم تا دو مرحله بعد همسان سازی تابلوها در شهر سرخرود به اتمام برسد.
 صبح آمل؛ به طور عموم مدیران در کشــور ما آرمان گرا هستند نه عمل 
گرا، درروزهای ابتدائی شهردار شدن نگاه واقع بینانه داشتید یا آرمان گرایانه؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ اگر بخواهم شعار بدهم که آرمان 
گرا هســتم یا عمل گرا نمی شــود و باید تک بعدی به این موضوع نگاه کرد که آن هم 
درست نیست لذا ابتدا باید مدیری به روز باشید و شرایط و وضع زمان و مکان خودتان 
را پیدا کنید تا بتوانید دغدغه های شــهروندان و حتی نسل های آینده را درک کنید و 
همه این آیتم ها را یک مدیر باید داشته باشد تا مدیریت جامع در حوزه شهری او اتفاق 
بیفتد.پس باید امروز را هم دید و با علم برای پنج سال بعدی توسعه شهری برنامه هایی 
را طراحی کرد و با آرمان گرایی آینده را جلوتر از زمان ببیند مدیر باید به روز باشــد و 
ظرفیت مدیریتی خودش را به نوعی همســان با حــال و آینده جلو ببرد و فراتر از این 

موضوع جز وقت گذراندن و عقب ماندگی چیز دیگری ندارد. 
صبح آمل؛ شما به دو نکته اشاره کردید؛ یکی درباره نشاط اجتماعی بود، 

معیار شما برای خوب بودن حال مردم چیست؟
مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارســرخرود؛ از زمانی که این مسئولیت را 
پذیرفتم تصمیم گرفتم که نظرسنجی انجام دهم و رصد می کنم که مردم چه خواسته 

ای از ما دارند و واقعاً آنچه مردم می خواهند پیچیده نیست. 
صبح آمل؛ مردم چه خواسته هایی دارند؟

مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ شاید تعجب کنید که در حال 
حاضر وظایف اولیه شهرداری فراموش شده اند و تصور مدیریت شهری این است که باید 
حتماً کاری انجام دهند که همه را شگفت زده کند اما زمانی که خواسته های مردم را می 
بینید نظافت شهر برای آنها اولویت اول را دارد یا مثاً وقتی بارندگی می شود آبگرفتگی 
معابر رخ ندهد. اینها واقعاً در حال خوش مردم اثرگذار است. اما ممکن است عده ای به 

این موضوع اعتقاد نداشته باشند. 
صبح آمل؛ روزی که شــهردار سرخرود شدید طبیعتاً با یک چشم اندازی 
به این عرصه ورود کردید و اولویت ها و برنامه ریزی هایی داشتید. آیا در این 

مدت زمان به آن برنامه ها رسیدید؟
 مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ روحیه شخصی من این است که 
همیشــه در آینده زندگی می کنم. گاهی این موضوع پیش می آید که پروژه ای را به 
شورای شهر ارائه می دهم و شاید شورا با آن مخالفت کنند، من می پرسم چرا مخالفت 
کردید و چانه زنی می کنم. آنها می گویند هنوز اتفاقی نیفتاده است که بحث می کنی 
اما من می گویم در این پروژه زندگی کرده ام. در نهایت باید به این نکته اشاره کنم که 
آن تصوری که در روزهای ابتدایی حضورم به عنوان شــهردار سرخرود در ذهنم بود با 

آنچه در حال حاضر رخ می دهد، خیلی بهتر است. 
صبح آمل؛ نزدیک به سال از استقرار شما در شهرداری سرخرود می گذرد. 

کمی درباره آنچه در این مدت زمان گذشته بگویید. آیا سخت گذشت؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارســرخرود؛ مثل هر کار دیگری در شروع 

سختی های خودش را داشت اما حضورم در شهرداری سرخرود بسیار جذاب است
. صبح آمل؛ ممکن است توضیح دهید که از چه نظر جذاب بود، آیا مسائل 

مدیریتی یا موارد دیگری باعث شده این سمت برای شما جذاب باشد؟ 
محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ سرخرود شهر خاصی است نه از این جهت 
که من در آن فعالیت می کنم بلکه از جمله مناطق توریستی و گردشگری مناطق شمال 
ایران، بوده که دارای طبیعت زیبا و سرسبز و آب و هوای مطبوع می باشد و بزرگ ترین 
رود شمال که هراز است از میان این شهر عبور می کند. در این محیط کار کردن برای 
افرادی که به ریسک کردن و جنگندگی عاقه دارند جالب است و برای من مهم ترین 

تجربه در شهرداری این بوده است. 
صبح آمل؛ با توجه به اعتقاد شــما در ارتباط با توزیع عادلانه هزینه ها و 
اعتبارات برای تمام نقاط شــهر و محلات آن، چه برنامه هایی را مدنظر قرار 

خواهید داد؟
 مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ شهرداری هر شهری بعنوان خط 
مقدم آبادانی یک شهر همیشه در مقابل دیدگان و قضاوت شهروندان بوده و کوچکترین 
حرکت و فعالیت این نهاد در کوتاه ترین زمان ممکن به چشم دیده می شود و بسیاری 
از شهروندان و فعالان فضای مجازی به این اقدامات واکنش نشان می دهند؛ تمام پروژه 
ها نیز براساس فازبندی تعریف شدند و در برنامه طرح تفصیلی به صورت عادلانه در تمام 
نقاط سطح شهر اجرائی می شوند و اعتقاد بنده بر این است تمام پروژه ها در سطح کم 
یا زیاد باید به صورت متوازن در محدوده شهر توزیع شود در غیر این صورت یک اتفاق 
بدی رقم خواهد خورد به این صورت که در یک نقطه باعث ایجاد توسعه و در جائی دیگر 
فاصله طبقاتی ایجاد می شود که بعدا پاسخگوئی به این موضوع برای یک مسئول سخت 
خواهد بود. پس نسبت به ظرفیت، رشد و داشته های آن منطقه برهمان اساس تزریق 
انجام می شود. لذا با استفاده از مشاورین باتجربه براساس میزان ظرفیت خدمات ارائه می 

کنیم و این خدمات می تواند در آینده باعث توسعه متوازن شهری شود. 
صبح آمل؛ برنامه ها و پیش بینی های شما در ارتباط با ارتقاء سطح فرهنگ 

عمومی و شهروندی چیست؟
 مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ خوشــبختانه شهرداری ها و 
مدیریت شهری یک مدیریت جامع است و لازمه کار به این صورت می باشد که برای هر 
اقدامی خروجی آن رضایتمندی و شــادابی مردم در آن لحاظ شده باشد و از همه مهم 
تر سنخیت فرهنگی با اعتقادات و باورهای آنها داشته باشد و خدای ناکرده عامل آسیب 
فرهنگی نشود پس در کنار هر اقدامی یک پیوست اجتماعی و فرهنگی تعریف می کنیم 
کــه این مهم در ایجاد یک پروژه به ما کمک می کنــد بنابراین در درجه اول در حوزه 
مدیریت شهری شهردار یا مدیری موفق است که با فرهنگ و سنت و زندگی آن منطقه 

اشرافیت و آشنایی کامل داشته باشد. 
صبح آمل؛ افزایش بودجه فرهنگی شهرداری چه تاثیری خواهد داشت؟

 مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ واقعیت این است در این شهر 
و استان متولی فرهنگی زیاد داریم، شاید شهرداری در داخل آنها خیلی به چشم نیاید 
اما اگر در مناسبت های ملی و مذهبی خدمات شهرداری سرخرود را از دل شهر بیرون 
بکشید چیز دیگری نمی بینید. یعنی الان در امور فرهنگی شهر ما میدان دار هستیم. به 
دلیل اینکه احساس می کنیم عقب افتادگی هایی را در سطح فرهنگ داشتیم و داریم و 

توجه به این امر را رسالت خودمان دانستیم . 
صبح آمل؛ یکی از مســائل مهم شمال معضل تکدی گری است آیا شما در 

شهر سرخرود با این مشکل روبرو هستید؟ 
مهندس محســن کبود فیروزجایی شهردارســرخرود؛ با توجه به فعالیتم در بیشتر 

شهرها به جرات می توانم بگویم که سرخرود بدون افراد متکدی است. 
صبح آمل؛ در خصوص اشتغال در این شهر توریستی توضیح دهید؟ 

حســن کبود فیروزجایی شهردارســرخرود؛ بیکاری در شهر سرخرود معنایی ندارد 
و کســی نمی تواند بگوید که من در این شــهر بیکار هستم چرا که به تعداد پروژه ها و 
کارهایی که در این شهر اجرائی می شود به هیچ وجه ما در خانواده ای نباید بیکار داشته 
باشــیم چنانچه در یک ساخت و ساز حداقل بالای ۳۰۰ نفر به صورت مستقیم یا غیر 
مستقیم مشغول به کار می شوند حال با توجه به تعداد زیاد پروژه ها و با احتساب آنها 
این تعداد از ۲ هزار نفر نیز عبور میکند که رقم بالائی است. یعنی با ایجاد این فرصت، 
اشــتغال را ایجاد می کنیم که به همراه آن ســرمایه هم تزریق می شود پس مجموعه 

رینک این بسته یک نشاط و شادابی و آورد و گردش مالی برای شهر همراه دارد. 
صبح آمل؛ در خصوص سالم سازی طرح دریا امسال چه طرح هایی ایجاد 

شد؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ امسال با همراهی اعضای محترم 
شورا طی نشست های متعدد با فرماندار جهادی و رایزنی در خصوص تجهیز نجات غریق 
به امکانات کار اقدامات خوبی انجام شد و با اعتبار۶۰۰ میلیون تومان تجهیزات خریداری 
گردید و جایگاه استقرار نجات غریق مشخص شد تا حس دلگرمی و انگیزه بیشتر برای 
ادامه کار در آنها تقویت شود و مسافران نیز با احساس امنیت و خاطرجمی در بدو ورود 
به یک ساحل ایمن لذت ببرند لذا با جرات می گویم که امسال ما اصا غریق منجر به 

فوت نداشتیم و با کاهش ۹۰ درصدی غریق نیز روبرو بودیم. 
صبح آمل؛ وضعیت پرداخت حقوق و مزایای کارکنان شهرداری سرخرود 

چطور است؟ 
مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ خوشبختانه پایان هر ماه حقوق 
و مزایای کارکنان شهرداری پرداخت می شود و تا به امروز هم یک روز تاخیر نداشتیم. 
صبح آمل؛ مهمترین مشغله و دغدغه شورای شهر در امر تامین آب شرب و 

ساماندهی زباله سایت ساحلی سرخ رود است توضیح دهید؟
محســن کبود فیروزجایی شهردارســرخرود؛ با وجود ادغام دو نهاد آب و فاضاب 
روستایی و شهری و فرسودگی لوله اتصالات شهری و کنار گذاشتن ۲۰ میلیارد تومان 
اعتبار برای ســاماندهی و انتقال خط آب شــرب دابوی شمالی، شهرداری پرداخت ۶۰ 
میلیارد تومان هزینه لوله گذاری و آب رسانی را متقبل شده تا مشکل کمبود آب شرب 

شهری را حل کند. 
صبح آمل؛ در حوزه پروژه های مشارکتی به ویژه مواردی که مرتبط با حوزه 

جذب گردشگر و توریست باشد برنامه ای در نظر گرفته شده است؟
 مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ بخشی از این اقدامات بر عهده 
شهرداری است تا زیرساخت هایی که شهر برای جذب گردشگر نیاز دارد را فراهم کند. 
این موارد می تواند از تامین سرویس بهداشتی گرفته تا بافت های تاریخی که موردعاقه 
گردشــگر باشد را در بر بگیرد؛ اما زیرساخت ها و اقدامات دیگری وجود دارد که اراده ای 

فراتر از شهرداری نیاز دارد. 
صبح آمل؛ چه حرفی با شهروندان عزیز سرخرودی دارید؟ 

مهندس محسن کبود فیروزجایی شهردارسرخرود؛ ضمن تشکر از حمایت همه جانبه 
مجموعه خدوم شورای اسامی شهر سرخرود و همچنین همکاران خودم در شهرداری 
که حقیقتا نیروهایی با پتانسیل بالا و نیز همراه هستند و در این مدت باهمراهی کامل 
اراده خود را در رفع مشــکات شهر و شــهروندان نشان دادند، از تمامی شهروندان هم 
می خواهم تا با ارائه پیشنهادات سازنده خود در راستای هرچه بهتر شدن فعالیت های 
عمرانی و فرهنگی در راســتای ایجاد شهری آباد و شــاد با شهرداری همکاری کنند و 
مطمئن باشند که بنده برای تک تک نظرات و پیشنهادات ایشان وقت خواهم گذاشت و 

بررسی خواهیم کرد تا بهترین ها را برای اعتای سرخرود عزیز به کار ببندیم.
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روز خبرنگار بــا تجلیل از تنها خبرنــگار دارای 
محدودیت حرکتی این حوزه توسط مشاور استاندار 

مازندران در امور معلولین گرامی داشته شد.
همه شــهروندان دارای فرصتی برابرند و قشر ۱۰ 
درصدی دارای محدودیت های حرکتی از مسئولین 
مطالبه به حق اجرای قانون در راستای تحقق حقوق 

شهروندی خود را خواهان هستند.
حامد اسمعیلی در این مراسم که با حضور دکتر 
رضا کســب ور رییس اداره فرهنگ و ارشاد اسامی 
آمــل و هیئت همراه بوده هدف از حضورش در دفتر 
نشــریه صبح آمل را، تقدیر و قدردانــی از حمایت 
های بی دریغ مدیر مســئول صبــح آمل از خبرنگار 
بــا اراده و فعال در این رســانه عنــوان کرد و گفت: 
درک و پذیــرش، افزایش آگاهــی عمومی و تجلیل 
از تاشــهای تنها خبرنگار دارای محدودیت جسمی 
مازندران اقدامی در راستای تجلیل از اراده های قوی 
و تجلی دســت یداللهی است که الگویی واقعی برای 
جامعه برای نمونه شدن خواهد بود چرا که معلولین 
در بســیاری از کارها سرآمد هستند و محدودیت ها 
باعث میشــود تا انگیزه ایشــان را برای دستیابی به 
موفقیت افزایش دهد. اســتعدادهایی که خداوند در 
وجود آنان قرار داده، توانائیشان بیشتر خواهد شد و 

فعل خواستن را صرف میکنند.
بــه گزارش صبح آمل، وی با بیان اینکه معلولیت 
محدودیت اســت اما مانع پیشرفت این بانوی مقاون 
نیست بلکه موجبات افزایش انگیزه ایشان است و او 

تجسم اراده قوی در میان شهروندان مسئول است.
مشاور اســتاندار مازندران در امور معلولین گفت: 

این روز بهترین فرصت بــرای قدردانی و ارج نهادن 
به فعالیت ها و تاش های صادقانه این بانوی الگوی 
جامعه است و باید به جای قهرمانان تخیلی که هیچ 
کس ندیده است مانند پتروس، بت من و… امروز از 
وجود این کوه استوار به عنوان قهرمان جامعه نام برد.

بــا تاکید بر اینکه خانم ربابه محمدزاده با ذهن و 
اراده قوی همیشــه و در همه حال در حوزه فعالیت 
کاری خویش موفق بوه است، تصریح کرد: مسئولان 
و دستگاه های متولی با توجه به نوع فعالیت وی در 
جامعه باید بیــش از اینها مورد توجه و حمایت قرار 
دهند و ما نیز در حد توان از شما قدردانی و حمایت 

خواهیم کرد.
اســمعیلی حرفه خبرنگاری را حرفه ای سخت و 
همراه با مشقت های خاص خود بیان می کرد و گفت: 
قطعا انتشار به موقع اخبار و مسائل مردمی در تصمیم 

گیری های مسئولین موثر است.
وی در بخش دیگر ســخنان خود مناسب سازی 
و دسترس پذیری در شهر و ایجاد فرصت برابر برای 
همه شهروندان را وظیفه قانونی دانسته و اعام داشت 
شــاید روزی شمای مســئول متوجه شوید کوتاهی 
دیروز شــما موجب مشقت امروز خودتان شده است 

که البته این قانون کائنات است.
مشاور استاندار مازندران در امور معلولین از نقش 
رسانه به خوبی یاد کرد و افزود: نتیجه همراهی رسانه 
در تصمیمات مســئولین نســبت به احقاق حقوق 
معلولین در مناسب ســازی معابر، بانک ها، ادارات و 
اشتغال مثمر ثمر بود اما برای رسیدن به قله موفقیت 
راهــی طولانی در پیش اســت و باید بــا گام های 

استوارتر راه را پیمود.
اسمعیلی اظهار داشت: خبرنگار معلول ما علیرغم 
محدویت جســمی اهداف بزرگ و مقدســی دارد و 
هیچگاه معلولیــت را محدویتی برای خود نمیداند و 
این روز بهانه خوبی برای تقدیر از زحمات این بانوست 
که با تاش و پشتکار بعنوان شهروند مسئول به همه 
روشنی می بخشــد و رســالت ارتقای امنیت روانی 

جامعه را به خوبی قلم می زند.
وی تصریح کرد: هدف از حضور در پیشــگاه این 

بانوی نخبه تجلیل از هنر و اراده او است.
مشاور استاندار مازندران در امور معلولین با اشاره 
به اینکه معلولیت محرومیت از پیشرفت نیست، اضافه 
کرد: دنیا عرصه امتحان الهی است و هر کس به نوعی 
به محک آزمایش خداوند کشــیده می شود ، در این 
بینش، محدودیت های جســمانی را می توان با امید، 

قدرت اراده و تاش بیشتر جبران کرد.
اســمعیلی تاکید کرد: معلولین خواستار فرهنگ 
سازی و آموزش شــهروندان در مواجه با افراد دارای 

محدودیت جسمی هستند.
وی با اشــاره به اینکه معلــول گرچه در زندگی 
محدودیت های جسمی دارد، افزود: به لطف الهی در 
هر عرصه  ای که بخواهد مانند؛ هنر، فرهنگ، ورزش، 
مهارتی، استعداد و توانی نهفته دارند و نشان داده اند 
که می توانند با غلبه بر این محدودیت ها افتخارآفرینی 
نیز داشــته باشند و سند آن درصد بالای افراد موفق 
دارای محدودیت با افراد ســالم در مقیاس جمعیت 
اســت.   مشاور اســتاندار مازندران در امور معلولین 
تصریــح کرد: معلولین به حــق مصداق بارز حکمت 

و رحمت هســتند که چنانچه بــه حکمت برخی از 
توانشان کاســته شــده، به رحمت در های بیشمار 

دیگری به توانمندی شان افزوده شده است.
باید تاش شود معلولیت جوامع شهری با ترمیم 
نوع نگاه و نوع تعامل همه شهروندان بویژه مسئولان 

شاهد ارتقا و رشد حقوق شهروندی باشیم.
وی با بیان اینکه سالها بود که در دنیا نوع نگاه به 
افراد دارای معلولیت نگاه منصفانه نبود؛ افزود: توجه 
بــه میزان توانمندی افراد معلول و ضرورت های لازم 
برای تسهیل حضور و نقش آفرینی آنان در جامعه از 
مواردی است که سالها مورد بی توجهی افراد متکبر 

به سامتی بوده است.
مشاور استاندار مازندران در امور معلولین با بیان 
اینکــه معلولیت به همراه خــود محدودیت می آورد 
ادامــه داد: اما وظیفه بخش هــای مختلف جامعه و 
دولت این اســت که شــرایط را به نوعی بچینند و 
خدمت رســانی کنند که آثــار محدودیت کمترین 
خدشــه را به استقال زندگی فردی و اجتماعی این 

قشر وارد کند.
اسمعیلی گفت: معلولان نیز همانند سایر انسانها 
از حقوق فردی و اجتماعی برخوردارند و باید امکانات 
و زیرساختهای لازم برای تجربه زندگی مستقل برای 

این گروه همانند افراد عادی فراهم باشد.
گفتنی است در این مراسم حامد اسمعیلی مشاور 
اســتاندار مازندران در امور معلولین از خدمات مدیر 
مســئول و خبرنگار نشریه و پایگاه خبری صبح آمل 
با اهدای گل و یک جلد کام الله نفیس تقدیر بعمل 

آورد.

مشاور استاندار مازندران در امور معلولین:

معلولان نیازمند ترحم نیستند 
 بلکه خواستار مطالبه

 اجرای قانون در راستای تحقق 
حقوق شهروندی خود هستند 

نماینــده مردم آمــل در مجلس 
شورای اسامی گفت: وظیفه نماینده 
قانونگذاری و نظارت بر اجرای قانون و 
در کنار آن بحث مطالبه گری است و 

ما هم از آن عدول نمی کنیم.
به گــزارش صبح آمل ، دکتر رضا 
حاجی پــور در جمــع خبرنگاران و 
اصحاب رســانه اظهار داشــت: کار 
اجرایی و  اجرایی توسط مســئولان 
بر اســاس اصل تفکیک قوا بایستی 
انجام شــود اما قانون اختیاراتی را به 
نماینده در حوزه قانونگذاری و نظارت 
داده است بنابراین در راستای آسیب 
شناسی مسائل و مشــکاتی که در 
سطح کشــور، اســتان و شهرستان 
وجود دارد ما به عنــوان خدمتگذار 
مردم و زبان مردم باید در کنار مردم 

باشیم.
وی افزود: با توجه به منویات مقام 
معظم رهبری مــردم ولی نعمتان ما 
هســتند و تا مردم نباشند جایگاهی 
برای بنــده و دیگران تعریف نخواهد 

شد.
نماینــده مردم آمــل در مجلس 
شورای اسامی گفت: به اعتقاد بنده 
باید بی واسطه میان مردم باشیم و در 
قالب کارگروهی تخصصی بتوانیم در 
راستای آسیب شناسی این شهر گام 
بر داریم در غیر این صورت بعید می 

دانم موفقیتی حاصل شود.
حاجــی پور با تاکید بر اســتفاده 

از تمام ظرفیت هــا تصریح کرد: ما 
وحی منزل نیستیم و نسبت به همه 
موضوعــات کامل و جامع نیســتیم 
بنابراین بایــد از گروههــا و افکار و 
اندیشه های مختلف در تمام حوزه ها 

استفاده کنیم.
وی بیان داشــت: خبرنگاران تنها 
کسانی هستند که نسبت به مردم به 

ما دسترسی دارند.
نماینــده مردم آمــل در مجلس 
شورای اســامی به چهار بانده شدن 
جــاده هراز اشــاره کــرد و گفت: با 
توجه به شــرایط سخت اقتصادی اما 
پیشــرفت خوبی داشتیم و فقط ۲۰ 

کیلومتر از کار مانده است.
حاجی پور خاطرنشان کرد: سه پل 
احداثی در منطقــه امامزاده علی)ع( 
از جمله پل های کابلی مدرنی است 

که در جاده هراز ســاخته می شود و 
این تنها پل در آســیا می باشد که از 
طریق بانک شــهر در قالب ماده ۶ و 
۵ موضوع آن را پیگیری می کنیم و 
طبق شواهد و قراین مسئله حل شده 

است.
وی افزود: برای سد هراز طی ۱۱ 
سال پیش حدود ۲۲۰ میلیارد تومان 
بودجه تعیین شــده بود اما در حال 
حاضر بیــش از ۸۰۰ میلیارد تومان 
بودجه تامین شــده است و طی این 
سه سال فعالیت بنده از کف رودخانه 
هراز ۸۵ متر پیشــرفت کار داشتیم 
و متاسفانه چون از درآمدهای نفتی 
بهره مند نیســتیم کار ما به سختی 
پیش می رود و تــاش داریم که از 
ردیف بودجه نفت و ماده ۶ و۵ برای 
پروژه جاده هراز و ســد هراز استفاده 

کنیم.
نماینــده مردم آمــل در مجلس 
شورای اسامی از برنج به عنوان یک 
محصول استراتژیکی و تولید داخلی 
نام برد و گفت: کشــوری مثل ویتنام 
تایلنــد وکشــورهای کوچکی که به 
اندازه دو اســتان ما هستند در طول 
سال سه میلیون تن صادرات دارند اما 

ایران از این قاعده مستثنی است.
حاجی پور خاطرنشــان کرد: ۱۷ 
استان ایران پهناور قابل کشت برنج 
هستند و این فقط مختص گیان و 

مازندران و گلستان نیست.
وی تاکید کــرد: هزینه کرد یک 
کیلو برنج بر اساس آنالیز کارشناسان 
برنج تا ۶۵ هزار تومان برآورد شــده 
اســت که در واقعیت موضوع به این 

صورت نبوده است.
نماینــده مردم آمــل در مجلس 
شــورای اســامی در پایان گفت: به 
رئیس جمهور عرضه داشــتیم که در 
هر جلسه ای این آمادگی را دارم که 
در مقابل خبرنگاران و کارشناســان 
بــه عنوان فرزند کشــاورز و نماینده 
مــردم در تلویزیون موضــوع برنج را 
آنالیــز کنیم و آنها هم برنج را قیمت 
گذاری کنند اما آنها براســاس همان 
صحبتهای ما قیمت گذاری نکردند تا 
اینکه اردیبهشت امسال مجددا جلسه 
ا ی را در وزارت جهــاد کشــاورزی 
گذاشتیم و قیمت گذاری برنج بوجار 

نشــده کیلویی ۷۰ هزار تومان انجام 
شــد در حالی که قرار بود برنجها را 
مراکزی چون پایانه صــادرات برنج، 
طبیعــت و شــرکتهای خصوصی از 

کشاورزان بخرد.
حاجی پور تصریح کــرد: وظیفه 
شرکتهای جی تی سی حوزه بازرگانی 
وزارت جهــاد کشــاورزی نظارت و 
قیمت گــذاری در این حوزه اســت 
که قیمت گذاری اباغ شد اما قیمت 
نهایی هر کیلــو برنج ۵۰ هزار تومان 
تعیین شد که به ضرر کشاورزان تمام 

شد.
وی با تاکید بر اینکه هیچ برنجی از 
آمل به خارج صادر نشد؛ خاطرنشان 
کرد: تا به امروز هیچ برنجی از آمل به 
خارج صادر نشد و صحت یا سقم آن 

را باید از گمرک پرسید.
نماینــده مردم آمــل در مجلس 
شورای اســامی گفت: هرساله برنج 
از آمل فقط توســط دکتر نیک نژاد 
صاحب ۲۰ هکتار زمین کشاورزی به 
کانادا و دیگر کشورها صادر می شود.

حاجی پور از پایانه برنج به عنوان 
امتیاز بزرگ در کشور نام برد و افزود: 
پایانه صادرات برنج یــک برند برای 
شهرســتان آمل می باشد و یکی از 
امتیازات بزرگ ما در سراســر کشور 
است که ما خروجی آن را نیاز داریم 
و بارها در صحن علنی مجلس فریاد 

زدیم اما کسی پاسخگو نیست.

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع 
دستی و گردشگری مازندران:

تأسیسات گردشگری 
باید به سمت روستاها 

سوق داده شود

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع 
دستی و گردشگری مازندران با تاکید 
بر اینکه تأسیسات گردشگری را باید 
به سمت روستاها سوق دهیم، افزود: 
استفاده از صنایع دستی در تأسیسات 
گردشگری روستایی مثل گردشگری 
سامت، تندرستی و آب درمانی در 

دستور کار قرار گرفته است.
صــادق برزگر با بیــان اینکه در 
حوزه گردشــگری سرمایه گذاری و 
تبادل گردشگر این توانمندی وجود 
دارد، خاطرنشــان کرد: تأسیســات 
گردشــگری، هتل ها و اقامتگاه های 
بومگــردی خوبی در اســتان داریم 
که نیاز به بروزرســانی دارد. وی در 
حوزه میــراث فرهنگی، گفت: بیش 
از ۲ هــزار و ۵۰۰ اثــر میراثــی در 
استان وجود دارد که می توان بناها و 
خانه های تاریخی و میراثی از طریق 
صنــدوق احیا و توســعه به بخش 
خصوصی واگذار کنیــم. به گزارش 
صبح آمــل و به نقل ازمهر، مدیرکل 
میــراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشــگری مازندران خاطرنشــان 
کرد: تأسیسات گردشــگری را باید 
به سمت دهکده های سامت سوق 
دهیم تا بتوانیم در جذب گردشــگر 

برنامه ریزی کنیم.

رئیس کمیسیون فرهنگی شورای 
اسلامی شهر آمل:

میزبانی آمل از 
همایش بین المللی 

طالب آملی
رئیس کمیسیون فرهنگی شورای 
اســامی شــهر آمل گفت: همایش 
بین المللی طالب آملی شاعر پرآوازه 
ایرانی با حضور بزرگان و اندیشمندان 
کشــورهای مختلف سال ۱۴۰۳ در 

این شهرستان برگزار می شود.
ابراهیــم محمدپور با اشــاره به 
و  اندیشــمندان  بزرگان،  از  دعوت 
بسیاری  برجسته علمی  چهره های 
از کشــورها برای شــرکت در این 
این  کــرد:  خاطرنشــان  همایش، 
همایش بین المللی پس از مذاکرات 
متعدد با رایزن فرهنگی کشورهای 
و همچنین نشســت های  خارجی 
تصمیماتی با مسؤولان وزارت امور 
خارجه و وزارت فرهنگ و ارشــاد 
اســامی به میزبانی آمــل دنبال 

می شود.
به گزارش صبح آمل و به نقل از 
فارس، وی با بیان اینکه در سال های 
گذشته نیز همایش بین المللی شاعر 
طالب آملی در این شهرستان برگزار 
شــد، گفت: در آینده نزدیک پوستر 
همایش بین المللــی طالب آملی و 
چگونگی برگزاری این همایش اعام 

می شود.

خبرخبر
خبرخبر

رییس سازمان حفاظت محیط زیست:
ضرب الاجل یک هفته ای محیط زیست برای 

ساماندهی محل دفن زباله آمل
رییس ســازمان حفاظت محیط زیســت راهکارهــای عملیاتی برای 

ساماندهی محل دفن زباله آمل را اعام کرد.
علی ســاجقه در چهل و چهارمین جلســه کارگــروه ملی مدیریت 
پسماند کشور که در سازمان حفاظت محیط زیست برگزار شد، با اشاره به 
تکلیف رییس جمهوری مبنی بر ساماندهی وضعیت مدیریت پسماند در 
استان های شمالی کشور اظهارکرد: با توجه به احداث سد هراز در نزدیکی 
محل دفن زباله شهرستان آمل، وزارت نیرو می بایست تمهیدات لازم برای 

جلوگیری از آلوده شدن آب این سد را پیش بینی کند.
وی تصریح کرد: در مورد محــل دفن زباله آمل باید چند اقدام جدی 
انجام شود؛ اول آنکه تاریخ توقف عدم ورود زباله به این محل مشخص شود 
عاوه بر آن می بایست این زمان بندی ظرف یک هفته آینده صورت بگیرد.

رییس سازمان حفاظت محیط زیست ادامه داد: دومین اقدام آن است 
که محل های جایگزین به نحوی مشخص شوند که تنش های اجتماعی به 

دنبال نداشته باشد.
ســاجقه همچنین بر ضرورت تســریع در احداث تاسیسات بازیافت 
زباله های خشک و کارخانه زباله سوز برای زباله های غیر قابل بازیافت تاکید 

کرد.
به گزارش صبح آمل و به نقل از ایسنا، وی در بخش دیگری از سخنانش 
در خصوص مدیریت پســماندهای دارویی گفت: سالانه اعتبارات زیادی 
برای واردات دارو تخصیص می یابد که لازم اســت وزارت بهداشت با یک 
تحلیل آماری در خصوص بیماری هایی که بیشترین واردات دارو را به خود 
اختصاص داده اند همچنین آموزش و فرهنگسازی، اقداماتی را برای کاهش 

پسماندهای دارویی و امحای اصولی آن انجام دهد.

سرپرست  فرمانداری ویژه شهرستان آمل:
 ۱۴۹آملی برای انتخابات مجلس 

شورای اسلامی پیش ثبت نام کردند
سرپرســت  فرمانداری ویژه شهرســتان آمل گفــت: ۱۴۹ نفر از این 
شهرســتان با پایان مهلت پیش ثبت نام انتخابات مجلس شورای اسامی 

برای حضور در این رقابت سیاسی اعام حضور کردند.
به گــزارش صبح آمل و به نقل از فــارس، ذات الله زارعی، اظهار کرد: 
انتخابات مجلس شــورای اســامی یکــی از مهمترین و حســاس ترین 
رویدادهای سیاسی در پایان سال جاری است که می تواند بار دیگر همت، 
یکرنگی و اتحاد مردم کشــور را به نمایــش درآورد. وی افزود: انتخابات 
دوازدهمین دوره مجلس شورای اسامی که یازدهم اسفند امسال برگزار 

خواهد شد با انتخابات مجلس خبرگان رهبری به صورت همزمان است.
وی با اشــاره به اینکه تعداد ۱۴۹ نفر از این شهرستان با پایان مهلت 
پیش ثبت نام انتخابات مجلس شورای اسامی برای حضور در این رویداد 
مهم و رقابت سیاســی اعام حضور کردند، تصریح کرد: میزان اســتقبال 
بانوان در پیش ثبت نام انتخابات مجلس بالا بوده و نشــان از شور، امید و 

نشاط انتخاباتی در این شهرستان دارد.
سرپرســت فرمانداری ویژه آمل با اشــاره به اینکه آغاز رسمی مرحله 
پیش ثبت نام از داوطلبان شــرکت در انتخابات مجلس شــورای اسامی 
از روز دوشــنبه ۱۶ مرداد سال جاری بوده است، بیان کرد: تا پایان ساعت 
تعیین شــده در آخرین روز پیش ثبت نام تعــداد ۱۴۹ نفر از متقاضیان 
نســبت به تکمیل فرم های لازم اقدام کردند که از این تعداد ۱۳۶ نفر از 
داوطلبان مرد و ۱۳ نفر زن هستند. زارعی با تأکید بر اینکه همه اطاعات 
هویتی و مدارک متقاضیان برای ۶ دستگاه ثبت احوال، فراجا، دادستانی، 
وزارت خارجه، ســازمان امور استخدامی و وزارت علوم، بهداشت، دانشگاه 
آزاد و مرکز مدیریت حوزه های علمیه ارسال می شود، یادآور شد: این نهادها 
اطاعات و مدارک لازم متقاضیان را صحت سنجی می کنند و تا مدت یک 

ماه پاسخ خود را برای صحت یا عدم صحت مدارک اعام خواهند کرد.
وی بــا بیان اینکــه در ترکیب تحصیات ثبت نــام کنندگان ۱۳ نفر 
لیسانس و زیر لیسانس، ۸۶ نفر فوق لیسانس، ۲۲ نفر دارای مدرک دکترا 
و ۸ داوطلب دارای تحصیات حوزوی هســتند، ادامه داد: مشمولان ماده 
۲۹ هم یک نفر بوده و همچنین ۲۷ نفر نیز دارای سوابق ایثارگری هستند.

سرپرست فرمانداری ویژه آمل با اعام اینکه برای آن دسته از داوطلبانی 
که پیش ثبت نام اولیه خود را نهایی کردند پیامکی با عنوان پیش ثبت نام 
شما با موفقیت به پایان رسید ارسال شده است، گفت: کد رهگیری برای 

این دسته از متقاضیان بعد از بررسی مدارک صادر خواهد شد.
زارعی با اشــاره به اینکه در زمینه پیش ثبت نام مشارکت بسیار خوب 
را شــاهد بودیم، بیان کرد: این مهم نشان دهنده در پیش بودن انتخابات 
پرشور با مشارکت حداکثری است. این مسؤول افزود: میزان استقبال بانوان 
در پیش ثبت نام ها نشان از شور، امید و نشاط انتخاباتی در شهرستان است.

زارعی گفت: در مرحله پیش ثبت نام مهمترین هدف صحت ســنجی 
اطاعات و مدارک افراد اســت و احــراز صاحیت ها در مراحل بعد انجام 

می شود.

نماینده مردم آمل در مجلس شورای اسلامی:

باید از گروهها و افکار و اندیشه های مختلف در تمام حوزه ها استفاده کنیم
تا به امروز هیچ برنجی از آمل به خارج صادر نشد  پایانه صادرات برنج یک برند برای شهرستان آمل می باشد

فرمانده سپاه ناحیه شهرستان آمل:

رسالت خبرنگاران امانتداری و بیان واقعیات جامعه به ویژه مشکلات مردم و انعکاس آن به مسئولین جهت رفع آنان است

فرمانده سپاه ناحیه شهرستان آمل گفت: رسالت خبرنگاران امانت 
داری و بیان واقعیت ها در جامعه است.

به گزارش صبح آمل ، ســرهنگ عابدین داغمه چی، با اشــاره 
به اینکه رسالت خبرنگاری، رســالتی سخت است، و باید واقعیت 
ها را انعکاس داد، اظهار داشــت: دشمنان انقاب در حوزه خبری 
خود بر ضد ارزش های اســامی ما فعالیت می کنند؛ در سالهای 
اخیر نیز با جنگ ترکیبی و شــناختی، هجمه هــای زیادی را بر 
علیه کشــورمان اعمال کرده اند. وی در گرامیداشت روز خبرنگار 
و طــی اردوی فرهنگی تفریحی که به همت بســیج رســانه این 
شهرستان در چالوس برگزار شــد، در نشست صمیمی با تعدادی 
از خبرنگاران و اصحاب رســانه یاد و خاطره شهید محمود صارمی 
خبرنــگار خبرگزاری جمهوری اســامی و دیگر شــهدای عرصه 
خبر و رســانه گرامی داشــت و گفت: خبرنــگار باید در هرحال با 

در نظر گرفتن خدا به دور از طرفداری از قشــر یا جناح خاصی به 
مشکات معیشــتی مردم بپردازد. فرمانده سپاه ناحیه شهرستان 
آمل خبرنگار را پلی میان مردم و مســئولین دانســت و گفت: می 
بایســت یک خبرنگار مثل یک رابط مشکاتی که مردم به هرحال 
نمیتوانند به مســئولین بگویند را به گوش آنها برسانند و خواستار 

جوابگویی از آن مقام ذی ربط باشند. 
سرهنگ داغمه چی با اشاره به اینکه امروز همه ما وظیفه داریم 
در بحث جهاد تبیین کار کنیم؛ افزود: مقابله با دشمنی ها با جهاد 
تبین میســر است و در این زمینه جامعه خبرنگاری برای مقابله با 
اهداف دشــمن، باید واقعیت ها را به درستی انعکاس دهند. وی با 
بیان اینکه رســالت خبرنگاران امانتداری و بیان واقعیات جامعه به 
ویژه مشــکات مردم و انعکاس آن به مســئولین جهت رفع آنان 
اســت، اظهار داشــت: باید به گونه ای کار کرد که مردم نسبت به 
نظام خوش بین و امیدوار شــوند تا در پایان ســال با مشارکت و 
حضور حداکثری در انتخابات، همه نقشــه های دشمنان علیه نظام 
را خنثی کنند. فرمانده سپاه ناحیه شهرستان آمل بیان داشت: ما 
نگران نیســتیم و هیچ ترسی از نقشه های دشمنان نداریم چرا که 

با گذشت ۴۲ سال از عمر انقاب، در مناسبت های مذهبی و ملی 
خصوصا انتخابات هر بار حضور مردم پررنگ تر می شود و پای کار 
هستند و انشاءالله امســال هم با قدرت و قوت نسبت به مشارکت 
مردم در پای صندوقهای رای و انتخاب اصلح برای رفع مشــکات 
این، مهم به سرانجام برسد و نماینده مردم تمام امورات را در سطح 
شــهر و روستا به عنوان یک قانون پیگیری کنند و یقینا کسی که 
دغدغه مردم داشــته باشد می تواند یک خدمتگذار و خادم خوب 
برای مردم باشد. ســرهنگ داغمه چی تاکید کرد: بحث هیچ فرد 
خاصی نیســت و مشــارکت و حضور حداکثری، امنیت خوب در 
انتخابات و رقابت سالم فقط با همت و تاش همه اقشار و گروهها 
خصوصا خبرنگاران میسر خواهد شد و انشاءالله برگ زرین دیگری 

را در تاریخ انقاب اسامی ثبت نماییم.
وی تصریح کــرد: خبرنگاران می توانند در میان مردم امید ایجاد 

کنند، از دستاوردها بگویند و مثبت نگر باشند.
فرمانده ســپاه ناحیه شهرســتان آمل اظهار داشت: تعهد درونی 
خبرنگار، مسئولیت واقعی او برای حفظ هویت یک جامعه و پاسداری 
از ارزش های آن نکته مهمی اســت و خبرنگار حق طلب، بیان کننده 

حق و تبیین کننده رشد است.
وی بیان کرد: رشد و توسعه همه جانبه جامعه مستلزم عزم جدی 
خبرنگاران در مطالبه گری از مسئولین و آگاهی رسانی مطلوب و مؤثر 

به مردم است لذا ما باید خدمتگزار خوبی برای مردم آمل باشیم.
ســرهنگ داغمه چی با تاکید بر اینکه نقــش خبرنگاران نقش 
سنگینی است؛ خاطرنشان کرد: خبرنگاران در میان مردم هستند و 
همه چیز را به خوبی می بینند لذا باید مشکات را به گوش مسئولین 

برسانند و مردم و جوانان را در جریان خدمات نظام قرار دهند.
وی در ادامــه ورود آزادگان به میهن را یکی از خاطره انگیزترین 
روزهای تاریخ انقاب اسامی دانست و گفت: ۲۶ مرداد سالروز ورود 
غرورآفرین آزادگان پس از سال ها اسارت در زندان های مخوف رژیم 
بعثــی صدام به خاک پاک میهن اســامی یکی از خاطره انگیزترین 
روزهای تاریخ انقاب اسامی اســت و شهرستان آمل با ۴۱۷ آزاده 

بیشترین تعداد استان مازندران را در این عرصه دارا می باشد.
فرمانده سپاه ناحیه شهرستان آمل گفت: رزمایش بزرگ دیدار با 
آزادگان سرافراز شهرستان آمل صبح پنج شنبه با حضور و همراهی 

۷۰ گروه انجام خواهد شد.

ســرهنگ داغمه چی با بیــان اینکه رزمایش دیــدار با آزادگان 
مازندران همزمان با ۲۶ مرداد ســالروز ورود این اســوه های ایثار و 
مقاومت به طور همزمان در یک روز انجام می شــود، یادآور شــد: با 
توجه به تجربیات برگزاری دو رزمایش قبلی، آماده برگزاری سومین 
رزمایش یاوران ولایت با مشارکت ائمه جمعه، سپاه پاسداران انقاب 
اسامی، فرمانداری و ســایر دستگاه ها و ادارات در سطح شهرستان 

هستیم.
وی افزود: این دیدارها با نگاه تکریم، تجلیل، سپاس گزاری، ایجاد 
انگیزه، احصاء، پیگیری و رســیدگی به مشــکات آزادگان عزیز در 
بخش های مختلف خدمت رسانی صورت می گیرد و با محوریت بنیاد 
انجام می شود، جلسات هماهنگی و برنامه ریزی از ماه قبل در استان 

و شهرستان ها شکل گرفته است.
فرمانــده ســپاه ناحیه شهرســتان آمل از همکاری رســانه ها و 
خبرنگاران با مجموعه سپاه و بسیج در یکسال گذشته قدردانی و به 

دلیل اهمیت اطاع رسانی بر تداوم آن تاکید کرد.
گفتنی اســت در پایان از خبرنگاران در ســالن جلسات بصیرت 

مجتمع آموزشی رفاهی امامت چالوس تجلیل به عمل آمد.
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رییس سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری شهرداری آمل:
هم اندیشی رسانه های آمل درمشارکت دهی 

شهروندان در توسعه فضای سبز شهری

عاملان تولید و انتشار محتوای وهن حجاب در مازندران بازداشت شدند

رسیدگی به ۲۹ پرونده واحد های تولیدی متخلف در مازندران

هفتــه  بــا  همزمــان 
به همت سازمان  خبرنگار، 
ســیما، منظر و فضای سبز 
هم  آمل  شهرداری  شهری 
اندیشی رســانه های آمل 
بــرای فرهنگ ســازی در 
افزایش ســرانه و توســعه 
فضای ســبز و زیباســازی 
تولید  مرکــز  در  شــهری 
و تکثیــر گل و گیــاه این 

سازمان برگزار شد.
و  دورهمــی  ایــن  در 
رییس  صمیمی،  نشســت 
سازمان سیما منظر و فضای 
سبز شهری شهرداری آمل، 
از عملکرد این ســازمان در 
حوزه های مختلف ازجمله فضای ســبز، سیما و منظر شــهری و همچنین برنامه های در دست 

اقدام گزارش داد.
به گزارش صبح آمل و به نقل از روابط عمومی ســازمان ســیما منظر و فضای ســبز شــهری 
شــهرداری آمل، دکتر حســن مهدوی فرافزود: برای توسعه فضای سبز شهری و همچنین اجرای 
طرح های زیباسازی و منظرشهری نیازمند مشارکت وحضور فعالانه شهروندان و همراهی آنها در 
طرحهای در دست اقدام هســتیم. وی اضافه کرد: در کمتر از یکسال گذشته در حوزه نورپردازی 
،نصب المان، مشــارکت شــهروندان در کاشت و توسعه فضای سبز، ســاماندهی و بهبود وضعیت 
تابلوهای تبلیغاتی و نصب بنرهای مناسبتی، تبلیغاتی و غیره قدم های خوبی برداشته شده و نیز در 
دســت اقدام است که همه این برنامه با مشورت دهی شهروندان و رسانه ها در جهت کیفی شدن 
آنها تاثیرگذار تر خواهد بود. در این مراسم که به همت واحد روابط عمومی سازمان سیما منظر و 
فضای سبز شهری شهرداری آمل در نظر گرفته  شده، کیک مزین به لوگوی این سازمان و تبریک 

“روزخبرنگار” توسط دو تن از با تجربه های خبرنگار) مرد و زن( برش زده شد.

پنج ادمین صفحات پربازدید در شبکه اجتماعی اینستاگرام که اقدام به تمسخر حجاب کرده بودند در مازندران دستگیر 
شدند. با رصد اطاعاتی و اقدامات فنی هوشمندانه و دقیق عوامل اماکن با همکاری مرکز فضای مجازی سازمان اطاعات 
استان مازندران، پنج نفر از ادمین های صفحات پربازدید در شبکه اجتماعی اینستاگرام که اقدام به ساخت محتوا با موضوع 
تمسخر حجاب کرده بود را به همراه سایر عامان و افراد همکار وی دستگیر و تحویل مراجع قضایی شدند. در همین رابطه 
مکان های مربوطه ادمین ها شــامل آرایشگاه زنانه، باشگاه ورزشی پلمب و محتوای مجرمانه حذف و صفحات مجرمانه آنان 
مسدود شد. پلیس فتای مازندران به افرادی که اقدام به ایجاد و راه اندازی کانال هایی با محتوای غیر اخاقی و انتشار مطالب 
کذب می کنند هشدار داد و اعام کرد: پلیس فتا چشم بینای جامعه در فضای مجازی است و اجازه نمی دهد که افراد سودجو 
و هنجارشکن امنیت روانی جامعه را در فضای مجازی به خطر بیندازند. به گزارش صبح آمل و به نقل از فارس، شهروندان 

در صورت برخورد با چنین افرادی در اسرع وقت با مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ تماس بگیرند.

به گزارش صبح آمل نیوز و به نقل از روابط عمومی اداره کل 
استاندارد استان مازندران اعام کرد: در چهار ماه اول امسال به 
موجب ماده ۴۲ قانون تقویت و توسعه نظام استاندارد سازمان 
ملی استاندارد ایران، سه جلســه برگزار و طی آن ۲۹ پرونده 
واحد هــای تولیدی تخطی کننده الزامات اســتاندارد و تولید 

پایین تر از حدّ استاندارد؛ بررسی شد.
بــرای این واحد هــا احکامی نظیر اخطــار، تذکر و تعهد، 
توقف خط تولید، جرایم نقــدی، امحا و جمع آوری کالا های 
غیر استاندارد، اصاح خطوط تولید و ارجاع به محاکم قضایی 
توســط نماینده قضایی برای آن ها صادر شده است. بر اســاس این گزارش محصولات تولیدی این واحد های تولیدی که 
پایین تر از الزامات استاندارد تولید شده اند شامل آرد گندم، انواع برنج، نوشابه های انرژی زا، فرآورده های گوشتی سوسیس 
و کالباس با درصد های مختلف گوشت، بخاری گاز سوز دودکشدار، انواع روغن مایع خوراکی و روغن هسته انگور، بتن آماده 

اسامپ دار، شیشه ایمنی، بلوک های سقفی پلی استایرن و باند گچی بوده است.
جلسه کمیسیون ماده ۴۲ در راستای صیانت از حقوق مصرف کنندگان و حمایت از تولید کنندگان داخلی و برخورد 
قانونی با تولیدات بی کیفیت که ســامت و جان افراد جامعه را در معرض خطر قرار می دهد. بنا به گزارشــات واصله و یا 
حسب موارد ارجاعی در محل اداره کل استاندارد با ترکیب اعضا مشخص شده در قانون تقویت و توسعه نظام استاندارد، 
حسب مورد تشکیل و به موارد تخطی مشخص شده در این قانون رسیدگی می کند و با ماحظه شرایط و امکانات خاطی 

و دفعات تخلف، در صورت احراز جرم، مراتب را به مرجع قضایی ذیصاح ارجاع می دهد.
به گزارش صبح آمل و به نقل از روابط عمومی اداره کل استاندارد استان مازندران، در سایر موارد، مصوبات کمیسیون 
شــامل تذکر و اخطار، اخذ تعهد، جریمه متناســب با تخلف، جمع آوری محصول از سطح بازار، الزام به بهسازی و اصاح، 

فروش فرآورده های توقیفی، امحاء کالا، تعطیل واحد تولیدی یا خدماتی و یا فرصت نمونه برداری مجدد می باشد.

مدیرکل دفتر امور روســتایی و 

شوراهای استانداری مازندران:

۲۵۰۰ دهیاری در 
مازندران فعال است

مدیرکل دفتــر امور روســتایی و 
شوراهای استانداری مازندران از اتصال 
هزار و ۲۰۰ روستای مازندران به شبکه 
دولت خبر داد و گفت: دو هزار و ۵۰۰ 

دهیاری در استان فعال است.
علی اصغــر احمدی در جلســه با 
دهیاران و شــوراهای بخش مرکزی و 
گیلخواران شهرســتان جویبار با اشاره 
به اینکه ۱۵ دستگاه جمع آوری زباله 
رایگان برای اســتان جذب شده است، 
اظهار داشــت: حدود دوهــزار و ۵۰۰ 
دهیاری داریم و ایــن تعداد خودروها 
جوابگوی روســتاها نخواهــد بود، در 
همین راستا درخواســت دریافت ۵۵ 
میلیارد تومان تسهیات برای دریافت 
ماشین های حمل زباله داده شده است. 
وی بیان کرد: در بحث توانمند سازی 
روســتاها در بخش اشــتغال استارت 
کار در ۵۰۰ روســتا زده شده است و 
روستاهایی که عاقمند اجرای کار در 
حوزه اشتغال هستند باید طرح خود را 

ارائه دهند.
مدیرکل دفتــر امور روســتایی و 
شوراهای اســتانداری مازندران با بیان 
اینکه بخشــی از اعتبارات تســهیات 
تبصره ۱۸ دریافت شــده است، افزود: 
اعتبــارات در حــوزه خریــد دوربین 
مداربسته محدود بوده ولی دهیاران و 
شوراهای روســتا درخواست خود را از 
طریق فرمانداری و بخشــداری ها ارائه 
دهند. احمــدی ادامــه داد: ۱۱ آیتم 
اجرای طرح هادی توســط دهیاران و 
شــوراها در روستاها انجام می شود که 
اگر توزیع قیر نیز توســط دهیاری ها 
صورت گیــرد، قطعــاً هزینه های این 
بخش کمتر خواهد شــد. وی تصریح 
کرد؛ اجرای طرح هادی باید در بیش از 
۳ هزار روستا توسط بنیاد مسکن انجام 
شود که باید به این مسئله توجه داشته 
باشــیم اعتبارات دولتی بنیاد مسکن 
برای اجرای طرح ها توسط بنیاد مسکن 

بسیار ناچیز است.
به گزارش صبح آمــل و به نقل از  
مهــر، مدیرکل دفتر امور روســتایی و 
شوراهای اســتانداری مازندران مشکل 
آب بندانهای استان را نداشتن مدیریت 
یکپارچه عنوان کرد وافزود: اگر لایروبی 
رودخانه هاو کانال ها در ایام تابســتان 
انجام نشود به طور حتم در زمستان با 
مشکات عدیده ای مواجه خواهیم شد.

مدیرعامل شرکت توزیع برق 

مازندران:

اعمال خاموشی برق در 
بخش خانگی نداریم

مدیرعامــل شــرکت توزیــع برق 
مازندران گفت: هنوز اعمال خاموشــی 
در دســتور کار شــرکت توزیــع برق 

مازندران قرار نگرفت.
سیدکاظم حسینی کارنامی درباره 
بحث مصرف برق و خاموشی و قطعی 
اظهار کرد: باتوجه به تــداوم روزهای 
گرم مصرف برق در اســتان نسبت به 
مدت مشــابه ســال قبل افزایش پیدا 
کرد. وی افــزود: وقتــی مصرف برق 
استان مازندران افزایش می یابد نیروگاه 
شهید ســلیمی نکا جوابگوی مصرف 
مردم مازندران نیست و بخشی از برق 
اســتان تهران وارد مازندران می شود 
که باتوجه به بعد مســافت با مشــکل 
افت ولتاژ مواجه می شویم. مدیرعامل 
شــرکت توزیع برق مازنــدران با بیان 
اینکه باتوجــه به افزایــش مصرف و 
تداوم روزهای گرم مجبــور به اعمال 
خاموشی مقطعی یک ساعته در برخی 
از شــهرهای بابل، آمل، فریدونکنار و 
بابلسر شدیم که این موضوع در راستای 
حفظ پایداری شــبکه صورت گرفت. 
حســینی کارنامی با اشاره به اینکه اگر 
مجبور به خاموشــی شــویم حتما در 
این زمینه اطاع رســانی خواهیم کرد، 
تصریح کرد: هنوز اعمال خاموشی در 
دستور کار شرکت توزیع برق مازندران 
قرار نگرفــت. وی با اعام اینکه قطعی 
برق ادارات پرمصرف کماکان در دستور 
کار مــا قرار دارد، اظهــار کرد: در این 
زمینه ۲۶ اکیپ ازســوی ســتاد و ۵۴ 
اکیپ در شهرســتان ها بعــد از تذکر 
نســبت به قطع ادارات پرمصرف اقدام 

خبرخبر
خبرخبر

معاون مدیرکل و مدیر آموزش و پرورش شهرستان آمل:
بیان واقعیت ها بر پایه صداقت از مهمترین 

ویژگی های رسالت خبرنگاری است
معــاون مدیــرکل و مدیر 
پرورش شهرســتان  و  آموزش 
آمل گفــت: بیــان واقعیت بر 
پایــه صداقــت، از مهم تریــن 

رسالت های خبرنگاری است.
به گــزارش صبح آمل نیوز، 
محمدعلی  الاســام  حجــت 

ابراهیم زاده درگرامیداشــت روز خبرنگار و تجلیل از اصحاب رسانه اظهار 
داشت: خبرنگاری رسالتی بزرگ است که بر عهده شماست و در قرآن کریم 
نیز از این رسالت یاد شده است؛ بیان واقعیت ها بر پایه صداقت از مهمترین 

ویژگی های این رسالت است.
وی با اشــاره به منابع خبر بیان کرد: همانطور که در قرآن کریم بیان 
شده است هر خبری را نباید باور کرد و آن را انتشار داد؛ بلکه باید در منابع 
خبری به دنبال صحت و منابع آن رفت و امروز رسانه های معاند در تاش 
برای انتشــار اخبار کذب و اثرات منفی آن بر جامعه هســتند تا در کشور 

التهاب  ایجاد کنند.
معاون مدیــرکل و مدیر آموزش و پرورش شهرســتان آمل در بخش 
دیگری از ســخنانش گفت: واقعه کربا یک خبرنگار معصوم داشــت که 
۳۴ سال جزئیات واقعه کربا را برای مردم توضیح داده است چرا که خود 

حاضر و ناظر واقعه کربا بوده است.
حجت الاسام ابراهیم زاده تصریح کرد: امام سجاد و حضرت زینب)س( 
نمونه کامل یک خبرنگار بودند که مسئولیت انتقال پیام نهضت عاشورا را 
برای ماندگاری در تاریخ به بهترین شــکل ممکن انجام دادند. وی افزود: 
تقارن روز خبرنگار با ایام شهادت امام حسین )ع( و قیام عاشورا و توجه به 
نقش بی بدیل پیام رســانان کربا، اهمیت کار رسانه و فعالان رسانه ای را 
بیش از پیش روشــن می کند چرا که خون سیدالشهدا و قیام آن حضرت 

پیامی برای تاریخ بشریت دارد و باید به گوش همه نسل ها برسد.
معاون مدیرکل و مدیر آموزش و پرورش شهرستان آمل گفت: در عصر 
تبــادل اطاعات و ارتباطات، نقش و اهمیت کار رســانه بیش از هر زمان 
دیگری مشخص شده و در عین حال فعالان عرصه رسانه برای پایبند بودن 
به اصول اخاقی و حرفه ای بیشتر از هر زمانی نیازمند الگوگیری و تاسی 

به شخصیت های بزرگ الهی و انسانی هستند.
حجت الاسام ابراهیمی تاکید کرد: خبرنگاران با الگو پذیری از سیره 
امــام زین العابدین)ع( و حضرت زینب کبری)س( موجبات شــفافیت در 
اطاع رســانی دقیق، صحیح و مبتنی بر اصــول اخاقی و دینی را فراهم 
کنند و برای آگاهی بخشی به جامعه و روشن کردن فکر و اندیشه انسان ها 
بکوشند. وی بیان داشت: هر شغلی افرادی دارد اما قابل الگوبرداری نیستند 
پس خبرنگاران اشــخاصی مانند امام سجاد )ع( و امام باقر )ع( را به عنوان 
الگوی خود در کار قرار دهند که از حادثه کربا نیز روایت گری کرده و آن 
را به تصویر بکشــند. معاون مدیرکل و مدیر آموزش و پرورش شهرستان 
آمل در خصوص اولین نقش امام ســجاد )ع( که زنده نگه داشــتن حادثه 
عاشورا بود، گفت: امام حسین )ع( را در کربا شهید کردند و حادثه عاشورا 
با تبلیغات غلط علیه امام حسین )ع( و یاران ایشان که آنها را افرادی کافر 
می خواندند به پایان رسید، حال باید به مردم گفته می شد که آن تبلیغات 
درباره امام حسین )ع( دروغ است، لذا امام سجاد )ع( طی ۳۴ سال هر کجا 
که می رفتند از واقعه کربا یاد می کردند. ایشان حتی در روز عاشورا با اینکه 
اجازه یک جلسه سخنرانی و روضه برای پدر خود را نداشتند، اما هر بار به 

آب نگاه می کردند اشک فراوان بر چشم هایشان جاری می شد.
وی در پایــان گفت: بزرگترین هنر حضرت زیــن العابدین )ع( روایت 
درست، دقیق و به موقع بود که مانع تحریف شد که امیدواریم این مهم در 

روایتگری خبرنگاران نیز لحاظ شود.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان آمل:

خوشه های طلایی گندم از اراضی دشت لاسم 
بخش کوهستانی لاریجان آمل برداشت شد

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان آمل گفت: خوشه های طایی گندم از 
اراضی دشت لاسم بخش کوهستانی لاریجان آمل برداشت شد.

به گزارش صبح آمل ، مهندس مهرداد فولاد اظهار داشت:نزدیک به ۹ 
ماه قبل، بیش از ۳۰ هکتار از اراضی این دشت وسیع که مدتها زیر کشت 
نرفته بود، به همت معاونت بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی 
مازندران، مدیریت جهاد کشــاورزی شهرستان آمل، ستاد اجرائی فرمان 
حضرت امام )ره( و شرکت تعاونی تولید این روستا، زیر کشت بذور گندم 
رفت و این روزها، کشاورزان سختکوش این منطقه با در نظر گرفتن شرایط 

سخت برداشت محصول، در حال دروی دسترنج خود هستند.

مدیرکل اوقاف و امور خیریه مازندران:

 ۱۲۷ طرح ساخت وساز بزرگ اوقاف مازندران 
در حال اجراست

مدیرکل اوقــاف و امور خیریه مازندران گفــت: هم اکنون ۱۲۷ طرح 
ساخت وساز بزرگ اوقاف در سراسر استان در حال اجراست.

حجت الاســام ابراهیم حیدری جناســمی در آیین اختتامیه  چهل و 
ششمین دوره مسابقات سراسری قرآن کریم اوقاف مازندران که در مرکز 
بصیرت آســتان مقدس امامزاده ابراهیم )ع( آمل برگزار شد، با بیان اینکه 
باطن قرآن و حقیقت آن، اهل بیت)ع( هســتند و دو امانت گرانبهایی که 
پیامبر اکرم)ص( در اختیار بشریت قرار دادند، اظهار کرد: اوقاف در اجرای 
برنامه های فرهنگی، تاکید بر اجرای مســابقات قرآنی دارد تا در ترویج و 

اشاعه قرآن سهم بسزایی داشته باشد.
وی تصریح کرد: این ســازمان در دوران کرونا توانست ۲۱۵ هزار سبد 
غذایی توزیع کند و در امور درمانی ســی تی اسکن، ام آر آی و تهیه انواع 

لوازم بهداشتی بیمارستان و فعالیت برنامه های فرهنگی اقدام کرده است.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه مازنــدران افزود: باتوجه به منویات مقام 
معظم رهبری در امر تولید و مولدســازی و فنــاوری، ارائه خدمات در امر 

معیشتی در دستور کار اوقاف قرار دارد.
بــه گزارش صبح آمل و به نقل از روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور 
خیریه استان مازندران، مدیرکل اوقاف و امورخیریه مازندران خاطرنشان 
کرد: در این دوره از مسابقات ۲۵۰۰ نفر در پنج مرحله به رقابت پرداختند، 
و ۱۵۰ نفر در چهل و ششــمین دوره مســابقات سراسری قرآن کریم راه 

یافتند و برترین های آنها توانستند به مسابقات کشوری ورود یابند.

مســئول دفتر مرجعیت حضرت آیت الله جوادی 
آملی گفت: جامعه بدون خبــر و خبرنگار، جامعه ای 
رخوت انگیز خواهد شد لذا جایگاه خبرنگاران ارزشمند 
و مهم است چرا که می توانندجامعه را از حالت سکون 

خارح کنند.
به گزارش صبح آمل ، حجت الاسام مهدی کریمی 
به منظور گرامیداشت هفده مرداد روز خبرنگار با حضور 
در دفتر نشریه و پایگاه خبری صبح آمل ضمن تقدیر 
از فعالیت این مجموعه پر تاش که در شرایط مختلف 
وظیفه خطیر خبر رسانی در عرصه های مختلف به مردم 
را انجام می دهند، گفت: تاش و زحمات خبرنگاران در 
جهت خدمت به مردم است و این تاش ها بارها منشا 

خیر و برکت شده است.
وی خبرنگاران را از اقشار فعال جامعه دانست و افزود: 
خبرنگار با احساس مسئولیت در جهت انجام رسالت 
خود با تمام توان برای انعکاس مسایل و مشکات مردم 
به گوش مسئولان و انعکاس عملکرد و خدمات دستگاه 

ها به مردم کار می کند.
مســئول دفتر مرجعیت حضرت آیت الله جوادی 
آملی انعکاس اخبار به مســئولان برای حل مشکات 
مردم را مهم دانست و تاکید کرد: خبرنگار باید با بصیرت 
و آگاه به زمان باشد و هدفش جلب رضای خدا و خدمت 

به خلق باشد.
حجت الاسام کریمی اطاع رسانی را از مهمترین 
نیازهای هر جامعه دانست و افزود: رسالت خبرنگاران در 
عین حساسیت از اهمیت بالایی برخوردار است و آنها 
باید ضمن رعایت در سرعت انتشار اخبار، به صحت و 

درستی خبر نیز توجه کافی داشته باشند.
وی خبرنگاران را چشــمان بیدار جامعه برای بیان 
واقعیت ها دانست و گفت: خبر و اطاع رسانی و بیان 
واقعیــت ها و انعــکاس آن در جامعه نقش مهمی در 

شفاف سازی و آگاهی بخشی جامعه دارد.
مسئول دفتر مرجعیت حضرت آیت الله جوادی آملی 
رعایت اصل صداقت، جلب اعتماد مردم، موقع شناسی و 
انتقاد سازنده را از نکات مهم اخاقی خبرنگار صبح آمل 
دانست و یادآور شد: جلب اعتماد مردم و حفظ و ارتقای 
این اعتماد تنها با انعکاس اخبار و اطاعات معتبر و قابل 

اتکا امکان پذیر است.
حجت الاسام کریمی به تاش بی وقفه خبرنگار 
معلول اما توانمند صبح آمل اشاره و با بیان اینکه نباید 
به معلولیت به چشم ناتوانی و محرومیت نگاه کرد افزود: 
بسیاری از معلولان استعدادهای زیادی دارند و توانایی 
های زیادی را از خود نشان می دهند لذا باید از این افراد 

معلول به ویژه با استعداد حمایت شود.
وی با اشاره به اینکه معلولیت ناتوانی و محرومیت 
نیســت، افزود: بســیاری از این افراد دارای توانایی و 
توانمندی های هســتند که باید برای نیروبخشــی و 

توانمندسازی این افراد تاش شود.
حجت الاســام کریمی با تاکیــد بر اینکه معلول 
بــه دلســوزی جامعه نیاز نــدارد؛ خاطرنشــان کرد: 
فرهنگ ســازی در این موضوع بســیار مهم است. باور 
جامعه باید به یقین تبدیل شود که معلولان نیازی به 
ترحم ندارند و با حمایت از این قشــر در ایجاد شــغل 
می تــوان زمینــه خودکفایی و توانمندســازی آنها را 
فراهــم کرد.  وی تصریح کــرد: مهم تر از جامعه، خود 
معلولان هســتند که باید با تغییر نگرش نســبت به 
توانمندی هایشان به این باور برسند که می توان زمینه 
توانمندی و ایجاد اشتغال را اگرچه سخت اما امکان پذیر 
کرد که خانم محمدزاده ایناراده را در خود تقویت کرد.

مســئول دفتر مرجعیت حضرت آیت الله جوادی 
آملی در ادامه مهم ترین مشکل حال حاضر افراد معلول 
در کشــور را اشتغال آنان نام برد و گفت: داشتن شغل 

یکی از دغدغه های اصلی همه مردم خصوصا معلولان 
اســت و تقریبا ۱۰ درصد از جمعیت مردم کشور ما را 
افراد دارای معلولیت تشکیل می دهند. این یک دهم، از 
جامعه جدا نیستند و برای داشتن یک زندگی اجتماعی 
پویا و فعال به شــغل نیــاز دارند. اولویت مهمی که به 
کمک آن بتوانند هم اداره امور زندگی شان را به صورت 
مســتقل داشته و هم در جامعه به عنوان یک شهروند 

زیست اجتماعی داشته باشند.
حجت الاسام کریمی حمایت از توانمندسازی افراد 
دارای معلولیت، را یکی از مســئولیت های سیستمی 
دولت هــا و متولیــان امور این بخش مهــم از جامعه 
دانست و گفت: با وجود قانون اباغی به دستگاه ها برای 
اختصاص یافتن ۳ درصد از ســهم استخدام ها به افراد 
معلول، این قانون به نوعی از سوی دستگاه ها دور زده 
می شود و تاش می کنند تعداد کمی از افراد معلول را 
جذب کار کنند. در حالی که اگر همین ۳ درصد سهمیه 
نیز به طور دقیق اجرا شود، مشکات اشتغال معلولان تا 

حدود زیادی حل خواهد شد.
حجت الاسام کریمی افزود: با این وجود و در حالی 
که قانون توسط مجریان آن دور زده می شود اما مدیری 
چون دکتر افشین لاریجانی با اعتماد به یک معلول او 
را در مجموعه روزنامه نگاری خود مشغول به کار کرد 
و طی بیــش از یک دهه فعالیت فرهنگی وی را مورد 

حمایت مادی و معنوی خویش قرار می دهد.
وی با تاکید بر اینکه ایجاد فرصت های شغلی افراد 
دارای معلولیت عاوه بر شغل برای این افراد یک آرامش 
اجتماعی به همراه می آورد که مایه نشــاط اجتماعی 
و ارتقای مشــارکت عمومی آنها نیز می شــود، گفت: 
امیدآفرینی یکی از ارمغان هایی اســت که با اشتغال 
معلولان ایجاد می شــود و این مهم در مجموعه صبح 

آمل به خوبی عینیت بخشیده شد.

مســئول دفتر مرجعیت حضرت آیت الله جوادی 
آملی بیان داشت: حمایت از افراد دارای معلولیت شرط 
اساسی برای تحقق توسعه پایدار، صلح و امنیت است 
و برای رســیدن به یک آینده بهتر لازم است که تمام 
افراد جامعه خود را در زمینه احقاق حقوق افراد دارای 

معلولیت مسوول بدانند.
حجت الاســام کریمی تصریح کرد: قانونگذار به 
صراحت بحث مناسب سازی و دسترسی آسان معلولان 
بــه تمامی اماکن عمومی را در مــاده ۲ قانون جامعه 
حمایت از معلولان دیده و همه دستگاه های عمومی و 
انقابی، پارک ها و معابر عمومی و غیره موظف هستند 
معابر و اماکنشان را به نحوی بسازند که معلولان بتوانند 
دسترســی آسان به خدمات شهری داشته باشند. این 
مسئول ادامه داد: تا زمانیکه این امر نهادینه نشود قطعا 
با کلکسیونی از مشــکات شهروندی معلولان مواجه 
خواهیم بود لذا می طلبد خبرنگاران در راستای احقاق 
حقوق تضیع شده این قشر مظلوم تمام تاش خود را 

به کار بگیرند.
مسئول دفتر مرجعیت حضرت آیت الله جوادی 
آملی گفت: معلولان انســان هــای خیلی متوقعی 
نیســتند و به حداقل ها رضایت دارند اما متاسفانه 
همان حداقل ها هم در این شهر بسیار کم و گاهی 

اصا وجود ندارد.
وی اظهار داشت: مشکل معلولان در شرایط امروز 
جامعه باید به صورت کلی دیده شود که خوشبختانه 
قوانین خوبی در نظام مقدس جمهوری اســامی در 
حمایت از معلولان وجود دارد اما مشکل اجرای قانون 
است که متاســفانه قابلیت اجرایی ندارد و سلیقه ای 
عمل می شــود.  گفتنی است در پایان با اهدای هدیه 
از خبرنگار و مجموعه نشریه و پایگاه خبری صبح آمل 

تجلیل به عمل آمد

مسئول دفتر مرجعیت حضرت آیت الله جوادی آملی:

امیدآفرینی یکی از ارمغان هایی است 
 که با اشتغال معلولان ایجاد می شود

  و این مهم در مجموعه  صبح آمل
 به خوبی عینیت بخشیده شد

متاسفانه در آمل و حومه شاهد ظهور دوباره 
یقه سفیدها هســتیم، دو گزارش قبلی شماره 
صبح آمل مصداق آن است البته سوژه هایی که 
بســیاری از مردم با این رسانه مطرح می کنند 
به حدی اســت که احســاس می کنیم جای 
دســتگاه های امنیتی و سازمان های بازرسی و 
حراست بسیار خالی است که در ذیل به مرور 
گزیده هایی از گزارش های به چاپ رسیده می 

پردازیم؛
بیش از یک دهه از حق خواهی ســاکنین 
آفتاب در خصوص پروژه )ابر تخلف ساختمان 
آفتاب( از ظلمی نابرابر مــی گذرد) ۹۰/۱/۱۸ 
به اســتناد رای کمیسیون رای برای ۱۱ طبقه 
گرفته شد و ســال ۹۵ تقاضای ۴ طبقه مازاد 
نمود و ۹۷/۱۱/۲۲ تقاضــای ۱۱ طبقه به ۱۸ 
طبقه افزایش بنا کرد که رای صادر نشد و سال 
۱۴۰۰ رای مازاد برای ۴ طبقه دیگر داد که رای 
در زمان فرماندار وقت داده نشد و با آن مخالفت 
گردید( و این در حالیست که مسئولان ذی ربط 
در مقابل این تفاوت و بی عدالتی آشکار، روزه 
ســکوت گرفتند و بنا به ماحظاتی حال شاید 

سیاســی و یا ...!!! انگار حق با آنهاست و حتی 
قانون هم حریف شان نشد و این برخاف عرف 
و ادعایی اســت که برخی از دلسوزان نظام دم 
از آن می زنند و همیشــه مــردم عادی را ولی 
نعمتان خود برای دستیابی به مقاصد خاص و 
یا نردبانی جهت صعود به باغ ملکوتم آرزوست 
دارند. پروژه )ابر تخلف ســاختمان آفتاب( که 
آوازه اش نه با تبلیغات های نجومی که با چشم 
پوشی و اغماض رجال سیاسی شهر آمل و در 
راس آن اســتان مازندران و حتــی فراتر از آن 
کشور بر سر زبانهاست و همگان بر آن مشرفند 
و همین مهم خط بطــان بر تمام گمانه زنی 
هایی است که اشرافیت را رواج می دهد چرا که 
این تفکر در شهر عامتین و مرجعیت جایگاهی 
ندارد و به مرور زمــان رنگ می بازد. پروژه ای 
که طی بیش از ده ســال با همه نامه نگاری ها 
و شکایات راه به جایی نبرده و مالک آن با سوء 
استفاده از خط و ربط و ضوابط، سعی در ایجاد 
وهم و فاصله انداختن بین حقیقت و دروغ دارد 
و با پشــتیبانی برخی دورقاب چین ها پشتش 
چنان گرم اســت که هیچ چیز نمی تواند مانع 

حرکتش شود و این وسط فقط ساکنین بیچاره 
به هر ریسمانی متوسل می شوند تا حق خود 
را بگیرنــد. نکته مهم در این پروژه بی اطاعی 
یا ناتوانی مســئولان ذی ربــط از موارد مطرح 
شــده در پرونده است و مدیر شهرستانی گاها 
از طریق اداره کل اســتان در جریان وقعه قرار 
می گیرد و دســت آقایان کوتاه اســت و هیچ 
پاســخی جز اینکه »ما در جریان نیستیم یا به 
ما ارتباط نــدارد »نمی دهند در حالی که این 
قانون یا همان عدل علی فقط برای مردم عادی 
و بیچاره ای اســت که دســت شان از همه جا 
کوتاه اســت و کســی را ندارند که به نام شان 
افتخار یا سوء اســتفاده کنند و اینجاست که 
دستی بر ســر می زنند و با آهی از سینه می 
گویند کاش ما هم پســر فــان آقا بودیم که 
حداقل ما را به در اتاق شان راه می دادند. مالک 
مافیا و یقه سفید که با استفاده از خا قانونی، 
حق و مال مردم را غارت کرده و آنها را نســبت 
به اصل نظــام بدبین نموده. این افراد به لحاظ 
برقراری ارتباطات ناسالم با دستگاه های مرتبط 
مبادرت به ساخت و سازهای غیرمجاز می کنند 

که باید این شناسایی شده و شناسنامه دار شوند 
و برخورد قانونــی و قاطع با آنان صورت گیرد 
چرا که اغلب این ســاختمان ها که رای قطعی 
کمیسیون ماده ۱۰۰ را نیز اخذ نموده اند باید از 
شهرداری تعیین تکلیف شوند تا در آینده شاهد 
چنین اتفاقاتی نباشیم و مدیران و مسئولانی که 
در گذشته و همچنین در زمان کنونی در انجام 
وظیفه خود اهمال و سســتی کرده و می کنند 
باید پاســخگو بوده و حتی در برابر خسارت به 
بیت المال مردم مسئول می باشند که در راس 
آنهــا دل مردم از همه جا نامید فقط به شــما 
خوش بود که حضور شــما به همراه فرماندار 
آمل، معاون، شــهردار، نماینده مجلس و .... در 
بازدید از ابر تخلف ســاختمان سازی در آمل با 

۵۰ شاکی کمی غرور آنها را جریحه دار کرد و 
از آن روز تا به حال بارها می پرسند جلوگیری 

از تخلف یا ....!؟
روز جمعه قرار بود به یادواره شهدای نشل 
بروید؟ چه کسی در مسیر راه را میانبر زد؟ و شما 
را به بازدید آن برج ابر تخلف ساختمانی کشاند؟

تجاوز از پی تا به عرش به کوچه عمومی نه 
کنسول، اضافه بنا غیر مجاز بالغ بر ۵ هزار متر 
مربع، کنسول غیر متعارف، ده سال مزاحمت 

برای مجاورین و همسایگان هیچ!؟
حالا مالک آن سودای ساخت ۶ طبقه دیگر 

بر ۱۱ طبقه فعلی دارد.
آیا ایــن تخلفات قابل حــل در ماده ۱۰۰ 

شهرداری است!؟
مدیریت شهری آمل بسیار عاقمند است 
که مشکل حساب یقه ســفید آن را حل کند 
به دروغ از رد شدن روی جنازه خود برای اخذ 
مجوز شعار می دهد!! اما در حال رایزنی و جفت 
کردین زمین و زمان هستند که با جریمه این 
همــه تخلف را حل کنند! آیــا این تخلفات با 

جریمه حل شدنی است؟

 جناب آقای استاندار دولت سیزدهم، جای رانت  و جولانگاه یقه سفیدها نیست
مراقب باشید پوست خربزه زیر پایتان نگذارند
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فرمانده انتظامی شهرستان محمودآباد:

توقیف موتورسنگین قاچاق 6 میلیاردی در محمودآباد
توقیــف  از  محمودآبــاد  انتظامــی  فرمانــده 
موتورســنگین خارجی قاچــاق ۶ میلیاردی در آن 

شهرستان خبر داد.
ســرهنگ محمودحســین زاده در تشریح این 
خبر، اظهار داشت: به منظور برقراری نظم و امنیت 
اجتماعی، طرح عملیاتی برخورد با موتورســیکلت 
ســواران متخلف و مزاحم شهروندان در دستور کار 
ماموران قرار گرفت. وی با اشــاره به انجام اقدامات 
اطاعاتی، افزود: در اجرای این طرح ماموران پلیس 
آگاهی یک موتورســیکلت سنگین خارجی “۱۳۰۰ ســی سی هوندا” و فاقد مدارک 
قانونی را شناسایی و متوقف کردند. فرمانده انتظامی شهرستان محمودآباد ارزش این 
موتورسیکلت توقیف شده را براساس نظر کارشناسان ۶ میلیارد ریال عنوان و تصریح 
کرد: موتورسیکلت مورد نظر به پارکینگ انتقال و راکب موتورسیکلت پس از تشکیل 

پرونده به مرجع قضائی معرفی شد.
به گزارش صبح محمودآباد و به نقل از  محمودآباد آناین، سرهنگ حسین زاده در 
پایان تصریح کرد: شهروندان در صورت مشاهده اینگونه موارد در کمترین زمان ممکن 

موضوع را به پلیس ۱۱۰ اطاع دهند.

شهردار محمودآباد:

افتتاح و کلنگ زنی دو پروژه عمرانی شهرداری محمودآباد 
همزمــان با پنجمیــن روز از هفته 
دولت پروژه دیواره بتنــی نهر زیگرود 
با طــول ۷۰۰ متــر و پــروژه دیواره 
ســنگی وقفی رود با طول ۴۰۰ متر در 

محمودآباد افتتاح و کلنگ زنی شد.
شهردار محمودآباد امروز در حاشیه 
آئین افتتاح دیواره بتنی نهر زیگرود و آئین کلنگ زنی دیواره سنگی وقفی رود با بیان 
اینکه شــاهد افتتاح و بازگشایی دیواره بتنی زیگرود با طول ۷۰۰ متر در توسکا محله 
هستیم، اظهار کرد: اعتبار این پروژه ۹۰ میلیارد ریال بوده است که ۷۰ میلیارد ریال آن 

جهت ساخت دیواره و ۲۰ میلیارد ریال آن جهت آزادسازی هزینه شده است.
مهدی اختیاری افزود: موضوعات مختلف باعث به تاخیر افتادن اتمام این پروژه شد 
و آزاد سازی این نهر که از مناظر مردم عبور می کرد بسیار زمان بر و پرهزینه بود. وی 
خاطرنشان کرد: ۵۰ میلیارد ریال این اعتبار از محل اعتبارات مدیریت بحران در سال 
۱۴۰۰ که نماینده مردم نور و محمودآباد در مجلس شورای اسامی جذب کرد، تامین 
شــد. شــهردار محمودآباد ادامه داد: این پروژه باعث روان سازی، جلوگیری از طغیان 
رودخانه و معضل آبگرفتگی چند ساله گلشهر می شود و این نوید را می دهیم در توسکا 

محله، محات بالاتر و گلشهر این مشکل حل خواهد شد.
اختیاری در رابطه با دیواره سنگی وقفی رود بیان کرد: این پروژه با طول ۴۰۰ متر 
و با حجم ۷۲ میلیارد ریال امروز کلنگ زنی می شود. وی یاداور شد: ۴۴ میلیارد تومان 
پــروژه قابل افتتاح و ۳۸ میلیارد تومان پروژه در حیــن احداث داریم که در ماه های 
آینده به بهره برداری می رســد. به گزارش صبح آمل و به نقل از محمودآباد آناین ؛ 
شهردار محمودآباد گفت: احداث پیاده راه ساحلی محمودآباد با طول ۵۰۰ متر از پشت 

شهرداری تا پشت سپاه از ماه بعدی شروع خواهد شد.

فرماندار محمودآباد:

افتتاح و کلنگ زنی ۱۱۸ طرح در محمودآباد
فرماندار محمودآبــاد، با اعام این 
خبر گفت: طرح بــا اعتباری بیش از 
۶۳۵ میلیارد تومــان هفته دولت در 
شهرستان محمودآباد افتتاح و کلنگ 

زنی می شود.
روح الله علیــزاده اظهار داشــت: 
امســال به همــت ادارات دولتی و با 
مشارکت بخش خصوصی، همزمان با 
هفته دولت شــاهد افتتاح و کلنگ زنی ۱۱۸ پــروژه عمرانی با اعتباری بالغ بر ۶۳۵ 
میلیارد و ۶۵۴ میلیون تومان در حوزه بهداشت و درمان، گردشگری، صنعت و معدن 
و راه و شهرســازی و دهیاری ها و بنیاد مســکن و جهاد کشــاورزی و شهرداری ها و 
بخشــداری های مرکزی و ســرخ رود، خواهیم بود. وی افزود: امسال در طول هفته 
دولت ۸۱ پروژه با اعتباری بالغ بر ۳۲۵ میلیارد و ۲۰۱ میلیون تومان افتتاح و کلنگ 
احــداث ۳۷ پروژه با اعتباری بالغ بر ۳۱۰ میلیارد و ۴۲۵ میلیون تومان به زمین زده 
خواهد شد. به گزارش صبح  محمودآباد و به نقل از باشگاه خبرنگاران جوان مازندران، 
علیزاده گفت: در هفته دولت امســال ۳ پروژه بخش خصوصی با اعتباری بالغ بر ۸۴ 
میلیارد و ۷۸ پروژه دولتی با اعتباری بالغ بر ۲۴۱ میلیارد و ۲۰۱ میلیون تومان افتتاح 

و کلنگ زنی می شود.

 افتتاح 6 پروژه توزیع نیروی برق در محمودآباد
 با اعتباری بالغ بر ۲۸ میلیارد ریال

بــه مناســبت هفتــه دولت و 
طی مراســمی با حضور مسئولین 
شهرســتان ۶ پــروژه اداره توزیع 
نیروی برق محمودآباد با اعتباری 
بالغ بر ۲۸ میلیارد ریال افتتاح شد.

در پنجمین روز از هفته دولت 
، ۶ پــروژه اداره توزیع نیروی برق 
شهرســتان محمودآبــاد با حضور 
حجت السام ســید احمد جباری امام جمعه ، ولی الله فرزانه نماینده مردم 
شریف شهرســتانهای نور و محمودآباد در مجلس شورای اسامی ، روح الله 
علیزاده فرماندار شهرســتان محمودآباد ، مصطفی بابایی مدیر عامل شرکت 
توزیــع برق منطقــه ای غرب مازندران، بخشــدار مرکزی و ســایر مدیران 
دســتگاههای اجرایی بصورت همزمان در روستای برنجده افتتاح و به بهره 

برداری رسید.
بــه گزارش صبح محمودآباد و به نقــل از محمودآباد آناین؛ علی درزی 
رئیس اداره توزیع نیروی برق شهرســتان محمودآباد درحاشــیه این مراسم 
گفت: امروز همزمان با هفته دولت از ۶ پروژه برق رســانی این اداره شــامل 
پروژه رفع ولتاژ برق روســتای برنجده به ارزش ۶۷۵ میلیون تومان و پروژه 
تبدیل شبکه سیمی به کابل خودنگهدار روستای فرامده ۵۶۸ میلیون تومان 
و پروژه تبدیل شبکه سیمی به کابل خودنگهدار روستای خشت سر به ارزش 
۵۸۱ میلیون تومان و پروژه رفع ولتاژ برق روســتای احمدآبادکلیج به ارزش 
۵۱۶ میلیــون تومان و نصب ترانس برق جهــت تامین برق متقاضیان برق 
شهری ســاحل ۲۲ خیابان معلم محمودآباد به ارزش ۲۴۳ میلیون تومان و 
نصب ترانس برق جهت تامین برق متقاضیان برق شهری دریای ۳۵ خیابان 
آزادی محمودآبــاد به ارزش ۲۳۸ میلیون تومان ، جمعاً به مبلغ ۲۸ میلیارد 

ریال به بهره برداری می رسد.

 مردان محمودآبادی با یک طلا و ۲ نقره 
در مسابقات انتخابی استان خوش درخشیدند

همزمان با هفته دولت مسابقات آمادگی جسمانی قهرمانی استان انتخابی 
تیم منتخب مازندران به میزبانی هیات شهرستان فریدونکنار برگزار شد.

سرپرست هیات آمادگی جسمانی شهرستان محمودآباد گفت: مسابقات 
آمادگی جســمانی قهرمانی استان انتخابی تیم منتخب مازندران به میزبانی 
شهرستان فریدونکنار در باشگاه اسپرت لند و به مناسبت هفته دولت برگزار 

شد که ۴ ورزشکار از محمودآباد به این دوره از مسابقات اعزام شدند.
محمد اکبرزاده اظهار داشت: خوشبختانه ورزشکاران محمودآبادی در این 
دوره از مسابقات توانستند سه سکوی برتر این دوره از مسابقات را از آن خود 

کنند.
به گــزارش صبح محمودآباد و به نقل از محمودآباد آناین، وی افزود: در 
این دوره از مســابقات علیرضا ذاکری توانست مدال طا و ابوالفضل پروین و 
رسول ذاکری مدال نقره کسب نمایند و نفرات اول و دوم به اردو تیم منتخب 

مازندران جهت اعزام به مسابقات المپیاد کشور دعوت شدند.

رئیس جدید صمت شهرستان محمودآباد معرفی شد
محمدرضا جعفری به عنوان رییس جدید صنعت، معدن و تجارت شهرستان 
محمودآباد طی مراسمی با حضور معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی فرمانداری 

معرفی شد.
دکتر محمدرضا جعفری پیش از این جانشــین بازرسی و نظارت سازمان 
جهادکشاورزی اســتان مازندران بوده است. وی همچنین عضویت در کمیته 
تنظیــم بازار ، عضو بت در کمیته نظارت بر نهاده های کشــاورزی اســتان و 
عضویت در کمیســیون نظارت کشاورزی اســتان و همچنین دبیری کمیته 
فرهنگــی اداره کل صمت اســتان را در کارنامه خــود دارد. به گزارش صبح 
محمودآباد و به نقل از محمودآباد آناین، در این مراســم از پیمان حسن زاده 

که پیش تر رسالت صمت محمودآباد را بر عهده داشت ، قدردانی شد.

رئیس مرکز اورژانس مازندران:

پایگاه امداد دریایی محمودآباد دومین پایگاه دریایی کشور
رئیس مرکــز اورژانس مازندران با اعام اینکــه محمودآباد دارای ۶ پایگاه 
اورژانس اســت، گفت: این شهرستان ۷ درصد ماموریت های استان را پوشش 

می دهد.
یحیی صالح طبری در آئین افتتاح پایگاه اورژانس ۱۱۵ شهری محمودآباد 
اظهار کرد: خاقیت کارکنان اورژانس ۱۱۵ محمودآباد قابل تحســین است و 

نوآوری که در کارهای مردم نهاد کردند فوق العاده بود.
وی افزود: مردم و پرســنل اورژانس ۱۱۵ محمودآباد در سال ۱۳۹۸ هم در 
اوج کرونا جهادی به میدان آمدند و برای کادر درمان لباس و ماســک تهیه و 
تولیــد کردند. رئیس مرکز اورژانس مازنــدران تصریح کرد: ما در دوران کرونا 
شــهیدانی را از این شهر تقدیم نظام کردیم که مدافع سامت بودند و درواقع 
محمودآباد یک پایه دینی، انقابی، مذهبی و ملی دارد. صالح طبری خاطرنشان کرد: محمودآباد دارای ۶ پایگاه اورژانس است که ۷ درصد ماموریت های استان 
را پوشش می دهد. وی ادامه داد: محمودآباد شهرستانی است که به اندازه استان مازندران موتور آمبولانس دارد، یعنی ۲ موتور آمبولانس استان ما در محمودآباد 
مستقر است. به گزارش صبح محمودآباد و به نقل از محمودآباد آناین، رئیس مرکز اورژانس مازندران اظهار کرد: میزان زمان مأموریت در محمودآباد از متوسط 
۱۰ دقیقه به ۴ دقیقه و ۳۵ ثانیه کاهش یافته است. صالح طبری یادآور شد: بستر دریا در محمودآباد و کمپ های سامت ما روزانه پذیرای ۶۰ بیمار است که 

به ما مراجعه می کنند و خدماتی که ما در نظام جمهوری اسامی ارائه می دهیم رایگان است.
او بیان کرد: هر ماموریت درون شهری ۲ میلیون تومان و ماموریت های تصادفی ۴ میلیون تومان برای ما هزینه دارد اما برای مردم این خدمات رایگان است.

رئیس مرکز اورژانس مازندران با اعام اینکه پایگاه امداد دریایی محمودآباد دومین پایگاه دریایی کشور و اولین پایگاه دریایی استان است، یادآور شد: پایگاه 
امداد دریایی به این معنا نیست که ما در وسط دریا فردی را نجات دهیم، بلکه در صورت نیاز انتقال، بیمار را به مکان مورد نظر منتقل خواهیم کرد.

تقدیر فرماندار محمودآباد از تلاشهای استاندار مازندران
فرماندار شهرستان محمودآباد گفت: کلنگ زنی و افتتاح ۱۱۸ پروژه عمرانی 
که نوید بخش روزهای آرمانی برای شهرستان ساحلی و گردشگری محمودآباد 
است ، نشات گرفته از توجه و همراهی و عنایات ویژه استاندار انقابی و مردمی 

مازندران دکتر حسینی پور است.
روح الله علیزاده با اعام این خبر اظهار داشــت: امســال در هفته دولت به 
برکت مجاهدت و پیگیری های اســتاندار پر تاش مازندران ۱۱۶۵ پروژه در 
کل استان افتتاح و به بهره برداری می رسد که سهم محمودآباد ۱۰% از کل 

پروژه های استان می باشد.
به گزارش صبح محمودآباد و به نقل از محمودآباد آناین ؛ وی اضافه کرد: 
شهرســتان محمودآباد در هفته دولت ســالجاری با کلنگ زنی و افتتاح ۱۱۸ 
پــروژه رتبه دوم را در بین ۲۲ شهرســتان دارد که بــر خود وظیفه میدانم از 

استاندار مردمی و دلسوز و مجموعه معاونین ایشان و امام جمعه فاضل و نماینده پر تاش شهرستان در مجلس شورای اسامی قدردانی نمایم.

 BTS بهره برداری از دکل مخابراتی 
در روستای لامیزده محمودآباد

همزمان با هفته دولت و طی مراسمی با حضور مسئولین شهرستان دکل 
مخابراتی BTS همراه اول در روســتای لامیزده از بخش مرکزی شهرستان 

محمودآباد افتتاح و به بهره برداری رسید.
در پنجمین روز از گرامیداشت هفته دولت دکل مخابراتی BTSمتعلق به 
شرکت همراه اول در روستای لامیزده از بخش مرکزی شهرستان محمودآباد 
با حضور حجت الســام جباری امام جمعه و ولــی الله فرزانه نماینده مردم 
شریف شهرســتانهای نور و محمودآباد در مجلس شورای اسامی و روح الله 
علیزاده فرماندار شهرســتان محمودآباد ، معاون عمرانی فرمانداری، بخشدار 

مرکزی، مدیر مخابرات محمودآباد و سایر مسئولین شهرستان افتتاح شد.
بــه گزارش صبح محمودآبــاد و به نقل از محمودآبــاد آناین به نقل از 
روابط عمومی فرمانداری سهرستان محمودآباد خاکپور رئیس اداره مخابرات 
شهرستان محمودآباد گفت: این پروژه به منظور بهبود شبکه تلفن همراه و با 

اعتباری بالغ بر ۶۰ میلیارد ریال اجرا شده است.

اولین خبرنگار ما در عصر عاشورا حضرت زینب )س( بودند که با روشنگری، 
مبارزه روز عاشورا را در کمتر از آنی به یک نهضت و قیام تبدیل کرد.

فرماندار شهرســتان محمودآباد گفت: خبرنگاران، زبان گویا و وجدان بیدار 
جامعه بوده و تقارن روز خبرنگار با واقعه عاشورا، اهمیت اهداف و ابعاد شخصیت 
اباعبدالله و یارانش، خصوصا حضرت زینب)س( را در زنده نگه داشتن این قیام 

پر محتوا نشان می دهد.
به گزارش صبح محمودآباد ، دکتر روح الله علیزاده در آیین گرامیداشت روز 
خبرنگار که با حضور فرمانده سپاه، فرمانده نیروی انتظامی، شهردار سرخرود، 
علیرضا رسولی معاون فرماندار، رئیس فرهنگ و ارشاد اسامی و اعضای شورای 
شــهر محمودآباد و سرخرود در رستوران نماشون شهرستان محمودآباد برگزار 
شد، با گرامیداشت یاد و خاطره شهدای استان، شهید صارمی و شهدای رسانه 
استان و تبریک روز خبرنگار، اظهار داشت: تقارن سالروز شهادت سرور و سالار 
شــهیدان حضرت امام حســین علیه الســام و روز خبرنگار یادآور مسئولیت 
سنگین فعالان حوزه رسانه و نقش موثر آنان برای آگاه سازی و روشنگری بشر 

در عصر کنونی است.
وی بــا ذکر اینکه کربا در کربا می ماند اگر زینب )س( نبود، گفت: اولین 
خبرنگار ما در عصر عاشــورا حضرت زینب )س( بودند که با روشنگری، مبارزه 
روز عاشــورا را در کمتر از آنی به یک نهضت و قیام تبدیل کرد و امروز رسالت 

خبرنگاران هم رسالت آن حضرت است.

فرماندار شهرســتان محمودآباد با اشــاره به اینکه بعد از واقعه عاشورا، این 
حضرت زینب )س( بود که با جهاد تبیین خود توانست دروغ دشمنان را آشکار 
کرده و همه آنها را رســوا کند، افزود: دشــمن در تاش بود تا با دروغ پردازی 
نسبت به آنچه که در واقعه عاشورا رخ داده است، کربا را به معنای واقعی کلمه 
در کربــا دفن کند اما نقش آفرینی میراث داران واقعه عاشــورا با جهاد تببین 

حضرت زینب )س( ماندگار شد.
دکتر علیزاده با بیان اینکه بزرگترین خبرنگار واقعه کربا حضرت زینب )س( 
بودند، گفت: خبرنگاران باید با تاســی از سیره اباعبدالله الحسین)ع( و حضرت 

زینب کبری)س( آزادمرد باشند و زینب گونه در این مسیر حرکت کنند.
وی ادامــه داد: همانگونه کــه می دانیم جو روانی فضــای مجازی در قیام 
اباعبــدالله به نوعی هم فرصت و هم تهدید به شــمار می رفت که تهدیدها به 
فرصت تبدیل شد و امروز اصلی ترین رسالت خبرنگاران جهاد تبیین است که 
به تعبیر رهبرمعظم انقاب یک امر واجب است و اصحاب رسانه از متولیان جهاد 
تبیین هستند. فرماندار شهرستان محمودآباد گفت: باید توجه کرد که تبیین 
حقایق از مهمترین رســالت خبرنگاران به شمار می رود چرا که خبرنگاران و 

فعالین رسانه ای نقش بی بدیلی در آگاه سازی مردم جامعه دارند.
دکتر علیزاده گفت: نگاه ما در این هفته با توجه با مقارن شدن با ایام محرم 
حول محور قیام عاشــورا اســت. وی با بیان اینکه در این ایام به دنبال تقویت 
پیونــد خبرنگاران با پیام آور بزرگ کربا، حضرت زینب کبری )س( هســتیم، 

گفت: رسالت خبرنگاران در راستای رسالت پیام آور عاشوراست که یکی از عوامل 
انتقال فرهنگ عاشورا پیام رسانی دقیق و لحظه ای آن حضرت به آیندگان بود 
وگرنه دشمن حادثه کربا را تحریف می کرد و در این خصوص تاش هم کرد.

دکتر علیزاده در پایان تاکید کرد: حضرت زینب )س( با روشنگری خود نقشه 
دشمنان را با شکست مواجه کرد بنابراین باید از فرصت تقارن هفته بزرگداشت 

خبرنگار با ایام محرم برای تبیین این رسالت به خوبی استفاده کنیم.

فرماندار شهرستان محمودآباد:

امروز اصلی ترین رسالت خبرنگاران جهاد تبیین است

نماینده مردم شهرستان های محمودآباد و نور گفت: با همه مشکات موجود 
در توسعه فرودگاه بیشه کای محمودآباد به دنبال افزایش طول باند آن هستیم.

ولی الله فرزانه با اشــاره به دغدغه مشــکات مردمی اظهار کرد: بازگو کردن 
مشــکات مردم در دفاتر خســتگی برایم ایجاد نکرد و قطعا پاسخ گو به همه 

خبرنگاران هستم.
وی با بیان اینکه در خصوص وضعیت محور ســرخ رود به آمل تاکنون هیچ 
مقام اجرایی برای حل معضل این محور با من مکاتبه ای نداشتند اما من براساس 
تجربیات خود و مطالبات مردم پیگیری های لازم را در مجلس داشــتم، افزود: 
کمیسیونی در مجلس با نام کمیسیون ماده ۲۳ که طبق قوانین برنامه ۵ ساله 
نیز اجرا شد که در آن مطرح است، هر پروژه جدیدی حتما باید مورد تایید این 

کمیسیون قرار گیرد.
نماینده مردم شهرســتان های محمودآباد و نور ادامه داد: این پروژه ۵ بار در 
این کمیســیون مطرح شد و از وزارت راه، محیط زیست و دستگاه های مختلف 
و حتــی آمار مرگ و میــر در این محور را از نیروی انتظامــی گرفته و در این 
کمیســیون مطرح کردیم اما شــرایط خاصی دارند و ما همچنان منتظر پاسخ 

هستیم.
عضو کمیســیون برنامــه و بودجه مجلس با بیان اینکه برخی دوســتان 

معتقد هســتند که محور سیاهکا به آمل شــرایط نامناسب تری نسبت به 
محور سرخ رود قرار دارد و باید در اولویت اول باشد اما من محور سرخ رود را 
که محور اصلی بخش است، در دستور کار قرار دادم، یادآور شد: تنها اتفاقی 
که توانســتیم برای این محور رقم بزنیم این است که این محور در جداول 
تبصره ۲۰ بودجه قرار گرفت هر چند کارشناســان هنوز معتقد نیستند که 
این محور نیاز به بودجه داشــته باشد؛ تبصره ۲۰ قانون بودجه این است که 
اگر هم اکنون راهداری بخواهد قدمی بردارد طبق قانون بودجه آزادی عمل 

بیشتری دارد.
فرزانه با اشاره به فرودگاه بیشه کای محمودآباد آن را جزو مهمترین فرودگاه 
اســتان مازندران عنوان و بیان کرد: توسعه باند فرودگاه بیشه کای در دستور 
کار قرار دارد که البته مشــکاتی در توسعه فرودگاه از جمله بلندمرتبه سازی 

غیرمجاز در اطراف باند وجود دارد.
به گزارش صبــح محمودآباد و به نقل از محمودآبــاد آناین، وی در پایان 
خاطرنشــان کرد: با همه مشکات موجود در توسعه فرودگاه به دنبال افزایش 
طول باند هستیم تا از این فرودگاه که قدمت زیادی دارد و از جمله فرودگاه های 
ثبت شــده در سازمان های بین المللی فرودگاهی و هوایی است برای پروژه های 

داخلی و حتی خارجی استفاده کنیم

نماینده مردم شهرستان های محمودآباد و نور:

پیگیری بر افزایش طول باند فرودگاه بیشه کلای محمودآباد
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